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وزیر صمت تاکید کرد :

جلوی مهاجرت دانشجویان 
گرفته شود

 زاکانی: اسکان زائران اربعین 
در دستور کار شهرداری تهران قرار دارد

2

اعلام آمادگی تأمین اجتماعی برای 
تکمیل پوشش بیمه ای هنرمندان

4

معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی: هزار 

میلیارد تومان برای تقویت بنیه فرهنگی 

استان ها اختصاص یافت
6

پرتاب چند ماهواره عملیاتی و تحقیقاتی 

تا پایان سال

خلجی در حاشیه جلسه هیات دولت:

دستاورد سفر رئیسی به آفریقا در تحلیل 

رسانه های بین المللی قابل مشاهده است

2

گام جدی خودروسازان داخلی برای 

تولید خودروهای برقی و هیبریدی

3

 داوری: به دنبال بازیکنان مستعد 

در کشور هستیم

10

استان  تهران 5

استاندار تهران: شهرداری تهران متولی 

ساماندهی بازار است

ــر  ضــرورت  تشــکیل ســازمان نوســازی  اســتاندار تهــران ب
بــازار تاکیــد کــرد و گفــت: طــرح نهایــی ســاماندهی بــازار 

بــر عهــده شــهرداری پایتخــت اســت. 12 12

12

بحران آب پاشنه آشیل اقتصاد های نوظهور

 شــهردار تهــران گفــت: بــه دنبــال مذاکــرات و توافــق بــا 
ــران و  ــل زائ ــل  و نق ــکان، حم ــن اس ــی، تأمی طــرف عراق
ارائــه خدمــات شــهری کربــا در ایــام اربعیــن در دســتور 

کار شــهرداری تهــران قــرار گرفتــه اســت.

آزاد  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر   
شبکه  در  اصفهان   - شیراز  راه 
و  دارد  قرار  کشور  مرکزی  کریدور 
به  شمال  از  کریدوری  زنجیره  این 
حال  در  اینک  هم  کشور  جنوب 

تکمیل است.
بازدید  حاشیه  در  بذرپاش  مهرداد 
جمع  در  اصفهان   - شیراز  آزادراه 
 ۲۳۰ پروژه  این  افزود:  خبرنگاران 
پروژه  بزرگترین  از  یکی  کیلومتری 
با  که  است  کشور  راهی  آزاد  های 
 ١۳۰ حدود  آن  از  برداری  بهره 
اصفهان   – شیراز  مسافت  کیلومتر 
و ۲ ساعت زمان سفر در این مسیر 

کوتاه تر می شود.
محاسبه  یک  با  داد:  ادامه  وی 
لیتر  میلیون   ١۳۰ سالانه  حداقلی، 
کشور  در  سوخت  جویی  صرفه 
خواهیم داشت که در مقیاس صرفه 
توجهی  قابل  عدد  سوخت  جویی 

است.
بذرپاش اظهار کرد: در قطعات یک 
تا ۶ پروژه کارها تقریبا پایان یافته 
و  ترافیکی  عائم  نصب  عملیات  و 

ایمنی در حال انجام است.
وزیر راه و شهرسازی گفت: از همین 
جا این قول را به مردم استان فارس 
و کشور می دهیم که این پروژه را تا 
انتهای شهریورماه  و  تابستان  پایان 

تقدیم آنها خواهیم کرد.
هفت  قطعه  تکمیل  افزود:  بذرپاش 
پروژه که پیشرفت خوبی دارد  این 
کار  اما  است  کار  دستور  در  نیز 
اینکه  شده  تعریف  که  تری  بزرگ 
ادامه آزادراه  این قطعه در حقیقت 
این  که  است چرا  بوشهر  به سمت 
جنوب  به  شمال  کریدوری  زنجیره 
تکمیل  باید  آزادراهی  حوزه  در  ما 
شود و به سمت استان بوشهر ادامه 

یابد.

وی ادامه داد: این زنجیره آزادراهی 
دریا متصل شود چرا  به  باید  عما 
می شود  متصل  دریا  به  وقتی  که 
دریا  اقتصاد  که  بگوییم  توانیم  می 
بتوانیم  تا  کرده ایم  ضمیمه  هم  را 
را در خدمت  زیرساخت های کشور 
دریا قرار دهیم و به رشد و شکوفایی 
بخش های مختلف در مجاورت این 
آزادراه کمک کند و همه شهرها و 
را  لازم  بهره  مسیر  در  های  استان 
ببرند. بذرپاش اظهار کرد: همچنین 
در صدد هستیم تا سفر دوم دولت 
ایام  همان  در  هم  فارس  استان  به 
انجام شود و با هماهنگی مسئولان 
استان هدفگذاری کرده ایم تا هفته 
ماه  آغاز  با  آخر شهریور و همزمان 
ربیع الاول آزادراه شیراز – اصفهان 

افتتاح شود.
وی، با بیان اینکه تاکنون اعتبارات 
تزریق  پروژه  این  به  توجهی  قابل 

هم  کسری  میزان  آن  گفت:  شده 
در  داریم  آزادراه  تکمیل  برای  که 
۲ ماه باقیمانده تا افتتاح آن تامین 

خواهیم کرد.
کرد:  اظهار  شهرسازی  و  راه  وزیر 
امکان  هم  مقطع  همین  در  البته 
از  اما  دارد  وجود  پروژه  افتتاح 
از  ما  برای  ایمنی  بحث  که  آنجا 
اهمیت بسیاری برخوردار است، بنا 
تکمیل  از  پس  را  پروژه  که  داریم 
بخش های مرتبط با ایمنی مسیر از 
جمله خط کشی، روشنایی و عائم 
بهره  به  بالا  کیفیت  و  استاندارد 

برداری برسانیم.
و  راه  وزیر  ایرنا،  گزارش  به 
پس  بافاصله  و  امروز  شهرسازی 
دولت  هیات  استانی  سفر  پایان  از 
با  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  به 
توجه به اهمیت پروژه آزادراه شیراز 
- اصفهان و به منظور رفع موانع و 
شیراز  در  آن  روی  پیش  مشکات 
حضور یافت و از بخش های مختلف 

این پروژه بازدید کرد.
شیراز-  آزادراه  اجرایی  عملیات 
یکی  عنوان  به  آن  از  که  اصفهان 
آزادراهی  های  پروژه  بزرگترین  از 
کشور و یکی از مهمترین طرح های 
 ١۳۸۹ سال  در  می شود  یاد  ملی 
 ۹۸ حدود  اینک  هم  و  شد  آغاز 

درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
مسیر فعلی شیراز به سمت اصفهان 
۴۸۵ کیلومتر و مدت زمان سفر نیز 
پنج و نیم تا ۶ ساعت به طول می 
انجامد که با افتتاح آزادراه شیراز – 
فعلی،  مسیر  بر خاف  که  اصفهان 
به شکل مستقیم است طول مسیر 
١۳۰ کیلومتر کوتاه تر شده و حدود 
کاسته  نیز  سفر  زمان  از  ساعت   ۲

خواهد شد.

وزیر راه: زنجیره  کریدور شمال به جنوب 
کشور در حال تکمیل است

 رئیس کل بانک مرکزی در یادداشتی 
اجرای  اهمیت  و  چرایی  بیان  به 
همچنین  و  اقتصادی  تثبیت  سیاست 
در  مرکزی  بانک  اقدامات  و  وظایف 

شرایط کنونی پرداخت.
یادداشت  این  در  فرزین  محمدرضا 
مالی  عمیق  بحران  بروز  کرد:  تصریح 
سال های ۲۰۰۷ و ۲۰۰۸ میادی در 
نتیجه مقررات زدایی های اقتصادی در 
این  بود.  میادی   ۹۰ و   ۸۰ دهه های 
امر سبب شد تا در محافل دانشگاهی، 
طور  به  و  اقتصادی  تثبیت  سیاست 
نرخ  نظام  نسبی  برتری  بحث  خاص 
ثابت ارز در برابر نرخ شناور ارز مورد 
بررسی و تحلیل قرار گیرد. در نهایت 
این بحث در محافل دانشگاهی باعث 
شد که بسیاری از کشورهای جهان به 
نظام  قالب  در  ارز  نرخ  تثبیت  دنبال 

نرخ ثابت ارز باشند.
تحت  که  آنچه  اقتصادی  ادبیات  در 
به  تثبیت می شناسیم  عنوان سیاست 
از  اقدامات طراحی شده  و  سیاست ها 
سوی دولت و بانک مرکزی اشاره دارد 
که طی دوره بی ثباتی اقتصادی )شامل 
مواردی همچون رکود، تورم، بیکاری، 

بحران بدهی و ...( با هدف بازگرداندن 
ثبات به اقتصاد اتخاذ می شوند.

اقتصاد ایران همواره و به خصوص در 
سال های اخیر در معرض بی ثباتی های 
متعددی قرار گرفته است. در این بین 
در  پی  ارزی  بحران های  شکل گیری 
پی در اقتصاد ایران سبب شده است 
از  یکی  عنوان  به  ارز  نرخ  بی ثباتی  تا 
اقتصاد  بی ثباتی  عوامل  مهم ترین 

شناخته شود.
در این شرایط لزوم اتخاذ سیاست های 
بر  پیش  از  بیش  اقتصادی  تثبیت 
زیرا  شد؛  خواهد  نمایان  همگان 
اجرای  لازمه  اقتصادی  تثبیت  که 
زمانی  و  است  اصاحی  سیاست های 
سخن  اصاحی  سیاست  از  می توان 
گفت که در وهله اول شرایط اقتصادی 
کشور در وضعیت پایدار و با ثبات قرار 

گیرد.
به  مرکزی  بانک  رسالت  رو،  این  از 
ارزی  و  پولی  نهاد  بزرگترین  عنوان 
کشور ایجاب می کند که در نقش یک 
سیاستگذار، به منظور کنترل نوسانات 
و بازگشت ثبات به اقتصاد، مداخله و 

اقدامات لازم را انجام دهد.

در  بی ثباتی  کنونی،  شرایط  در 
ایران  اقتصادی  کان  متغیرهای 
موجب می شود تا ریسک و نااطمینانی 
یابد.  افزایش  اقتصادی  فعالیت های 
این امر به صورت یک چرخه معیوب، 
موجب تضعیف سمت عرضه اقتصاد و 
تشدید بی ثباتی خواهد شد؛ بنابراین، 
در این شرایط، ایجاد محیطی با ثبات 
مهمترین  از  یکی  پیش بینی پذیر  و 
محورهای تقویت سمت عرضه اقتصاد 

کشور خواهد بود.
مرکزی  بانک  اساس،  همین  بر 
سال  آغاز  با  ایران،  اسامی  جمهوری 
نو و با هدف بازگشت ثبات به اقتصاد 
کشور فعالیت های خود را تحت عنوان 
سیاست تثبیت اقتصادی در سه محور 
پیش بینی پذیر  و  »ثبات بخشی  اصلی 
ارز«، »کنترل نقدینگی«  بازار  نمودن 
تنظیم گری  نظام  »تقویت  و 
مالی  بازارهای  در   )Regulation(

)پولی، ارزی و اعتباری(« آغاز کرد.
اقدامات  مهمترین  از  راستا،  این  در 
انتظارات  تعدیل  برای  مرکزی  بانک 
و  ترس  بر  غلبه  و  ارز  بازار  در  منفی 
به وجود آمده در جامعه،  نگرانی های 

ارز  تامین  نظیر  اقداماتی  به  می توان 
مورد نیاز جهت واردات کالای اساسی 
 ۲۸۵۰۰ نرخ  با  نیما  سامانه  بستر  در 
تومان به ازای هر دلار آمریکا، کاهش 
تعدد نرخ ارز به سه نرخ در نظام ارزی 
اساسی،  کالاهای  حواله  )نرخ  کشور 
راه   ،)ETS حواله  و   ETS اسکناس 
اندازی مرکز مبادله ارز و طای ایران، 
فروش  اجرایی  دستورالعمل  اصاح 
اسکناس ارز از طریق واریز به حساب 
ارزی بانکی، تخصیص ارز مسافرتی به 
مسافران بعد از گیت فرودگاه، کاهش 
صادراتی،  ارز  بازگشت  زمان  مدت 
همکاری و هماهنگی با وزارتخانه ها و 
سایر نهادها، مداخله حاشیه ای در بازار 
غیر رسمی ارز و طا از طریق فروش 
ارز به اشخاص و عرضه سکه در بورس 

کالا و ... اشاره کرد.
از این رو، همانطور که از آمار و ارقام 
برمی آید در عمل نیز آنچه تاکنون از 
اقتصاد  در  شده  یاد  اقدامات  نتیجه 
آرامش  برقراری  شده،  مشاهده  کشور 
و  ارز  نرخ  ملتهب  فضای  در  نسبی 
بازگشت ثبات نسبی به اقتصاد کشور 
بوده است؛ اما نکته ای که باید در پایان 
اشاره نمود این است که دایره اقدامات 
شده  گفته  اقدامات  به  مرکزی  بانک 

محدود نخواهد بود.
خود  آتی  برنامه های  در  نهاد  این 
سیاست های  اصاح  نظیر  اقداماتی 
خرید و فروش ارز، توسعه مرکز مبادله 
صندوق  ایجاد  ایران،  طای  و  ارز 
تثبیت جهت کمک به تثبیت نرخ ارز 
در مواقع لزوم، ارتقای نظارت عملیاتی 
فعال  و مدیریت  تراستی ها  فعالیت  بر 
و  تقویت  همچنین  و  مرکزی  بانک 
با کشورهای همسایه  توسعه تعامات 
از  استفاده  برای  تجاری  شرکای  و 
مالی  تسهیل  در  آنها  ظرفیت های 
را در دستور   ... و  مابین  مبادلات فی 

کار خود قرار داده است.

رئیس کل بانک مرکزی پاسخ داد: چرا تثبیت 
اقتصادی مهم است؟



سیاسی
خبر

دریادار تنگسیری: پهپاد یکی از 
راهبردهای دفاعی نیروی دریایی سپاه 

است

با تاکید بر اینکه امروز  فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
است،  دریایی سپاه  نیروی  در  دفاعی  راهبردهای  از  یکی  پهپادها  به کارگیری 
گفت: ساخت پهپاد در سطوح مختلف عملیاتی و تکنولوژی های متعدد آن، امروز 

در ارتش و سپاه بسیار چشمگیر است.
به گزارش خبرنگار دفاعی ایرنا، دریادار پاسدار علیرضا تنگسیری در بازدید از 
یگان فرماندهی پهپاد نیروی دریایی سپاه در جمع رزمندگان این یگان گفت: 
امروز به کارگیری پهپادها یکی از راهبردهای دفاعی در نیروی دریایی سپاه است.

وی افزود: امروز بحمدالله در نیروی دریایی سپاه نمونه پهپادهای منحصر به فرد 
طراحی و ساخته می شود و این نشان از همت جهادی و انقلابی افسران جوان 
امام خامنه ای  قوا  فرمانده معزز کل  و عملیاتی نمودن فرمان »ما می توانیم« 
می باشد، به گونه ای که دشمن متعجب شده با این همه فشارهای حداکثری و 
تحریم های گسترده چگونه فرزندان ایران اسلامی توانستند به این سطح رشد و 

پیشرفت در حوزه های تجهیزات دفاعی و نظامی برسند.
فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، پیشرفت های ارتش و سپاه 
در حوزه پهپادی را بسیار ارزشمند و قدرت ساز توصیف کرد و افزود: ساخت 
پهپاد در سطوح مختلف عملیاتی و تکنولوژی های متعدد آن، امروز هم در ارتش 

قهرمان و هم در سپاه پاسداران بسیار چشمگیر و غرورآمیز است.
آمیز  موفقیت  عملیات  خاطره  و  یاد  بزرگداشت  به  اشاره  با  تنگسیری  سردار 
و غرورآفرین توقیف نفتکش انگلیسی در ۲۸ تیرماه ۹۸ تصریح کرد: ملت ما 
و  تکالیف  از  یکی  ما  روز  آن  در  که  چرا  کرد  نخواهد  فراموش  را  تیرماه   ۲۸
تیرماه  انجام دادیم، ۲۸  با موفقیت  را  الهی دوران خدمتی خود  امتحان مهم 
۹۸ روز اقتدار و عزتمندی جمهوری اسلامی در عرصه سیادت دریایی است و 
باید رسانه های متعهد انقلابی همه زوایای ابعاد محتوایی آن را به خوبی برای 
و پرورش می تواند  تبلیغ کنند، حتی آموزش  و  تبیین  نسل جوان کشورمان 
این موضوع مهم را در کتب درسی دانش آموزان طرح ریزی و جانمایی کند تا 
نوجوانان، جوانان و آیندگان این مرز و بوم از افتخارات عزتمند این نظام مظلوم 

مقتدر بیشتر بدانند و احساس غرور کنند.
با تبیین برخی زوایای آن عملیات غرورآمیز گفت: در ۱۳ تیرماه ۹۸ به  وی 
دستور انگلیس خبیث و با دخالت نیروی دریایی این کشور نفتکش »گریس۱« 
را که حامل نفت خام جمهوری اسلامی ایران بود بدون دلیل قانونی و قلدرمآبانه 
خارجه  وزارت  وقت  مسئولان  وقتی  و  کردند  توقیف  الطارق  جبل  تنگه  در 
جمهوری اسلامی علت را جویا شدند در کمال قلدری گفتند ما هر کاری اراده 
کنیم می توانیم انجام دهیم، در اصل به قول فرمایش رهبر عزیز انقلاب »آنها 
نفت ما را دزدیدند«، اینجا بود که حضرت آقا امام خامنه ای )مدظله العالی(، در 
تاریخ ۲۵ تیرماه ۹۸ فرمودند »انشاالله عناصر حزب الله جمهوری )اسلامی( این 

کارها را بی پاسخ نمی گذارند«.
فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران افزود: در کمتر از ۷۲ ساعت، فرزندان غیور 
این ملت بزرگ در تنگه هرمز، فرمان و امر ولایی نائب امام زمان)عج( را عملیاتی 
انگلیسی  از غروب آفتاب روز جمعه ۲۸ تیرماه ۱۳۹۸ نفتکش  کردند و قبل 
»استنا ایمپرو« را در پاسخ به توقیف بی دلیل و قلدرمآبانه دولت بریتانیا توقیف 

و به لنگرگاه بندرعباس هدایت و متوقف کردند.

زاکانی: اسکان زائران اربعین در دستور 
کار شهرداری تهران قرار دارد

 شهردار تهران گفت: به دنبال مذاکرات و توافق با طرف عراقی، تأمین 
اسکان، حمل  و نقل زائران و ارائه خدمات شهری کربلا در ایام اربعین 

در دستور کار شهرداری تهران قرار گرفته است.
 علیرضا زاکانی روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیات دولت و در جمع 
خبرنگاران گفت: با همکاری بانک مرکزی ارز مورد نیاز واردات واگن 
و لوکوموتیو مترو تامین شده و دستور برای پرداخت آن وارد فرآیند 

اجرا شده است.
وی در مورد خدمات اربعین اظهار داشت: به دنبال مذاکرات و توافق با 
طرف عراقی، تأمین اسکان، حمل ونقل زائران و همچنین ارائه خدمات 
شهری در کربلا در ایام اربعین در دستور کار شهرداری تهران قرار 
گرفته است الته مسئول اصلی بحث اربعین وزارت کشور است و ما نیز 

بخشی از این کمیته هستیم.
زاکانی همچنین در پاسخ به سوال ایرنا درباره تامین واگن و توسعه 
خطوط مترو در پایتخت اظهار داشت: با همکاری بانک مرکزی ارز 
مورد نیاز واردات واگن و لوکوموتیو مترو تامین شده و دستور برای 

پرداخت آن وارد فرآیند اجرا شده است.

رفع موانع  توسعه روابط اقتصادی ایران و 
 افغانستان از اولویت های دولت است

و  موانع  رفع  گفت:  افغانستان  امور  در  رئیس جمهور  ویژه  نماینده   
مشکلات  سرمایه گذاری و  تجاری که با هدف توسعه روابط اقتصادی 
دولت  برنامه ای  اولویت های  از  می پذیرد،  صورت   ایران-افغانستان 

سیزدهم به شمار می رود.
به گزارش حوزه سیاست خارجی ایرنا، حسن کاظمی قمی نماینده 
ویژه رئیس جمهور در امور افغانستان در حساب کاربری خود در فضای 
منافع  تامین  ارتباطات دوجانبه در سایه  و  تعاملات  نوشت:  مجازی 
طرفین محقق می شود؛ رفع موانع و مشکلات  سرمایه گذاری و  تجاری 
که با هدف توسعه روابط اقتصادی  ایران -  افغانستان صورت می پذیرد، 

از اولویت های برنامه ای دولت سیزدهم به شمار می رود.

در  دولت  اطلاع رسانی  شورای  رئیس   
در  رسانه ها  برخی  اقدام  به  واکنش 
کوچک نمایی دستاوردهای سفر رییس 
دیدن  برای  گفت:  آفریقا  به  جمهور 
اثرات و برکات سفرها، به تحلیل هایی 
ایام سفر تمام رسانه های بین  که در 

المللی ارایه کردند، توجه کنید.
ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
در  چهارشنبه  روز  خلجی  سپهر 
حاشیه جلسه هیات دولت و در جمع 
خبرنگاران درباره دلیل حاشیه سازی ها 
جمهور  رئیس  سفر  نتایج  تخریب   و 
دولت  دلارزدایی  رویکرد  و  آفریقا  به 
چند  طول  در  داشت:  اظهار  سیزدهم 
در  جریان  یک  تلاش  گذشته  سال 
بگوید همه  بود که  این  کشور همواره 
می شود.  خلاصه  کشور  چهار  در  دنیا 
می خورد  رقم  شرایط  این  که  اکنون 
خارجی  سیاست  که  می دهد  نشان  و 
رو  انقلاب  اصول  براساس  دولت  این 
به جلو و ارتباطات در سطح منطقه ای، 
همسایگی و فرامنطقه در حال به ثمر 

رسیدن است، حجم بالایی از تخریب و 
شبه افکنی انجام می شود.

خلجی با اشاره به اینکه اثرات و برکات 
این سفرها در تحلیل های رسانه های 
المللی کاملا مشهود است، اظهار  بین 
در  که  اند  کرده  اعلام  آنها  داشت: 
دولت آیت الله رئیسی زمینه های بسیار 
کشورهایی  با  ارتباط  برای  گسترده ای 
سیاست  نگاه  قبلی  بافت  از  خارج  که 
دایره  و  گرفته  صورت  بود،  خارجی 
نفوذ جمهوری اسلامی ایران در مناطق 
مختلف گسترده شده است و کسی که 
باید متوجه شود، متوجه خواهد شد و 
اثرات و برکات آن هم به مرور در حوزه 

اقتصاد ظاهر می شود. 
حجم  حاضر  زمان  در  کرد:  بیان  وی 
حوزه  در  باید  که  توافقاتی  از  بالایی 
و در  فناوری  مسائل علمی و صادرات 
حوزه مسائل کشاورزی در سفر آفریقا 
انجام شود کاملا روشن است و اثرات و 
برکات آن در آینده قابل مشاهده است.

خلجی درباره توافق هایی که در زمینه 

گرفت،  صورت  آفریقا  با  دام  واردات 
توضیح داد: بر اساس توافقات در حوزه 
از  قبل  از  که  مواردی  از  غیر  گوشت، 
شد  می  وارد  دیگر  کشورهای  برخی  
تلاش بر این است تا کشورهای دیگری 
اضافه  دارند،  را  لازم  ظرفیت  که  هم 
شود و سازمان دامپزشکی هم در این 
شرکای  بتوانیم  تا  است  فعال  رابطه 
اقتصادی کشور را در حوزه های مختلف 

توسعه دهیم.
وی درباره تاثیر این واردات بر شکسته 
گفت:  نیز  داخل  در  قیمت ها  شدن 
امید است این اتفاق بیفتد زیرا قیمت 
گوشتی که از آفریقا وارد خواهد شد به 
نسبت واردات گوشت از سایر کشورها، 

ارزان تر است.
دولت  اطلاع رسانی  شورای  رئیس 
درباره شایعه استعفای وزیر ورزش نیز 
موضوعی  در جریان چنین  من  گفت: 
از  برخی  مواقع  برخی  ندارم.  قرار 
کمیسیون ها در مجلس یا جاهای دیگر 
که وزرا الزاما باید در آنجا حضور پیدا 

نهایت  در  و  می کند  پیدا  تلاقی  کنند 
اینگونه می شود که سجادی مانند امروز 
نداشته  حضور  دولت  هیات  جلسه  در 

باشد.
از  یکی  سجادی  کرد:  اضافه  خلجی 
وزرای پاسخگو است و  هر بار هم که 
از وی سوالی پرسیده می شود، حجم 
های  حوزه  در  افتخارات  از  زیادی 
بیان  را  بانوان  ورزش  ویژه  به  مختلف 

می کند.
درباره  دیگری  سوال  به  پاسخ  در  وی 
در  شهرسازی  و  راه  وزیر  غیبت  علت 
جمع خبرنگاران در حیاط دولت اظهار 
را  ما است که وی  این وظیفه  داشت: 
پاسخگو کنیم و البته پاسخگو هستند؛ 
اقدام  از  بزرگی  بخش  حاضر  حال  در 
عمرانی و فعالیت های امیدبخشی که در 
دولت صورت می گیرد از جمله در حوزه 
مسکن و واگذاری زمین، بار عمده اش 

بر عهده وزیر راه و شهرسازی است.
رئیس شورای اطلاع رسانی دولت عنوان 
کرد: من خدمت وزیر راه و شهرسازی 
آمار  و  بیاورند  تشریف  که  می گویم 
دقیق را اعلام کنند. میزان قابل توجهی 
در بحث مسکن، واگذاری زمین انجام 
امید خدا بخش عمده ای  به  دادند که 
از مشکلات مردم در حوزه مسکن رفع 

شود.
خلجی ادامه داد: وزیر راه و شهرسازی 
در بحث راهسازی و در اجرای طرح های 
راهسازی که نمونه آن در یاسوج انجام 
شد پیشرو است. در حال حاضر تقریبا 
استانی نیست که رئیس جمهور به آنجا 
بروند و ما یک یا چند طرح حوزه وزارت 

مسکن را در آنجا نداشته باشیم.
جزو  بذرپاش  کرد:  خاطرنشان  وی 
این دولت است. ما حتما  وزرای فعال 
خدمت وی اعلام می کنیم که گزارش 
اقدامات را در هیات دولت مطرح  این 

کنند.

خلجی در حاشیه جلسه هیات دولت:

دستاورد سفر رئیسی به آفریقا در تحلیل 
رسانه های بین المللی قابل مشاهده است

خبر

در جمع تعدادی از سفرای خارجی مقیم در ورشو؛

باقری: سیاست همسایگی ایران بسترساز 
ثبات و مشوق همکاری  اقتصادی شد

دولت  همسایگی  سیاست  گفت:  خارجه  امور  وزیر  سیاسی  معاون   
دوجانبه  سیاسی  مناسبات  اینکه  بر  علاوه  ایران،  اسلامی  جمهوری 
ایران و همسایگان را در این مقطع ارتقا داد، بسترساز ثبات و مشوق 

همکاری های اقتصادی نیز شد.
رایزنی های  جدید  دور  برگزاری  برای  که  باقری  علی  ایرنا،  گزارش  به 
سیاسی با همتای لهستانی در ورشو به سر می برد، در دیدار با تعدادی 
کارآمدی  به  اشاره  با  لهستان،  مقیم  خارجی  دیپلمات های  و  سفرا  از 
سیاست راهبردی همسایگی دولت جمهوری اسلامی ایران و در تبیین 
متقابل سیاسی«،  »اعتماد  کرد:  تصریح  این سیاست  اصلی  مولفه های 
»اتکا به ظرفیت های منطقه برای حل و فصل مشکلات«، »بهره گیری 
از ظرفیت های فرامنطقه برای توسعه و پیشرفت« و در نهایت »تحکیم 
همکاری های  سازی  نهادینه  دیگر،  عبارت  به  و  اقتصادی«  پیوندهای 
اقتصادی و ارتقای سرمایه گذاری و توسعه تجارت میان کشورهای منطقه 

از جمله مهم ترین مولفه های سیاست همسایگی است.
ابتکار  داشت:  اظهار  عربستان  و  ایران  روابط  احیای  به  اشاره  با  وی 
راهبردی تهران و ریاض نشان داد کشورهای منطقه از بلوغ سیاسی لازم 

برای حل و فصل مشکلات در درون منطقه برخوردارند.
باقری با اشاره به استقبال همه بازیگران سیاسی از توافق ایران و عربستان 
و حتی  نگران شد  ریاض  و  تهران  تعامل  از  که  موجودیت  تنها  گفت: 
نتوانست ناراحتی و دل مشغولی خود را پنهان نماید، رژیم اشغالگر قدس 
بود، چراکه ماهیت آن بر تنش و بی ثباتی بنا شده و تنها عامل ناامنی و 

آشوب در منطقه است.
معاون وزیر امور خارجه در پاسخ به پرسش یکی از سفرا درباره نقش 
ناتو در منطقه تصریح کرد: حضور ناتو در افغانستان بر همه ثابت کرد 
که ناتو نه تنها امنیت ساز نیست، بلکه به عنوان عامل ترویج ناامنی نیز 

عمل می کند.

وزیر امور خارجه: ابتکارات عمان برای 
بازگشت همه طرف ها به تعهدات برجام 

دریافت شد
وزیر امور خارجه درباره دیدارش با همتای عمانی، گفت: مسقط با هدف 
نزدیک کردن دیدگاه ها برای بازگشت همه طرف ها به تعهداتشان در 
برجام تلاش می کند و در این رابطه هم ابتکاراتی از طرف عمان مطرح 

شد که مورد بحث و تبادل نظر قرار دادیم.
به گزارش ایرنا، حسین امیرعبداللهیان درباره سفر وزیر خارجه عمان 
به تهران و موضوعات مطرح شده در دیدار دوجانبه، گفت: ما دیدار 
سران دوکشور را در هفته های گذشته با سفر سلطان عمان به تهران 
داشتیم لذا پیگیری توافقات و اسنادی که در جریان دو دیدار روسای 

دو کشور طی یکسال گذشته انجام شد، در دستور کار جدی ما بود.
وزیر امور خارجه در ادامه به طرح برخی مسائل منطقه ای و بین المللی 
و گفتگو و تبادل نظر وزرای خارجه ایران و عمان اشاره کرد و افرود: 
طرف عمانی و وزیر خارجه این کشور موضوعاتی را پیگیری می کند که 

به تقویت گفتگوهای منطقه ای بین دو کشور کمک می کند.
امیرعبداللهیان یادآور شد: در همین راستا ما پیشنهاد تشکیل مجمع 
گفتگو و همکاری منطقه ای کشورهای حوزه خلیج فارس )۶ همسایه 
جنوبی و ۲ همسایه شمالی عراق و ایران( را مطرح کردیم و احتمالا 
کشور یمن هم می تواند به این فرایند اضافه شود، در دیدار با همتای 
عمانی خود درباره چگونگی فعالیت این مجمع بحث و گفتگو کردیم.

وی تصریح کرد: عمان برای نزدیک کردن دیدگاه ها با هدف بازگشت 
همه طرف ها به تعهداتشان در برجام تلاش می کند و در این رابطه 
هم ابتکاراتی از طرف عمان مطرح شد که مورد بحث و تبادل نظر 

قرار دادیم.

جلال زاده در دیدار با سفیر جمهوری صربستان: 

مراودات پارلمانی می  تواند زمینه  ساز گسترش روابط 

کشورها باشد

سفر  از  ابراز خرسندی  مجلس ضمن  ملی  امنیت  کمیسیون  رئیس 
آتی رئیس مجلس جمهوری صربستان به کشورمان، گفت: مراودات 
حوزه های  در  کشورها  روابط  گسترش  زمینه ساز  تواند  می   پارلمانی 

مورد علاقه طرفین باشد.
به گزارش خبرگزاری مهر، وحید جلال زاده رئیس کمیسیون امنیت 
ملی و سیاست خارجی مجلس با دراگان تودوروویچ سفیر جمهوری 

صربستان در تهران دیدار و گفتگو کرد.
جلال زاده در ابتدای این دیدار با اشاره به روابط خوب میان جمهوری 
اسلامی ایران و صربستان گفت: از توسعه همه جانبه روابط پارلمانی 
و دوستانه دو کشور خرسندیم و معتقدم مراودات پارلمانی می تواند 
علاقه  مورد  زمینه های  سایر  در  کشورها  روابط  گسترش  زمینه ساز 

طرفین باشد.
تأکید  با  ادامه،  در  و سیاست خارجی  امنیت ملی  رئیس کمیسیون 
بر ضرورت توسعه همکاری های اقتصادی دو کشور، بر ظرفیت فوق 
العاده دو کشور برای ارتقا سطح مناسبات اقتصادی و تجاری ایران و 
صربستان اشاره کرد و افزود: تعیین وزارت دفاع صربستان به عنوان 
اهتمام  از  حاکی  ایران،  با  صربستان  اقتصادی  کمیسیون  مسئول 
سطح  به  آن  ارتقای  و  ایران  با  اقتصادی  روابط  بهبود  به  صربستان 

موضوعی مهم و راهبردی است.
جمهوری  مجلس  رئیس  آتی  سفر  از  خرسندی  ابراز  با  زاده  جلال 
صربستان به کشورمان افزود: دیدار و رایزنی مقامات پارلمانی و سیاسی 
دو کشور در روند رو به رشد همکاری های فیمابین حائز اهمیت است.

از  دیدار  این  در  نیز  تهران  در  صربستان  سفیر  تودوروویچ  دراگان 
شناسایی  عدم  و  صربستان  سرزمینی  یکپارچگی  از  ایران  حمایت 

استقلال کوزوو تشکر کرد.
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معاون رئیس جمهور: ۲۰۰ پروژه شاخص تا پایان 
دولت به بهره برداری می رسد

در  گفت:  جمهور  رئیس  اجرائی  معاون 
تمام  نیمه  پروژه  هزار   ۶۰ حدود  کشور 
عمرانی در سه سطح شهرستانی، استانی 
و ملی وجود دارد که از این تعداد حدود 
با  کشور  سطح  در  شاخص  پروژه   ۲۰۰
پیشرفت بالای ۶۰ تا۷۰ درصد آغاز و در 

دست اقدام و بهره برداری قرار دارد.
ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
طرح های  درباره  منصوری«  »محسن 
جمهور  رئیس  سفر  در  که  تمامی  نیمه 
بهره  به  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  به 
برداری رسیده است، تصریح کرد: در دور 
اول سفر آیت الله رئیسی و هیات دولت 
از ۶ هزار و  این استان مجموعأ بیش  به 
۶۰۰ میلیارد تومان مصوبه و تعهد برای 
دستگاه های اجرایی در نظر گرفته شد که 
نزدیک به ۳ هزار میلیارد تومان آن تامین 

اعتبار شده و تخصیص یافته است.
به  اشاره  با  اجرایی رئیس جمهور  معاون 
مصوبات دور دوم سفر به یاسوج بیان کرد: 
در دور دوم سفر آیت الله رئیسی مجموعأ 
بیش از ۱۲ هزار میلیارد تومان مصوبه در 
نظر گرفته شد که تعهد بزرگی در سطح 

استان را ایجاد می کند.
منصوری ضمن قدردانی از حماسه حضور 
گفت:  استان  این  مردم  نوازی  مهمان  و 
تمام  نیمه  پروژه های  تکمیل  دولت  عزم 
دارای  اقتصادی  و  عمرانی  پروژه های  و 
اهمیت است. متاسفانه به دلایل مختلف 
تمام  نیمه  متعدد  ها  پروژه  با  کشور  در 

مواجه هستیم.
که  است  کرده  عزم  دولت  وی  گفته  به 

رقم  را  تمام  نیمه  پروه های  اتمام  نهضت 
سفر  در  پروژه ها  این  از  بخشی  که  بزند 
دو روزه آیت الله رئیسی به استان یاسوج 

صورت گرفت.
منصوری با اشاره به پروژه های مهمی که 
در این دو روز در استان کهکگیلویه و بویر 
احمد به بهره برداری رسیده است، عنوان 
کرد: سد و نیروگاه چمشیر با حضور رئیس 
جمهور به افتتاح رسید که این پنجمین 
سد بزرگ کشور به شمار می رود. مطالعات 
ساخت این سد در سال ۱۳۷۳ و عملیات 
مجوزهای  اخذ  با  سال ۱۳۹۱  از  اجرایی 
اعتباری  با  و  ذیربط  سازمان های  از  لازم 
حدود ۲۳۰ میلیون یورو شروع شده بود، 
با توقف و کندی  اما عملیات ساخت آن 
مواجه بود که با تلاش های ۲۲ ماهه دولت  
مردمی و تخصیص اعتبار ویژه، تکمیل و 
به مرحله بهره برداری رسید. سد چمشیر 
با ارتفاع ۱۵۱ متر و طول تاج ۵۸۰ متر، 
متر  میلیارد  به حجم ۲.۳  مخزنی  دارای 
مکعب، دریاچه ای به طول ۴۸ کیلومتر و 
مساحت دریاچه ۵۱ کیلومترمربع در تراز 

نرمال است.
اراضی ذیل  به گفته وی ۷۰ هزار هکتار 
از  سد  این  و  می شوند  آبیاری  سد  این 
کیفیت آب خوبی بهره مند است و از نظر 
پروژه  یک  محیطی  زیست  و  کشاورزی 

منحصر به فرد به شمار می رود.
منصوری این نکته را هم گفت که سد و 
برق  انرژی  تولید  سبب  چمشیر  نیروگاه 
گیگاوات   ۴۸۲ حدودی  میزان  به  آبی 
ساعت در سال و ایجاد زیرساخت مناسب 

جهت تولید صنعت آبزیان و صنایع وابسته 
و کنترل شوری آب رودخانه زهره و احیای 
اراضی پایین دست و کنترل سیلاب ها و 
استفاده بهینه از آب و جلوگیری از بروز 

خسارات سیلاب خواهد شد.
وی در ادامه خبر داد: همچنین یک واحد 
با  چمشیر  سد  به  وابسته  برق  نیروگاه 
پیشرفت فیزیکی صددرصد با توان تولید 

۵۵ مگاوات نیز افتتاح خواهد شد.
به  اشاره  با  رئیس جمهور  اجرایی  معاون 
پروژه پتروشیمی گچساران گفت: این یک 
پروژه بیست ساله است و سال ۸۴ پروژه 
یورو  میلیارد   ۱.۳ حدود  امروز  تا  و  آغاز 

هزینه شده است.
پروژه  اشتغالزایی  با  اشاره  با  منصوری 
تاکید کرد: ۳ هزار  پتروشیمی گچساران 
در  و  هستند  مشغول  پروژه  این  در  نفر 
اشتغال هم تحول خوبی در منطقه ایجاد 
کرده است. همچنین از ویژگی های پروژه 
می توان به ایجاد ارزش افزوده، جلوگیری 
از خام فروشی نفت و تولید یک میلیون 
پایدار  ایجاد اشتغال  اتیلن در سال و  تن 

برای ۷۰۰ نفر اشاره داشت.
دیگر  از  را  پاتاوه_دهدشت  جاده  وی 
رسیده  برداری  بهره  به  مهم  پروژه های 
 ۷۰ دهه  از  پروژه  این  گفت:  و  برشمرد 
میلیارد   ۱۴۰۰ حدود  و  است  شده  آغاز 
است.  شده  هزینه  پروژه  این  در  تومان 
این تونل با ۱۳۶ کیلومتر طول و با تعداد 
و  گالری  دستگاه   ۵ و  تونل  دستگاه   ۱۲
ابتدای  در  یکی  غیرهمسطح  تقاطع  دو 
جاده و دیگر در انتهای جاده طراحی و با 
اعتبار اولیه ۱۰۰ میلیارد تومان عملیاتش 
هزار  تاکنون  پروژه  این  برای  شد.  شروع 
از  تومان هزینه شده که  میلیارد  و ۴۰۰ 
نظر اقتصادی و عمرانی یک اتفاق مهم در 

استان محسوب می شود.
به گفته منصوری این جاده به جز آسان 
کردن عبور و مرور داخلی و استان، محور 
ارتباطی شمال – جنوب، غرب کشور است 
که ارتباط استان های جنوب غرب کشور از 
جمله استان خوزستان را به استان مرکزی 
برقرار می کند و به نوعی این محور نقطه 
و  جنوبی  استان های  بین  میانبر  و  ثقل 
به جنوب کشور محسوب  کریدور شمال 

می شود.
منصوری کارخانه قند یاسوج و بیمارستان 

بهره  به  های  پروژه  دیگر  از  را  بهمئی 
برداری رسیده توسط دولت دانست.

به  اشاره  با  رئیس جمهور  اجرایی  معاون 
تخت   ۳۲ بیمارستان  افتتاح  از  جزییاتی 
از  یکی  بهمئی  گفت:  بهمئی  خوابی 
کهگیلویه  استان  محروم  شهرستان های 
شرایط  دلیل  به  که  است  بویراحمد  و 
دسترسی  عدم  و  فرهنگی  جغرافیایی، 
مشکلات  با  استان  راه های  به  مستقیم 
به  توجه  با  که  است  بوده  روبرو  عدیده 
بروز  از  جلوگیری  و  جاده ای  حوادث 
هزینه  کاهش  و  مالی  و  جانی  خسارات 
بهره برداری  به  بیمارستان  چنین  درمان 

رسیده است.
به گفته وی روند اجرایی فاز اول بیمارستان 
از سال ۱۳۹۳ در زمینی به مساحت ۲۳ 
و  هزار  چهار  زیربنای  با  مربع  متر  هزار 
۸۰۰ متر مربع و اعتبار مصوب ۷۵ میلیارد 

تومان آغاز شد.
گفت:  جمهوری  ریاست  نهاد  سرپرست 
در سفر اول رئیس جمهور به این استان 
این پروژه با پیشرفت ۵۰ درصدی مواجه 
بود که بعد از این سفر مبلغ ۵۰ میلیارد 
تومان برای پروژه مصوب و تاکنون مبلغ 
۲۰ میلیارد تومان تخصیص و جذب شده 

است.
ساخت  برای  کرد:  بیان  منصوری 
میلیارد   ۱۲۵ تاکنون  بهمئی  بیمارستان 

تومان هزینه شده است.
وی با اشاره به طرح های نیمه تمام دیگری 
که در اولویت دولت سیزدهم است، گفت: 
در کشور حدود ۶۰ هزار پروژه نیمه تمام 
استانی  شهرستانی،  سطح  در  عمرانی 
آنها  تکمیل  برای  که  دارد  وجود  ملی  و 
تورم  لحاظ  با  منابع  همت  ۹هزار  حدود 
معقول مورد نیاز است. به طور عادی اگر 
میانگین سالانه ۳۰۰ همت به این پروژه 
ها اختصاص یابد شاید نزدیک سی سال 
ولی دولت  بینجامد  به طول  آنها  تکمیل 
با  که  هایی  پروژه  تا  کرده  عزم  مردمی 
در  گذار  تاثیر  و  بالا  فیزیکی  پیشرفت 
داده  قرار  کار  دستور  در  را  مردم  زندگی 

و سریعتر تکمیل کند.
به گفته وی از این ۶۰ هزار پروژه حدود 
با  کشور  سطح  در  شاخص  پروژه   ۲۰۰
و در  آغاز  بالای ۶۰-۷۰ درصد  پیشرفت 

دست اقدام قرار دارد.



انرژی
اخبار

مدیرکل امور دریایی سازمان بنادر و دریانوردی:

سازمان های متولی نسبت به ساماندهی 
قایق های صیادی پاسخگو باشند

 مدیرکل امور دریایی سازمان بنادر و دریانوردی اقدامات انجام شده 
قایق های صیادی  ساماندهی  موضوع  در  هرمزگان  بنادر  کل  اداره 
بی هویت را مثبت ارزیابی کرد و گفت: تمامی سازمان های متولیِ 

کار باید پاسخگو باشند.
و  صیادان  با  نشستی  در  چهارشنبه  روز  فراهانی  فرمهینی  مهدی 
مدیران تعاونی های صیادی در بندر شهید رجایی اظهار کرد: یکی 
از مهم ترین دغدغه ها و مشکلات در این موضوع مربوط به درگاه 
نیز  متولی  ارگان های  و  سازمان ها  است  نیاز  که  مجوزهاست  ملی 

پاسخگو باشند.
وی ادامه داد: در حوزه ثبت قایق ها از نظر آمادگی نیروی انسانی 
بعد  که  است  انجام شده  زیربنایی  و  اساسی  اقدامات  تجهیزاتی  و 
از ثبت درخواست از سوی متقاضیان و بررسی پرونده های آنان از 
نظر اصالت سنجی و بازرسی های فنی و ایمنی بتوانیم موضوع ثبت 

قایق ها را در کمترین زمان ممکن انجام دهیم.
قایق های  ثبت  دریانوردی،  و  بنادر  سازمان  دریایی  امور  مدیرکل 
موتور ۲ زمانه را از دیگر مشکلات طرح ساماندهی قایق های صیادی 

بی هویت اشاره کرد.
فرمهینی فراهانی افزود: موضوع ثبت قایق های ۲ زمانه بنا بر مصوبه 
هیات وزیران درحال پیگیری است و امیدواریم بعد از دریافت این 
این  ثبت  زمانه   ۲ موتورهای  ثبت  بودن  بلامانع  بر  مبنی  مصوبه 
متقاضیانی  پاسخ گوی  و  داده  قرار  کاری مان  برنامه  در  شناورها 
باشیم که مجوزهایشان را از سامانه درگاه ملی مجوزها دریافت و 

شناورهای آنها باید ثبت شود.
متولی  سازمان های  بودن  پاسخ گو  بر  علاوه  کرد:  خاطرنشان  وی 
نیز در تحقق  تعامل و مشارکت جامعه صیادان  این طرح،  اجرای 

این هدف مهم تعیین کننده است.

معاون وزیر صنعت: توسعه صنایع 
انرژی بر در کشور محدود می شود

 معاون امور معادن و فراوری مواد وزارت صنعت، معدن و تجارت 
در  صنایع  توسعه  افق  انرژی،  منابع  محدودیت  به  توجه  با  گفت: 
انرژی بر  صنایع   گسترش  در  محدودیت  و  فاصله گیری  با  کشور 

ترسیم شده است.
در  چهارشنبه  روز  محتشمی پور  رضا  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
مهمترین  از  یکی  افزود:  بختیاری  و  چهارمحال  استاندار  با  دیدار 
از  انرژی زدایی  سیزدهم،  دولت  در  صمت  وزارت  سیاست های 
صنعت و اقتصاد است به این صورت که توسعه صنایعی که نیاز به 

مصرف انرژی بالایی دارد در آینده محدود می شود.
که  می شود  توصیه  استان ها  به  رو  همین  از  داد:  ادامه  وی 
به سمت  را  توسعه، صنایع  سرمایه گذاری های بخش خصوصی در 

صنایعی که انرژی کمتری را مصرف می کنند، هدایت کنند.
امور معادن و فراوری مواد وزارت صنعت، معدن و تجارت  معاون 
دیگر  از  را  غیرفعال  و  راکد  معدنی  واحدهای  رونق  ادامه  در 
تکلیف  پایان سال  تا  و گفت:  برشمرد  وزارتخانه  این  سیاست های 
تمامی معادن راکدی که در اختیار دولت است، مشخص می شود 
قرار  معادنی که دست سرمایه گذاران بخش خصوصی  و همچنین 
دارد و غیرفعال و راکد مانده نیز با رای شورای معادن به ریاست 

استانداران تعیین تکلیف می شود.
تکلیف  تعیین  به  نسبت  استانداران  کرد؛  توصیه  محتشمی پور 
تا  کنند  عمل  سخت گیرانه  غیرفعال  و  راکد  معدنی  واحدهای 
ظرفیت های موجود معطل نماند و افراد توانمند به این حوزه ورود 

پیدا کنند.
وی رفع اختلافات معادن بین مرزی استان ها را از دیگر برنامه های 
در دستور کار اعلام کرد و گفت: با استفاده از ماده ۲۴ قانون مکرر 
معادن می توان این اختلافات را رفع و چالش ها را از میان برداشت.

معاون امور معادن و فراوری مواد وزارت صنعت، معدن و تجارت، 
با اشاره به نامتوازن بودن تقاضا و تولید ورق در کشور، خاطرنشان 
کرد: با توجه به مجوزهایی که داده شده در کمتر از ۲ سال این 

کمبودها و دغدغه ها و نگرانی های این حوزه رفع می شود.

و  معدن  صنعت،  وزیر  تاکید  به دنبال   
تجارت برای عرضه و تولید اتومبیل های 
شاهد  روزها  این  هیبریدی،  و  برقی 
در  گام ها  نخستین  شدن  برداشته 
خودروسازان  برخی  توسط  زمینه  این 

هستیم.
صنعت  در  که  کنونی  وضعیت  با   
هستیم،  شاهد  جهان  خودروسازی 
از  استفاده  و  خودروها  برقی سازی 
اتومبیل های هیبریدی و الکتریکی یک 
این  به  حرکت  اما  است؛  تاریخی  الزام 
نیاز  الزاماتی  و سو در کشورمان  سمت 

دارد.
علی آبادی«  »عباس  این  از  پیش 
اظهار  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
تهران،  شهرداری  همکاری  با  داشت: 
نیرو،  و  نفت  کشور،  وزارتخانه های 
برنامه داریم تا پایان سال شاهد حضور 
هزار   ۵۰ و  موتورسیکلت  ۲۰۰ هزار 

خودروی برقی در شهر تهران باشیم.
وی با بیان اینکه حمل ونقل برقی کشور 
یکی از اولویت های اصلی وزارت صمت 
در  گفت:  بود،  خواهد  جدید  دوره  در 
به  ابتدایی  روزهای  همان  از  وزارتخانه 
همکاران مان اعلام کردیم تا یک برنامه 
جامع و دقیقی را درباره طرح حمل ونقل 
به  را  تهران  شهر  و  کنند  آماده  برقی 
امر  این  )نمونه(  پایلوت  شهر  عنوان 

مشخص کردیم.
آشفته  به  توجه  با  گزارش،  این  پایه  بر 
بازار کنونی خودرو و عدم تطابق عرضه 
و تقاضا، از حدود یک سال قبل فراهم 

کردن مقدمات واردات خودرو در دستور 
میان  این  در  و  گرفت  قرار  دولت  کار 
یک  به  یک  نیز  شرکت های خودروساز 
در این عرصه ورود کردند تا سهمی در 

تنظیم بازار داشته باشند.
در این میان، مسائل و مشکلات زیست 
محیطی، آلودگی هوا و همچنین مصرف 
بنزین در کشور سبب شده تا شرکت ها 
واردات خودروهای هیبریدی و برقی را 
باشند؛  داشته  خود  کار  دستور  در  نیز 
نیازمند  چیز  هر  از  پیش  که  امری 
تامین زیرساخت های مورد نیاز از جمله 

ساخت ایستگاه های شارژ باتری است.
گروه  شرکت ها،  حرکت  تازه ترین  در 
واردات  به  اقدام  خودرو  ایران  صنعتی 
دو مدل خودروی کم مصرف بنزینی و 

خودروی هیبریدی کرد که نوع بنزینی 
 ۴.۳ آن  هیبریدی  نوع  و  لیتر   ۶.۲ آن 
لیتر در هر ۱۰۰ کیلومتر پیمایش بنزین 

مصرف می کند.
گروه  مدیرعامل  عظیمی«  »علیمردان 
از  رونمایی  آیین  در  شده  یاد  صنعتی 
تلاشیم  در  افزود:  مذکور  خودروی  دو 
زیست  مشکلات  و  مسائل  به  توجه  با 
محیطی آلودگی هوا و همچنین مصرف 
سوخت، خودروی هیبریدی یاد شده را 

در حمل و نقل عمومی به کار بگیریم.
از ساخت و داخلی سازی  وی همچنین 

این خودرو در گام دوم خبر داد.
ایران خودرو  اینکه  بر  تاکید  با  عظیمی 
ساختار  که  است  شرکتی  نخستین 
دارد،  را  داخلی  برقی  خودروهای 

خاطرنشان کرد: از آنجایی که هزینه های 
معمول  به طور  برقی  خودروهای  تولید 
داخلی  احتراق  خودروهای  از  بالاتر 
صمت  وزارت  می رود  انتظار  است، 
ریاست  فناوری  و  علمی  معاونت  و 

جمهوری از آن حمایت کنند.
در  ادامه داد:  خودرو  ایران  مدیرعامل 
را  خود  سایت های  از  یکی  صورت  این 
هیبریدی  و  برقی  خودروهای  تولید  به 

اختصاص خواهیم داد.
وی اظهار داشت: ایران خودرو به زودی 
نخستین گام را برای ساخت خودروهای 
و  برداشت  خواهد  هیبریدی  و  برقی 
آینده  سال  دو  از  کمتر  در  امیدواریم 
بتوانیم به عرضه، تولید و شماره گذاری 

این خودروها بپردازیم.

گام جدی خودروسازان داخلی برای تولید 
خودروهای برقی و هیبریدی

گزارش

رئیس اتحادیه انجمن های انرژی ایران: 
پارس جنوبی شاهرگ حیاتی اقتصاد 

کشور است

رئیس اتحادیه انجمن های انرژی ایران گفت: پارس جنوبی حدود 
از برق کشور  از گاز طبیعی کشور و حدود ۵۰ درصد  ۷۰ درصد 
اقتصاد  بنابراین می توان گفت شاهرگ حیاتی  تأمین می کند و  را 

کشور است.
و  چالش ها  »نشست  در  اورعی،  سیدهاشم  ایرنا،  گزارش  به 
مشکلات  کرد:  تأکید  جنوبی«،  پارس  مشترک  میدان  راهکارهای 
مربوط به انرژی کلی است و منحصر به پارس جنوبی نمی شود و 

باید به ریشه های اصلی مشکل پرداخت.
اورعی افزود: کشور ما دارای دومین ذخایر گاز جهان است. نیمی 
از ذخایر گاز کشور در پارس جنوبی قرار دارد. میدان پارس جنوبی 
ایران و قطر است.  بزرگ ترین میدان گازی جهان و مشترک بین 
از گاز طبیعی کشور و حدود ۵۰  پارس جنوبی حدود ۷۰ درصد 
گفت  می توان  بنابراین  و  می کند  تأمین  را  کشور  برق  از  درصد 

شاهرگ حیاتی اقتصاد کشور است.
وی سهم میدان پارس جنوبی در تأمین گاز کشور را دارای اهمیتی 
فراوان دانست و گفت: در زمستان ۱۴۰۱ که کمبود گاز، کشور را 
دچار مشکل کرده بود، در این میدان ۷۰۰ میلیون مترمکعب گاز 

در روز تولید می شد.
پارس  از میدان  تولید گاز  اورعی در خصوص مشکل حفظ سطح 
جنوبی گفت: برای حفظ تولید این میدان در سطح فعلی باید فشار 
فشار  عمر،  افزایش  با  ولی  کرد؛  حفظ  سطح  همین  در  را  چاه ها 

کاهش خواهد یافت و در نتیجه آن تولید گاز کاهش می یابد.
رئیس اتحادیه انجمن های انرژی ایران اظهار کرد: در کشور ما که 
تقاضا برای گاز رو به افزایش است، نمی توان تولید گاز را ثابت نگه 
داشت و به دلیل کاهش فشار چاه ها نیز نمی توان تولید را در سطح 

فعلی حفظ کرد.
اورعی گفت: بر اساس یک گزارش ، اگر روال فعلی را ادامه دهیم، 
ازسال ۱۴۰۴ کاهش تولید به نحوی خواهد بود که هر سال معادل 

یک فاز را از دست خواهیم داد.
وی تأکید کرد: به دلیل اشتباه در سیاستگذاری ها، چه در بخش 
مصرف مستقیم و چه در بخش برق، گاز زیادی استفاده می شود. 
در شرایط عادی، ۹۲ درصد برق تولیدی کشور را از طریق گاز تولید 
می کنیم یعنی به محض اینکه دچار کمبود گاز شویم، با کمبود برق 

هم مواجه خواهیم شد.
رئیس اتحادیه انجمن های انرژی ایران گفت: مشکل بخش انرژی 
تا وقتی  بلکه بحث سیاستگذاری مطرح است.  کشور، فنی نیست 
وضعیت  داشت  انتظار  نمی توان  باشیم،  نداشته  انرژی«  »سیاست 

گاز، مهم ترین حامل انرژی کشور، سروسامان بگیرد.
مطالب  من  منظور  گفت:  انرژی«  »سیاست  توضیح  در  اورعی 
رشد  که  است  این  منظور  بلکه  نیست؛  انشاگونه  و  تدوین شده 
اقتصادی در ۲۰ سال آینده، افزایش تقاضا و روند تولید و مصرف را 
پیش بینی و سبد انرژی را تعریف کنیم و بعد برای آن یک برنامه 

اجرایی و سبد سرمایه گذاری تنظیم کنیم.
وی تأکید کرد: برای حل مشکلات در زمینه انرژی باید اول آن ها 
را پذیرفت و سپس با مردم در میان گذاشت. مردم باید از شرایط 
اضطراری انرژی آگاه شوند. دولت ها باید از انرژی به عنوان یک ابزار 

مهم توسعه و یک کالای اقتصادی استفاده کنند.

تمام خودروهای وارداتی برای 
شماره گذاری باید گواهی اسقاط داشته 

باشند
 رییس ستاد نوسازی ناوگان و اسقاط خودروهای فرسوده گفت: تمامی 
خودروهای وارداتی برای شماره گذاری باید گواهی اسقاط داشته باشند.

قانون  اصلاحیه  به  اشاره  با  مهران سالاریه  ایدرو،  از  ایرنا  گزارش  به 
شرکت های  تمامی  اساس  این  بر  گفت:  خودرو  صنعت  ساماندهی 
واردکننده خودرو اعم از نو و کارکرده بجز کامیون های مشمول بند 
ث ماده ۳۰ قانون احکام دائمی که بخشی مشمول ارایه گواهی اسقاط 
و بخشی پرداخت وجه هستند، مابقی مکلف به ارایه گواهی اسقاط 

هستند.
وی افزود: این دسته از واردکنندگان صرفا باید نسبت به تهیه گواهی 
امکان  و  کنند  اقدام  محصولاتشان جهت شماره گذاری  برای  اسقاط 

پرداخت ۱.۵ درصد قیمت فروش برای آنها میسر نیست.
تصریح  فرسوده  خودروهای  اسقاط  و  ناوگان  نوسازی  ستاد  رییس 
کرد: این واردکنندگان باید نسبت به ثبت نام و ایجاد حساب کاربری 
نشانی  به  فرسوده  خودروهای  اسقاط  و  ناوگان  نوسازی  سامانه  در 
NNHK.ir اقدام و فرآیند مشخص شده را مطابق قانون برای دریافت 

مجوز شماره گذاری خودروهایشان طی کنند.
مربوطه،  آیین نامه  تصویب  زمان  تا  فعلا  کرد:  خاطرنشان  وی 
ازای واردات هر دو دستگاه خودرو،  به  واردکنندگان خودرو مکلفند 

گواهی یک خودرو فرسوده را ارایه کنند.
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گفت:  انرژی  دیپلماسی  کارشناس   
 ۲۰ بر  بالغ   ۲۰۲۰ سال  در  اروپا 
طبیعی  گاز  مترمکعب  میلیارد 
وارد  روسیه  از   )LNG( مایع شده 
ورای  می دهد  نشان  که  کرده 
بر  گسترده  رسانه ای  تبلیغات 
ممنوعیت واردات گاز روسیه، اما در 
گاز  از  نتوانست  اروپا  اتحادیه  عمل 

روسیه خود را بی نیاز کند.
کارشناس  مستاجران،  مسعود 
دکترای  و  انرژی  دیپلماسی 
نفت  دانشگاه  از  نفت  مهندسی 
مسکو در گفت وگو با ایرنا در ارتباط 
با بازار جهانی گاز و تحولات مرتبط 
با آن گفت: بررسی ها نشان می دهد 
حدود  جهان  سراسر  در  ساله  هر 
طبیعی  گاز  مترمکعب  تریلیون   ۳.۹
مصرف می شود و با توجه به افزایش 
نگرانی های زیست محیطی در دهه 
اقبال  می شود  پیش بینی  اخیر، 
قابل  رشد  طبیعی  گاز  مصرف  به 
این  آن  نتیجه  در  و  داشته  توجهی 
تأمین  انرژی نقش مهمی در  حامل 
جهان  سراسر  در  نیاز  مورد  انرژی 

ایفا نماید.
وی افزود: یکی از مهم ترین تحولات 
گاز،  صنعت  در  اخیر  سال های 
بوده که  اروپا  و  تقابل گازی روسیه 
بر قیمت گاز داشته  تأثیرات مهمی 
روسیه  گاز  صادرات  توقف  با  است. 
به اروپا از مسیر خطوط لوله قیمت 
تجربه  را  توجهی  قابل  رشد  گاز 
حاضر  حال  در  هرچند  است.  کرده 
یافته  کاهش  طبیعی  گاز  قیمت 
اروپایی  کشورهای  همچنان  اما 
برای  را  گرانی  بسیار  قیمت های 
به  می کنند،  تحمل  طبیعی  گاز 

قیمت  جاری  ماه  در  نمونه  عنوان 
TTF )هاب مستقر در  هاب گازی 
)هاب  هاب  هنری  به  نسبت  اروپا( 
مستقر در آمریکا( اختلاف ۷ برابری 
را نشان می دهد. در این مورد لازم 
به ذکر است اتحادیه اروپا با فشار و 
واردات گاز طبیعی  آمریکا،  طراحی 
از مسیر خطوط لوله را متوقف کرده 
است اما با این حال در سال ۲۰۲۲ 
گاز  مترمکعب  میلیارد   ۲۰ بر  بالغ 
از   )LNG( مایع شده  طبیعی 
روسیه وارد کرده که نشان می دهد 
بر  گسترده  رسانه ای  تبلیغات  ورای 
ممنوعیت واردات گاز روسیه، اما در 
گاز  از  نتوانست  اروپا  اتحادیه  عمل 

روسیه خود را بی نیاز کند.
اقدامات  مستاجران همچنین گفت: 
اروپا  اتحادیه  توسط  اتخاذشده 
با  انرژی  بحران  با  مقابله  به منظور 

قابل  هزینه های  تحمل  و  پذیرش 
هزینه های  بود.  همراه  توجهی 
بی سابقه  قیمت های  شامل  مذکور 
بر  سنگینی  صدمات  که  بود  گاز 
تولید بخش صنعتی اروپا وارد کرد. 
اروپا در سال ۲۰۲۳ با تهدیداتی در 
جمله  از  است.  مواجه  انرژی  حوزه 
بهبود  تهدیدات،  این  مهم ترین 
است  اقتصادی چین  تقاضای  سریع 
جهانی  بازار  به  را  کشور  این  که 
بازمی گرداند  مایع شده  طبیعی  گاز 
را  محموله ها  خرید  برای  رقابت  و 
در  را  اروپا  اتحادیه  و  داده  افزایش 
داد.  خواهد  قرار  سختی  شرایط 
کاهش  دلیل  به  دیگر  سویی  از 
در   ۲۰۲۲ سال  در  برف  بارش 
مطابق  برقابی  تولید  اروپا،  اتحادیه 
نرفته  اتحادیه پیش  این  برآوردهای 
بر  مضاعفی  فشار  می تواند  و  است 

تقاضای گاز طبیعی وارد نماید.
رشد  بر  تأکید  ضمن  مستاجران 
نقش  افزود:   LNG تجارت  جهانی 
تضمین  در  مایع شده  طبیعی  گاز 
سال های  در  اروپا  انرژی  امنیت 
بر  بود.  خواهد  بالا  همچنان  آینده 
اساس پیش بینی ها، ظرفیت دریافت 
گاز طبیعی مایع شده در سال ۲۰۲۴ 
تقریباً ی ۳۰ درصد افزایش یافته و 
تعداد پایانه ها نیز از ۲۷ به ۳۵ پایانه 
نشان  برآوردها  یافت.  خواهد  رشد 
می دهد این اتحادیه در سال ۲۰۲۳، 
مترمکعب  میلیارد   ۱۹۰ واردات  با 
واردات  زمینه  در  جدیدی  رکورد 
گاز طبیعی مایع شده )LNG( ثبت 
خواهد کرد که بیشترین میزان رشد 
واردات از ایالات متحده خواهد بود 
به  پیش  از  بیش  اتحادیه  این  و 

آمریکا وابسته خواهد شد.

اروپا همچنان از روسیه گاز وارد می کند/ قیمت های 
بالای گاز ضربه سنگینی به صنایع اروپا زد
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اجتماعی
خبر

حسینی: وزارت بازرگانی را معادل 
واردات معرفی کردن مبنایی ندارد

 معاون رئیس جمهور در امور مجلس در پاسخ به 
برخی سوالات و شبهه های درباره تشکیل وزارت 
بازرگانی، گفت: وزارت بازرگانی را معادل واردات 

معرفی کردن، مبنایی ندارد
به  اشاره  با  ایرنا، سید محمد حسینی  به گزارش 
ارائه  برای  گذشته  یکسال  در  شده  طی  فرایند 
فوریت  دو  قید  با  بازرگانی  وزارت  تشکیل  لایحه 
در  لایحه  این  کلیات  و  دوفوریت  داشت:  اظهار 
به  توجه  با  و  رسید  تصویب  به  مجلس  صحن 
تصمیم مجلس مبنی بر اینکه ماموریت ها، وظایف 
شود  اضافه  لایحه  این  به  باید  نیز  اختیارات  و 
مجدداً به کمیسیون اجتماعی بازگشت تا پس از 
ضمیمه شدن این موارد، بلافاصله در صحن علنی 

بررسی لایحه ادامه یابد.
این  به  پاسخ  در  جمهور  رئیس  پارلمانی  معاون 
مطرح  را  آن  بیگانه  رسانه های  عمدتاً  که  شبهه 
می کنند مبنی با اینکه با تشکیل وزارت بازرگانی، 
به  کرد:  تاکید  می گیرد،  شکل  واردات،  مافیای 
دولت  ندارد.  صحت  چیزی  چنین  عنوان  هیچ 
ضمن آن که با تشکیل وزارت بازرگانی در حوزه 
نیازهای کشور  تامین  به دنبال  داخلی و خارجی 
است و به همان اندازه بلکه بیش از آن بر صادرات 
محصولات داخلی تاکید دارد به ویژه اینکه امروز 
دولت  پویای  و  فعال  خارجی  سیاست  بخاطر 
مردمی، بازارهای کشورهای مختلف دنیا به ویژه 
ایرانی  تولیدات  و  محصولات  روی  به  همسایگان 

گشوده شده است.
امور مجلس خاطرنشان  معاون رئیس جمهور در 
کرد: سازمان توسعه تجارت ایران، شرکت سهامی 
ضمانت  صندوق  المللی،  بین  نمایشگاههای 
که  ایران  فرش  ملی  مرکز  و  ایران  صادرات 
ماموریت اصلی آنها صادرات است از جمله شرکت 
هایی است که مقرر شده در زیر مجموعه وزارت 
بازرگانی قرارگیرند که این مراکز کمک کننده به 
صادرات هستند. همچنین اعضای هیأت مدیره و 
مدیرعامل بانک توسعه صادرات که وظیفه اصلی 
پیشنهاد  به  است،  صادرکنندگان  از  حمایت  اش 
وزارت  این  بنابر  شوند،  انتخاب  بازرگانی  وزیر 
واردات معرفی کردن، مبنایی  را معادل  بازرگانی 

ندارد.
برخی  در  طبیعی  طور  به  البته  کرد:  اضافه  وی 
خودکفایی  به  رسیدن  تا  کالاها  و  محصولات  از 
کامل، لازم است نیازهای خود را از طریق واردات 
تامین کنیم اما در حدی که به تولید داخل آسیب 
نرساند و نکته دیگر اینکه وزیر بازرگانی در بحث 
واردات مجاز نیست نیست که بدون هماهنگی هر 
تصمیمی بگیرد بلکه مجری تصمیمات دولت در 

چارچوب مصالح کشور است.
معاون پارلمانی رئیس جمهور در پاسخ به شبهه 
به  بزرگ شدن تشکیلات دولت  بر  موجود مبنی 
رغم اینکه در قانون بر کوچک سازی تاکید شده، 
تصریح کرد: در صورتی چنین شبهه ای می تواند 
واقعی صورت  ادغام  گذشته  در  که  باشد  درست 
می گرفت در حالی که ادغام آن چنانی رخ نداده 
که منجر به کاهش نیرو و امکانات شود بلکه صرفاً 
وزرارت  یک  در  وزارتخانه  دو  مراکز  و  موسسات 
تجمیع شد و امروز هم همان سازمان ها و شرکت ها 
بازرگانی برمی گردند، لذا  به ذیل مدیریت وزارت 

سازمان و تشکیلات جدیدی ایجاد نمی شود.
حسینی در پاسخ به سوالی درباره فواید و مزایای 
و  صنعت  وزارت  گفت:  بازرگانی  وزارت  تشکیل 
ماموریت های  از  کشاورزی  جهاد  وزارت  و  معدن 
گسترده و مهمی در حوزه تولید برخوردار هستند 
که متاسفانه در شرایط کنونی بخش زیادی از وقت 
آنها به تنظیم بازار کالای اساسی از جمله مرغ و 
تخم مرغ و گوشت صرف می شود و عملًا فرصت 
و  معدنی  صنعتی،  تولیدات  توسعه  برای  چندانی 
کشاورزی ندارند لذا وقتی وزارت بازرگانی تشکیل 
خود  اصلی  ماموریت  بر  وزارتخانه  دو  این  شود، 
به  می تواند  که  داشت  خواهند  بیشتری  تمرکز 

رونق و جهش تولید کمک کند.
از ۶  در کمتر  اینکه  افزود:  رئیس جمهور  معاون 
صمت  وزارت  صدر  در  سرپرست   و  وزیر   ۸ سال 
قرار گرفته و وزرای آن مدام در معرض استیضاح 
یا سوال از طرف خود دولت بودند عمدتا بخاطر 
تنوع و گستردگی مسئولیت ها و ماموریت ها و بار 

سنگین وظایف این وزارتخانه بوده است.
حسینی خاطرنشان کرد: ضمن اینکه سال ۹۰ که 
موضوع ادغام و تشکیل وزارت صمت مطرح شد، 
تحریم ها تشدید و فراگیر نشده بود بلکه از سال 
۹۱ و ۹۲ تحریم های شکننده به تعبیر غربی ها 
شروع شد و ادامه یافت و به جنگ اقتصادی تمام 
عیار منجر شد و این شرایط می طلبد که آرایش 
جدیدی متناسب با شرایط بگیریم تا هم تحریم ها 
را دور بزنیم و هم با کمترین چالش مواجه شویم.

معاون رئیس جمهور در امور مجلس گفت: انتظار 
مسئولان  بازرگانی،  وزارت  تشکیل  با  می رود 
وزارت جهاد کشاورزی  و  و معادن  وزارت صنایع 
روی بخش تولید متمرکز شوند تا رشد تولید که 
شعار سال هست تحقق یابد و وزارت بازرگانی نیز 
بر تامین، توزیع و نظارت مستمر بر بازار و کنترل 
قیمت ها متمرکز شود تا شعار دیگر سال که مهار 

تورم است متولی خاص خود را داشته باشد.

نظارت  بر ضرورت  تاکید  قضائیه ضمن  قوه  رئیس   
باید  مجازات  گفت:  احکام  بر  کشور  عالی  دیوان 
متناسب، عاقلانه و اثربخش باشد؛ تعیین مجازات نباید 
اگر مجازات  باشد که موجب وهن شود؛  به گونه ای 
تعیین شده، وهن دستگاه قضایی باشد، از اثرگذاری 

لازم برخوردار نخواهد بود.
قضائیه،  قوه  رسانه  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای 
کل  رؤسای  با  قضائیه  قوه  عالی  شورای  نشست  در 
ضمن  استان ها،  مراکز  دادستان های  و  دادگستری 
تسلیت و تعزیت ایام حزن انگیز ماه محرم و شهادت 
سرور و سالار شهیدان حضرت اباعبدالله الحسین )ع( 
به  داشت:  اظهار  ایشان،  باوفای  یاران  و  فرزندان  و 
عنوان پیروان امام حسین )ع( باید در مسیر حق طلبی 
استقامت داشته باشیم و راه نورانی سیدالشهداء را ادامه 
دهیم و بدانیم مشکلاتی که تحمل می کنیم در برابر 
مصائب آل الله که در مسیر تحق فرامین الهی بودند، 

بسیار ناچیز است.
رئیس قوه قضائیه با بیان اینکه باید در مسیر بسط و 
توسعه عدالت، تلاش همه جانبه داشته باشیم، افزود: 
نمی توانیم عدالت را محقق کنیم مگر آنکه بر اساس 
کنیم؛  عمل  قانونی  تکالیف  و  اسلامی  مسلم  اصول 
نمی توانیم با سلیقه و فکر خود عدالت را محقق سازیم؛ 
این التزام به قانون است که عدالت را تحقق می بخشد. 
البته در این راستا، فهم و دقت در قانون و وضع قانون 
و اجرای آن به شیوه درست و اصولی نیز بسیار مهم 

است.
رئیس دستگاه قضا تصریح کرد: اگر انقلابی هستیم باید 
ملتزم به قانون باشیم؛ نمی توانیم بگوییم که انقلابی 
هستیم اما به این قانون به سبب ناقص بودن یا منطبق 
با مقتضیات نبودن، عمل نمی کنیم؛ اگر معتقد به ناقص 
بودن قانون هستیم باید در راستای اصلاح آن، اقدامات 
مقتضی را ترتیب دهیم، نه اینکه از عمل به آن سرباز 
بزنیم. انقلابی ترین اشخاص در عصر حاضر حضرت امام 
)ره( و مقام معظم رهبری هستند که خود را ملتزم به 

قانون می دانستند و می دانند.
رئیس عدلیه اظهار داشت: قانون دست ما را باز گذاشته 
تا در صدور احکام و تصمیمات، مقتضیات زمانی را 
لحاظ کنیم و به تناسب جرم و مجازات توجه داشته 
باشیم؛ بسیاری از احکام مجازات، »تعزیری« هستند؛ 
تعزیر به یدَ حاکم است تا لحاظ کند که فرد در چه 
شرایطی مرتکب جرم شده است؟ آیا اکنون پشیمان 
است؟ آیا در آینده جرم ارتکابی را تکرار می کند؟ چه 
نوع تعزیری را مقدر کنیم که بازدارندگی و اثربخشی 

داشته باشد و هم تنبیه باشد و هم تعلیم.
رئیس قوه قضائیه تصریح کرد: مجازات تعیین شده باید 
هم برای محکوم و هم برای فردی که از حکم مطلع 
می شود، اثرگذاری داشته باشد؛ در اینجاست که عدل و 
تدبیر قاضی جلوه گری می کند؛ در اینجاست که قاضی 

باید مقتضیات را بسنجد و عاقلانه عمل کند.
رئیس دستگاه قضا گفت: حتی زمان و چگونگی اجرای 
مجازات نیز می تواند در اثربخشی آن نقش داشته باشد؛ 
اتخاذ  تبیینی  رویکرد  مجازات،  اجرای  زمان  در  اگر 
کنیم و اطلاع رسانی درست داشته باشیم، این امر هم 
برای خود مجرم و هم دیگران اثربخشی دارد؛ با اتخاذ 
رویکرد تبیینی می توانیم مجرم را در زمان مجازات نیز 

منقلب و متحول کنیم.
قاضی القضات تصریح کرد: بار دیگر تاکید می کنم که 
رفتار ما با متهم، خانواده متهم، ارباب رجوع، شاکی 
اوقات  از  بسیاری  است؛  مهم  بسیار  مشتکی عنه  و 
از حکمی که صادر  ما  ادبیات  و  رفتار  و  حُسن خلق 

می کنیم اثربخش تر است.
از  صیانت  مقوله  اهمیت  به  اشاره  با  عدلیه  رئیس 
دستگاه قضایی گفت: امروز صیانت از مجموعه قضایی 
و  است  لازم  و  ضروری  امری  کارکنان،  فرد  فرد  و 
شاید ضرورت این امر از مقاطع دیگر بیشتر باشد زیرا 
شیطان صفتان همه ابزارها و ترفندهای خود را به کار 
بسته اند تا میان مردم و مسئولان و حتی بین دستگاه ها 
و حتی در داخل دستگاه قضایی نیز اختلاف افکنند؛ هر 
روز یک شایعه و مطلب کذب را اشاعه می دهند تا فضا 
را مسموم سازند و ذهن مردم را مشوّش کنند و افراد را 
متحیّر سازند که کدام مطلب حق است و کدام مطلب 
ناحق! بنابراین اینجاست که خیلی باید مراقبت کنیم 
و تدبیر به خرج دهیم و سوء ظن نداشته باشیم؛ اگر 
خبری رسید باید ابتدا بررسی کنیم که از ناحیه فاسق 
است یا عادل؟ اگر از ناحیه فاسق بود، در صحت وسقم 
آن خبر دقت و تحقیق کنیم؛ اگر نمی دانیم گوینده ی 

خبر عادل است یا فاسق، بیشتر احتیاط کنیم.
محسنی اژه ای تصریح کرد: امروز بصیرت و هوشیاری 
و کسانی که  به وسوسه های شیطان صفتان  توجه  و 
هدفشان ایجاد فتنه و صحنه سازی است، بسیار مهم 
است؛ باید مراقب کل نظام و دستگاه قضایی باشیم و 
بر مبنای فرامین الهی و فریضه امر به معروف و نهی از 

منکر عمل کنیم.

امروز برخی جرائم،  اظهار داشت:  رئیس قوه قضائیه 
ضرر  مردم  به  بیشتر  و  می دهد  آزار  بیشتر  را  مردم 
می رساند که یکی از آنها، جرم سرقت است؛ بنابراین 
رؤسای کل دادگستری ها و دادستان ها نسبت به این 
ملاحظه  چنانچه  و  باشند  داشته  ویژه  توجه  مقوله 
کردند در مواردی نسبت به پرونده های ارجاعی مرتبط 
با جرم سرقت، به طور مطلوب عمل نمی شود، موضوع 
را مدیریت کنند اصولا کار مدیر همین است؛ اگر چه 
قاضی در انشای رأی مستقل است اما باید قاضی را 

کمک و هدایت کرد.
همه جانبه  امنیت  امروز  گفت:  قضا  دستگاه  رئیس 
مردم اعم از امنیت روانی و امنیت فیزیکی، موضوعی 
بسیار مهم و مورد طمع شیطان صفتان است؛ دشمن 
می خواهد مردم ما نه امنیت روانی داشته باشند و نه 
امنیت جانی و مالی؛ دشمن می خواهد امنیت کشور را 

به هم بزند لذا باید خیلی مراقب باشیم.
رئیس عدلیه افزود: به نظر می رسد برخی از دادگاه ها 
توجه لازم را نسبت به کسانی که در فضای مجازی و 
در رسانه های مکتوب، امنیت روانی مردم را مخدوش 
می کنند، ندارند! در مواردی دادسرا ترتیبات قانونی را 
اتخاذ می کند و پرونده به دادگاه می رود اما دادگاه اعلام 
می کند که سوء نیتی در کار فلان فرد نبوده است! یا 
ممکن است دادسرا در این قبیل موارد اهتمام لازم را به 
خرج ندهد؛ در هر صورت توجه به امنیت روانی مردم و 
برخورد قانونی با مخدوش کنندگان امنیت روانی مردم، 

موضوع بسیار حائز اهمیتی است.
قاضی القضات تاکید کرد: باید توجه و اهتمام زیادی به 
امنیت فیزیکی مردم نیز داشت؛ باید در قبال اقدامات 
ایذایی و خرابکارانه که از بیرون هدایت می شوند مطابق 
قانون با قاطعیت برخورد کرد؛ در اینجا باید از سربازان 
گمنام امام زمان)عج( که در خنثی سازی توطئه های 
 ، اسلامی  ایران  مردم  امنیت  تهدید  برای  دشمنان 
مجاهدت می کنند، قدردانی به عمل آورد و باید در 
نظر داشت که ممکن است این قبیل اقدامات دشمنان 

ادامه داشته باشد.
ناهنجاری های  مقوله  به  اشاره  با  اژه ای  محسنی 
اجتماعی، اظهار داشت: ضروری است در مقابل کسانی 
روانی  امنیت  می خواهند  اجتماعی  ناهنجاری  با  که 
مردم را مخدوش کنند و آب به آسیاب دشمن بریزند، 
امروز  داد؛  انجام  را  مقتضی  اقدامات  قانون،  مطابق 
انگیزه  با  این کشف حجاب ها  از  برخی  ممکن است 
سیاسی و هدایتگری معاندان باشد؛ در اینجا باید وفق 
قانون، اقدامات لازم را ترتیب داد؛ همچنین باید توجه 
با انگیزه سیاسی  داشت که کشف حجاب حتی اگر 
نباشد، عملی خلاف شرع  معاندان هم  و هدایتگری 
و قانون است؛ که در این موارد هم قانون تکلیف را 

مشخص کرده است.
رئیس قوه قضائیه تصریح کرد: برای فرد فردِ مرتکبان 
ناهنجاری های اجتماعی لازم است تدبیر مقتضی در 
نظر بگیریم و توجه داشته باشیم که آیا اقدام فرد یا 
افرادی که مرتکب این ناهنجاری شده اند، سازمان یافته 
است یا خیر؟ انگیزه فرد چه بوده است؟ وضع حال 
فرد چگونه است؟ آیا پشیمان شده است یا خیر؟ همه 
این موارد باید در مواجهه با مرتکبان ناهنجاری های 

اجتماعی لحاظ شود.
رئیس دستگاه قضا گفت: در تعیین مجازات مرتکبان 
ناهنجاری های اجتماعی نیز باید به متقن بودن آراء 
توجه داشته باشیم؛ آرای ما باید مستند به قانون باشند 
قابل  از لحاظ شکلی  از لحاظ محتوایی و هم  و هم 
قبول باشند؛ گاهی ممکن است محتوای رأی صادره 
داشته  وجود  ایراد  شکلی  لحاظ  از  اما  باشد  درست 
باشد و ادبیاتی در دادنامه به کار برده شده باشد که 
شایسته یک قاضی و دستگاه قضایی نباشد؛ بنابراین 
باید به نحوه نگارش آراء توجه ویژه داشت؛ همچنین 
احکام تتمیمی و تکمیلی که صادر می شود نیز باید 
منطبق با قانون باشند و موجب وهن نباشند؛ همچنین 
در مواردی نیز ممکن است خانواده فرد ، خانواده ای 
خوب باشد اما فرزند دچار لغزش شده باشد؛ در اینگونه 
موارد نیز ضمن لحاظ جهات قانونی، باید تدابیر لازم 

را اتخاذ کرد.
مقابله  مقوله  داشت: در خصوص  اظها  عدلیه  رئیس 
ناهنجاری های اجتماعی و مقوله عفاف و حجاب،  با 
قوانین موجود توسط معاونت حقوقی جمع بندی شده 
است و رؤسای کل دادگستری ها بر مبنای این قوانین 
عمل کنند و قضات ویژه ای را نیز تعیین کنند؛ تا زمانی 
که لایحه عفاف و حجاب در مجلس تصویب و تبدیل 
به قانون شود، ما باید بر اساس قوانین فعلی در این 

حوزه عمل کنیم.
با  قضائیه  قوه  عالی  شورای  نشست  دوم  بخش  در 
رؤسای کل دادگستری و دادستان های مراکز استان ها، 
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای با اشاره به 
ضرورت جامه عمل پوشاندن به تمامی فرمایشات مقام 
معظم رهبری در خصوص قوه قضائیه گفت: فرمایشات 
عملکرد  و  وظایف  با  رابطه  در  رهبری  معظم  مقام 

قوه قضائیه، بسیار راهگشا و اثربخش است و باید از 
مسئولان »قرارگاه عملیاتی سازی فرامین مقام معظم 
رهبری« تقدیر و خطاب به شما رؤسای کل دادگستری 
و دادستان های مراکز استان ها تاکید کنم که نهایت 

همکاری را با قرارگاه مزبور داشته باشید.
از موارد مورد  رئیس دستگاه قضا تصریح کرد: یکی 
تاکید در بیانات مقام معظم رهبری که در زمره وظایف 
ذاتی قوه قضاییه نیز بوده، مقوله حمایت از آزادی های 
مشروع است؛ لذا ضرورت دارد اهتمام بیشتری را در 
این خصوص داشته باشید و در صورت لزوم از نظرات 

اشخاص خارج از قوه نیز بهره بگیرید.
رئیس قوه قضائیه با بیان اینکه سال ۱۴۰۲ آخرین 
سال عملیاتی سازی سند تحول است، بر به روزرسانی 
این سند مبتنی بر شناسایی نقاط ضعف و قوت آن 
تاکید و در این راستا دستوراتی را خطاب به معاون 

راهبردی و سایر مسئولان ذی صلاح صادر کرد.
رئیس عدلیه بیان داشت: نمی توانیم نسبت به افکار 
عمومی بی توجه باشیم اما باید عنایت داشت که قوه 
شود  بیرونی  فضاسازی های  تابع  نمی تواند  قضاییه 
چراکه در این صورت از مسیر عدالت و انصاف خارج 
می شود؛ مبنای کار ما اصول شناخته شده و عمل به 
قانون و عدل و انصاف است؛ البته توجه به افکار عمومی 

نیز لازم است.
از اظهاراتش تصریح  قاضی القضات در بخش دیگری 
کرد: در جلساتی که با مسئولان رسانه ملی داشتیم 
برای برقراری ارتباط گسترده تر و وثیق تر با رسانه ملی 
اعلام آمادگی کردیم؛ ما در قوه قضاییه دارای اطلاعات 
و داده های ذی قیمتی در راستای آگاهی بخشی حقوقی 
و قضایی به مردم هستیم که رسانه ملی می تواند با 
بهره برداری هنرمندانه از آنها در راستای ایفای وظایف 
پیشگیرانه از وقوع جرم، اقدامات مفیدی را ترتیب دهد.

رئیس قوه قضائیه بار دیگر بر صدور احکام متناسب و 
عاقلانه و توأم با استدلال و منطق قانونی در خصوص 
با ناهنجاری های اجتماعی تاکید کرد  جرایم مرتبط 
با  مقابله  حوزه  در  صادره  احکام  چنانچه  گفت:  و 
و  نباشد  جرم  با  متناسب  اجتماعی  ناهنجاری های 
پشتوانه قانونی محکمی نداشته باشد، از اثرگذاری لازم 

برخوردار نخواهد بود.
رئیس عدلیه بیان داشت: احکامی راکه در ارتباط با 
موارد ناظر بر مقابله با ناهنجاری های اجتماعی صادر 
می شود، در صورت لزوم اطلاع رسانی و مسائل پیرامونی 
مرتبط با آنها را نیز در راستای تنویر افکار عمومی، 
تبیین کنید؛ حتی در مواردی که منع تعقیب صادر 
می کنید نیز توضیحات لازم را به افکار عمومی ارائه 
دهید؛ فی المثل در مواجهه با فردی که برای نخستین 
ناهنجاری  مرتکب  عنادورزانه  انگیزه  بدون  و  بار 
عدم  برای  نیز  او  خانواده  یا  خود  و  شده  اجتماعی 
ارتکاب مجدد، تعهد داده اند، ترتیبات و ملاحظات را 
اتخاذ کنید و بالعکس در برابر فردی که در ارتکاب 
ناهنجاری لجاجت دارد نیز اقدامات مقتضی قانونی را 

ترتیب دهید.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای گفت: رؤسای 
با  استان ها  مراکز  دادستان های  و  دادگستری  کل 
قضات تعیین شده در خصوص رسیدگی به پرونده های 
ناهنجاری های اجتماعی، جلسات توجیهی برگزار کنند 

و بر کار آنها نظارت ویژه داشته باشند.
رئیس دستگاه قضا با اشاره به ماده ۱۵۰ قانون آیین 
دادرسی کیفری ناظر بر »ممنوعیت کنترل ارتباطات 
مخابراتی افراد مگر در مواردی که به امنیت داخلی یا 
خارجی کشور مربوط می شود یا برای کشف جرائم«، 
گفت: رؤسای کل دادگستری ها و دادستان ها و سایر 
مسئولان ذی صلاح به لحاظ این ماده قانونی عنایت 
مردم،  خصوصی  حریم  به  ورود  باشند؛  داشته  ویژه 
مسئولیت سنگین شرعی و قانونی دارد؛ در این رابطه، 
یک دستورالعمل هم ابلاغ شده است که باید مفاد آن 
دقیقا اجرا شود؛ در دستورالعمل مزبور، صِرف اشِراف 
داشتن، برای ورود به حریم خصوصی افراد منع شده 
است و مسئولان قضایی ذی صلاح که در صورت لزوم، 
مجوز ناظر بر مقوله فوق الذکر را صادر می کنند باید 
بر محتوای کار ضابط در این خصوص نظارت داشته 
باشند؛ البته تاکید داریم که کشف جرایم سازمان یافته 
و باندهای فساد و قاچاق و لحاظ مسائل اطلاعاتی و 
امنیتی صددرصد لازم هستند اما این امر بدین معنا 
نیست که جنبه های دیگر شرعی و قانونی را لحاظ 

نکنیم.
قاضی القضات با اشاره به رویکرد قوه قضائیه در مبارزه 
قضایی  مسئولان  گفت:  اقتصادی  مفساد  با  قاطعانه 
ویژه  اهتمام  اقتصادی  مفاسد  با  مقابله  در  ذی ربط 
داشته باشند؛ چه مفاسدی که یک طرف آن کارگزاران 
نظام هستند و چه مفاسدی که یک طرف آنها مردم 

عادی هستند.
رئیس قوه قضائیه در ادامه با اشاره به بررسی برنامه 
کل  روسای  به  خطاب  مجلس،  در  توسعه  هفتم 
دادگستری ها و دادستان های مراکز استان ها دستور داد 
که با نمایندگان استان های خود جلسات بیشتری را 
پیرامون تبیین نیازها و کمبودها و ماموریت های قوه 
قضاییه برای لحاظ موارد مرتبط در برنامه هفتم، برگزار 
کنند. رئیس عدلیه با اشاره به موضوع ممنوع الخروجی ها 
گفت: در جامعه این ذهنیت ایجاد شده که فقط دستگاه 
این  آنکه  را ممنوع الخروج می کند حال  افراد  قضایی 
ذهنیت اشتباه است و دستگاه های دیگر نظیر بانک ها 
و سازمان امور مالیاتی و ... نیز افراد را به دلایل مختلف 
ممنوع الخروج می کنند؛ لذا این موضوع باید برای جامعه 
تبیین شود؛ از سوی دیگر، چنانچه فردی از ناحیه قوه 
رفع ضرورت،  از  پس  می شود،  ممنوع الخروج  قضائیه 
ممنوع الخروجی او نیز ملغی شود؛ همچنین فردی که 
ممنوع الخروج می شود را به غیر از موارد استثنایی حتما 
مطلع سازیم . البته باید به این نکته نیز توجه داشت که 

هر فردی را بنا بر هر خواسته ای ممنوع الخروج نکنیم.
پایان خاطرنشان کرد: معاونت  رئیس قوه قضائیه در 
به  نسبت  قضائیه  قوه  فرهنگی  امور  و  انسانی  منابع 

اهتمام  آنها  خانواده های  و  کارکنان  فرهنگی  مسائل 
بیشتری داشته باشد؛ لغزش ها در قوه قضاییه کم است 

اما کم آن هم زیاد است.
محور اصلی نشست شورای عالی قوه قضائیه با رؤسای 
کل دادگستری و دادستان های مراکز استان ها، مبتنی 
بر فرامین مقام معظم رهبری و تأکیدات حجت الاسلام 
و  خروجی  بر  متمرکز  اژه ای،  محسنی  والمسلمین 
حوزه های  در  دادگستری ها  اقدامات  نهایی  محصول 

موظفه و تکلیفی بود.
از جمله این حوزه ها، مباحثی ناظر بر »تحکیم امنیت 
تحول  سند  کامل  »اجرای  مردم«،  فیزیکی  و  روانی 
قضایی«، »مبارزه با فساد درون و بیرون قوه قضائیه « 
و »مقابله با ناهنجاری های اجتماعی« بود که در همین 
از مسئولان عالی قضایی و رؤسای کل  راستا، برخی 
دادگستری ها و دادستان های مراکز استان ها، به تشریح 
اقدامات عملیاتی و معطوف به هدف خود در تحکیم 
امنیت روانی و اجتماعی کشور و مردم و فسادستیزی 

پرداختند.
مصدق  والمسلمین  حجت الاسلام  راستا،  همین  در 
اقدامات  از  گزارشی  ارائه  به  قضا  دستگاه  اول  معاون 
اجرای  پیگیری  قرارگاه  گذشته  سال  یک  عملکرد  و 
فرامین رهبر معظم انقلاب اسلامی پرداخت و با بیان 
اینکه این قرارگاه در سال گذشته ۲۳ جلسه تشکیل 
داد که ۹۳ مصوبه را در پی داشت، تصریح کرد: عملکرد 
این قرارگاه در سال جاری باید دارای خروجی ملموسی 

باشد.
حجت الاسلام والمسلمین مصدق با بیان اینکه در دوره 
تحول و تعالی قضایی، برای همه موضوعات مهم، نظرات 
و پیشنهادات مدیران قضایی استان های مختلف احصاء 
و بکارگیری می شود، گفت: سال گذشته مدیران قضایی 
در خصوص  را  پیشنهاد  از ۱۵۰  بیش  کشور  سراسر 
بهبود کیفیت اجرایی کردن فرامین رهبر معظم انقلاب 

به دستگاه قضا، به قرارگاه ارسال کردند.
و  ویژگی ها  برخی  به  اشاره  ضمن  ادامه  در  وی 
خصوصیاتی که مدیران دستگاه قضایی باید حائز آنها 
مقوله  به  قضاییه  قوه  در  امروز  کرد:  تصریح  باشند، 
بر  و  ویژه ای شده  توجه  کادرسازی  و  جانشین پروری 
اساس محورها و شاخص های موجود، در حال حاضر 
۷۳ رئیس کل دادگستری بالقوه و ۱۱۸ دادستان مرکز 

استان بالقوه داریم.
آینده  در  کرد:  خاطرنشان  قضا  دستگاه  اول  معاون 
نزدیک، یک سامانه خبری از سوی قوه قضائیه ایجاد 
خواهد شد که در آن، پیرامون پرونده های قضایی مهم، 
صورت  لازم  اطلاع رسانی های  خبرنگاران  و  مردم  به 

خواهد گرفت.
والمسلمین  حجت الاسلام  نشست،  این  ادامه  در 
اینکه ضابطین  بیان  با  دادستان کل کشور  منتظری 
موظف هستند با حمایت و پشتیبانی دستگاه قضایی 
حجاب  کشف  مشهود  جرم  برابر  در  دادستان ها،  و 
برخوردهای لازم را به عمل بیاورند، اظهار کرد: به لحاظ 
قوانین و مقرراتی که در حوزه حجاب وجود دارد، برخی 
پرونده هایی که از این حیث تشکیل می شود باید به 
ارجاع  به دادگاه  باید مستقیما  برخی دیگر  و  دادسرا 

شود.
به  رسیدگی  اینکه  بر  تاکید  با  کشور  کل  دادستان 
پرونده های مرتبط با مقوله کشف حجاب نباید مشمول 
مرور زمان شود، گفت: این قبیل پرونده ها باید در اسرع 
وقت، مورد رسیدگی قرار بگیرند و البته ضرورت دارد 
در مواجهه و برخورد با افرادی که مرتکب جرم کشف 
حجاب شده اند، شرایط و شخصیت آنها در نظر گرفته 

شود.
حجت الاسلام والمسلمین منتظری با بیان اینکه روند 
مقوله  با  مرتبط  پرونده های  به  قضایی  رسیدگی های 
ناهنجاری های اجتماعی باید منطبق با قانون و منطق 
باشد، تصریح کرد: باید توجه داشته باشیم افرادی که 
این روزها اقدام به جرم کشف حجاب می کنند همه در 
یک سطح قرار ندارند و برخی از آنها به لحاظ ضعف 
اعتقادی و برخی نیز حساب شده و سازمان یافته این 
جرم را مرتکب می شوند؛ طبعا مواجهه و برخورد با این 

دو طیف از افراد، باید متفاوت از هم باشد.
به  رسیدگی  در  آراء  اختلاف  اینکه  بیان  با  وی 
پرونده هایی با عناوین اتهامی یکسان تا حدی طبیعی 
است اما نباید این اختلاف و تفاوت به شکلی فاحش 
خود را نشان بدهد، گفت: ضرورت دارد دادستان ها و 
روسای کل دادگستری های استان های سراسر کشور 
بر روند رسیدگی های قضایی به پرونده های مرتبط با 
در  تناسب  حیث  )از  اجتماعی  ناهنجاری های  مقوله 

احکام صادره( نظارت ویژه ای داشته باشند.
پورسید معاون حقوقی قوه قضائیه نیز در این جلسه، 
ضمن تبیین و تشریح برخی قوانین و مقررات مرتبط 
با حجاب، بر ضرورت ایجاد وحدت رویه محاکم سراسر 
برای  قانونی  مکانیزم های  اجرای  زمینه  در  کشور 
رسیدگی به پرونده های مرتبط با جرم کشف حجاب 

تاکید کرد.
عتباتی رئیس کل دادگستری استان آذربایجان غربی 
نیز در این مراسم، از در نظر گرفتن شعب ویژه ای در 
به  رسیدگی  برای  استان  این  و شهرستان های  مرکز 
اجتماعی  ناهنجاری های  مقوله  با  مرتبط  پرونده های 
خبر داد. حجت الاسلام والمسلمین جعفری رئیس کل 
هم افزایی  ضرورت  بر  نیز  اصفهان  استان  دادگستری 
و  امنیتی  قضایی،  مختلف  بخش های  پیش  از  بیش 

انتظامی در برخورد با جرائم مشهود پرداخت.
در ادامه، القاصی رئیس کل دادگستری استان تهران 
گفت: برخی افرادی که اقدام به کشف حجاب می کنند، 
علاوه بر آنکه مرتکب جرمی می شوند، عفت عمومی را 
نیز جریحه دار می کنند و ضرورت دارد در رسیدگی به 
پرونده این افراد، موارد مذکور نیز لحاظ شود. عبداللهی 
این  در  نیز  سمنان  استان  دادگستری  کل  رئیس 
نشست به ارائه گزارشی در خصوص روند رسیدگی به 
پرونده های مرتبط با ناهنجاری های اجتماعی در محاکم 

این استان پرداخت.

محسنی اژه ای در نشست با رؤسای کل دادگستری و دادستان های مراکز استان ها:

مجازات باید عاقلانه و اثربخش باشد
خبر

اعلام آمادگی تأمین اجتماعی برای 
تکمیل پوشش بیمه ای هنرمندان

این  آمادگی  از  تأمین اجتماعی  سازمان  مدیرعامل   
تکمیل  و  بهبود  زمینه  در  همکاری  برای  سازمان 

شرایط بیمه ای هنرمندان خبر داد.
به گزارش ایرنا از سازمان تأمین اجتماعی، میرهاشم 
سینمایی،  سازمان  رئیس  با  دیدار  در  موسوی 
مدیرعامل خانه سینما و جمعی از هنرمندان و فعالان 
این عرصه اظهار کرد: وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
دغدغه هنرمندان را دارند و چند بار تأکید کرده اند 
که برای بیمه هنرمندان اقدامی اصولی انجام دهیم. 
قرار  پوشش  تحت  برای  تأمین اجتماعی  سازمان 
دادن هنرمندان و فعالان تمامی حوزه های فرهنگی 
پیش  و  دارد  آمادگی  سینماگران  جمله  از  هنری  و 
زمینه  این  در  خوبی  اقدامات  و  توافق ها  نیز  این  از 
انجام شده است که باید با جدیت بیشتری پیگیری 

و تکمیل شود.
موسوی با بیان اینکه باید منابع بیمه ای موردنیاز برای 
ارائه خدمات به هنرمندان تأمین شود، گفت: اقشار 
تأمین اجتماعی  به  مشکلات  بروز  زمان  در  مختلف 
توجه  زندگی  عادی  شرایط  در  و  می کنند  مراجعه 
است  این  ما  انتظار  ندارند.  بیمه  موضوع  به  کافی 
که جامعه هنری کشور برای ترویج فرهنگ بیمه و 
آینده نگری، پیشگام بوده و الگوی سایر اقشار باشند. 
ما باید مزایای خدمات بیمه ای را برای مردم توضیح 
برای  را  مزایا  این  از  استفاده  در  مردم  و حق  دهیم 

همه جامعه تبیین کنیم.
باید  گفت:  تأمین اجتماعی  سازمان  مدیرعامل 
شرایطی فراهم کنیم که هنرمندان نیز همچون همه 
اقشار جامعه از خدمات جامع و کامل تأمین اجتماعی 
نهایت  نیز  سازمان  بیمه ای  معاونت  کنند.  استفاده 
و  باشد  داشته  هنرمندان  بیمه  برای  را  همکاری 
قانونی  ظرفیت های  همه  از  هنری  قراردادهای  برای 
حوزه  در  کنند.  استفاده  هنرمندان  به  کمک  برای 
بیمه ای سازمان تأمین اجتماعی قراردادهای هنری با 
رویکردی بررسی شود که هنرمندان و تهیه کنندگان 
سازمان  با  خاطر  رضایت  با  هنری  برنامه های 

تأمین اجتماعی تعامل داشته باشند.
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  معاون  محمد خزاعی 
این جلسه گفت:  در  نیز  رئیس سازمان سینمایی  و 
بیمه  موضوع  هنرمندان  اصلی  دغدغه های  از  یکی 
است. هنرمندان در سنین بالاتر به فکر بازنشستگی 
دارند.  زیادی  مشکلات  موارد  برخی  در  و  می افتند 
تمهیدات  دستگاه ها،  سایر  همکاری  با  امیدواریم 
شود.  ایجاد  پیشکسوت  هنرمندان  برای  مشخصی 
با سنوات  به دلیل وجود مشکلات  برخی هنرمندان 
پایینی بازنشسته شده اند که وضعیت مناسبی ندارند.

وی افزود: پیشنهاد ما این است که کارگروه مشترکی 
تأمین اجتماعی  سازمان  و  سینمایی  سازمان  بین 
بگیرد  شکل  سینما  عرصه  هنرمندان  بیمه  برای 
مداوم  صورت  به  را  هنرمندان  به  مربوط  مسائل  تا 
پیگیری کنند. همه ما برای رفع مشکلات هنرمندان 
با  امیدواریم  داریم.  عهده  بر  سنگینی  وظایف  عزیز 
جامعه  مشکلات  تأمین اجتماعی  سازمان  مساعدت 

سینمایی رفع شود.
این  در  نیز  سینما  خانه  مدیرعامل  برومند،  مرضیه 
در  تأمین اجتماعی  با  بتوانیم  باید  ما  گفت:  جلسه 
چارچوب مشخصی به نتیجه برسیم و بیمه هنرمندان 
را ادامه دهیم. از تأمین اجتماعی انتظار داریم که از 
هنرمندان حوزه سینما حمایت کنند و امیدواریم با 
ویژه ای  توجه  این صنف  مسائل  به  کارگروه  تشکیل 

صورت گیرد.
سازمان  بیمه ای  معاون  محمدی،  محمد 
هزار   ۴۵ گفت:  جلسه  این  در  نیز  تأمین اجتماعی 
جا  و  داریم  هنرمندان  بیمه  تحت پوشش  را  نفر 
دارد که بررسی شود و هنرمندانی که تمام وقت کار 
منابع  و  دهیم  قرار  تحت پوشش  را  می کنند  هنری 
بهتر  هنرمندان  بیمه  برای  یافته  اختصاص  محدود 
بیمه  برای  را  تفاهم نامه  اولین  شود.  هزینه  این  از 
هنرمندان در سال ۸۰ امضا کردیم که بخشی از حق 
بیمه را وزارت ارشاد بدهد و از آن زمان در جلسات 
کارشناسی من همیشه این سؤال را داشتم که چرا 
هنرمندان با حداقل حقوق بیمه شده اند و در زمان 
می کنند  دریافت  را  حقوق  حداقل  نیز  بازنشستگی 
بالاتری  حقوق  عزیزان  این  از  بسیاری  درحالی که 
است  آنها  و حق  می کنند  دریافت  اشتغال  زمان  در 
که بتوانند در قالب یک تفاهم با پرداخت حق بیمه 
متناسب، در زمان بازنشستگی نیز حقوق مناسب تری 

دریافت کنند.
محمدی با تأکید بر آمادگی سازمان تأمین اجتماعی 
برای تشکیل کارگروه مشترک و همکاری در زمینه 
بیمه هنرمندان گفت: برخی از آئین نامه ها و روندهای 
اجرایی فعلی در زمینه بیمه هنرمندان نیاز به اصلاح 
آماده  مقررات  چارچوب  در  ما  و  دارد  بازنگری  و 
سینمایی  سازمان  و  سینما  خانه  با  کامل  همکاری 
قراردادهای  و  هنرمندان  بیمه ای  پوشش  تا  هستیم 

پیمان این حوزه به نحو مطلوب تری انجام شود.
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استان تهران
اخبار

فرماندار پردیس: مدیران موظفند 
مشکلات مردم را پیگیری و به سرانجام 

برسانند

فرماندار پردیس گفت: همه مدیران باید رسیدگی به مسائل و مشکلات 
مردم را در اولویت قرار دهند و این معضلات را پیگیری و به سرانجام 

برسانند.
تودیع  آیین  در  شنبه  سه  شامگاه  قضاتلو  محسن  ایرنا،  گزارش  به 
بخشدار جاجرود اظهار داشت: در بخش جاجرود مسائل و مشکلات 
زیادی داریم و سرپرست بخشداری جدید مسائل را پیگیری و رفع 

و حل کند.
، رفع  لوله کشی  اجرای  با  افزود: رفع مشکل آب منطقه کمرد  وی 
ورزشی  سالن  فیزیکی  پیشرفت  باغک،  و  آباد  درشمس  آب  مشکل 
منطقه  در  الکترونیک  مدیره  هیات  انتخابات  برگزاری  آباد،  سعید 
صنعتی تپه سیف بخشی از خدمات بخشدار سابق با خدمات شبانه 

روزی طی پنج ماه گذشته است.
شهرداری  و  بخش  شورای  در  مشکلاتی  کرد:  اضافه  مسئول  این 
سعیدآباد اتفاق افتاد که تبعاتی را برای بخش در پی داشت که برای 

رفع آن باید تدابیری اندیشیده شود.
فرماندار شهرستان پردیس ادامه داد: در بخش جاجرود شاهد چالشهای 
زیادی هستیم و این مشکلات در خسروآباد نسبت به سعیدآباد بسیار 

کمتر است.
پهنه  آباد،  در شهر سعید  غیرمجاز  ساز  و  داد: ساخت  ادامه  قضاتلو 
زیست محیطی، مشکلات شهرک امام خمینی )ره(، مجاورت با پارک 

ملی خجیر وضعیت کار در این حوزه را دشوار کرده است.
وی با اشاره به منفک شدن بخش های صنعتی تپه سیف و کمرد از 
جاجرود ، توضیح داد: در انتخابات هیات مدیره مناطق صنعتی، این 
مناطق از جاجرود جدا شدند و باید به صورت مستقل پیگیر مسائل 

خود باشند.
فرماندار شهرستان پردیس با اشاره به مشکلات روستاهای ترقیان و 
سنجریان، اظهار داشت: در این ۲ روستا رفع مشکلاتی مانند بستر 
رودخانه جاجرود، موضوعات زیست محیطی آبریزسد ماملو و رودخانه 

جاجرود در اولویت قرار دارد.
قضاتلو گفت: مدیریت جهادی و میدانی راهکار کاهش آلودگی سد 

ماملو و موضوعات رخ داده در جاجرود است.
وی ضمن قدردانی از خدمات بخشدار سابق یادآور شد: بخشدار به 
دلیل مشکلات شخصی به دماوند منتقل شد و کیان کریمی که پیش 
از این مسئولیت بخشداری احمد آباد مستوفی را بر عهده داشت در 

این سمت خدمات رسانی خواهد داشت.
مشکلات جاجرود با کار جهادی رفع می شود

بخشدار سابق جاجرود نیز در این آیین گفت: در تمام روزهای حضور 
در جاجرود برنامه و کارهای مشخص شده ای داشتیم و معضلات با 

کمک بخشداری های مرکزی و بومهن پیگیری و برطرف می شد.
امیر یوسفی مقدم افزود: طی این مدت گام ها و ریل گذاری های خوبی 
در این منطقه صورت گرفت در جاجرود کار بسیار زیاد است و باید با 
کار جهادی و تمام وقت به امور رسیدگی کرد و اگر وظایف به درستی 

صورت نگیرد به مردم ظلم می شود.
آیین  این  در  نیز  بخشداری جدید جاجرود  کریمی سرپرست  کیان 
گفت: راه بخشدار قبلی را با قوت ادامه خواهم داد و از امروز کار را آغاز 
و حوزه آب، برق، گاز، طرح هادی و غیره را پیگیری کرده وگزارش 

خواهیم داد.

خاموشی: ۱۵۰ میلیارد تومان برای 
عزاداری های امسال اختصاص یافت

 رئیس  سازمان اوقاف و امور خیریه اعلام کرد: ۱۵۰ میلیارد تومان اعتبار 
برای برپایی مجالس عزاداری های ماه محرم، اربعین و موکب های کشور در 

نظر گرفته شده است.
در حاشیه همایش  روز سه شنبه  الاسلام سید مهدی خاموشی   حجت 
بصیرت عاشورایی "شمیم حسینی" در آستان مقدس شیخ صدوق برگزار 
شد، گفت: امسال هم در آستانه محرم تمهیدات و اقداماتی داشتیم و سازمان 
اوقاف و خیریه به تبع آن سایر سازمان ها که وظیفه کار فرهنگی دینی دارند، 

به کمک هیات های مذهبی، مساجد و محافل عزاداری حسینی می آیند.
وی با بیان اینکه وظیفه داریم به هیات های مذهبی کمک کنیم، اظهار 
داشت: امسال ۱۳ هزار هیات در کل کشور حدود ۶۰ میلیارد تومان مساعده 

دریافت می کنند.
این مسئول افزود: حدود ۸۰۰ هیات هم در بقاع متبرکه مستقر هستند و 

در ایام محرم به عزاداری می پردازند.
تبلیغات  سازمان  معرفی  با  حسینی  شمیم  طرح  در  خاموشی،  گفته  به 

اسلامی کمک به هیات و مساجد با نرخ مشخص انجام می شود.
تجهیز موکب در مرزهای کشور

خاموشی این را هم گفت که در اربعین نیز موکب های داخل کشور، مداخل 
وردی زوار آذربایجانی، افغانستانی و پاکستانی و سایر کشورها و همچنین 
مرزهای خروجی کشور موکب های متعددی مستقر و توسط موقوفات و 

امامزاده ها تجهیز می شود.
نیز  عراق  داخل  در  کرد:  خاطرنشان  خیریه  امور  و  اوقاف  سازمان  رئیس 
هنگام پیاده روی اربعین حسینی در طریق نجف به کربلا، کاظمین و سامرا 
و شهرهای نجف و کربلا خدمات دهی توسط موکب های موقوفات و اماکن 

متبرکه برای استفاده زوار انجام خواهد شد.
سید حسن میرکریمی مدیرکل اوقاف و امورخیریه استان تهران نیز در این 
همایش با اشاره به افتتاح طرح شمیم حسینی در سال ۱۴۰۲ گفت: اعتبار 
درنظر گرفته شده برای اجرای این طرح در ۲ بخش موقوفات مقید به زمان 

و مکان و منابع آزاد است.
وی افزود: بخشی از موقوفات که از منابع آزاد است در اختیار هیات ها و به 

ویژه شهرستان های استان تهران قرار می گیرد.
مدیر کل اوقاف و امورخیریه استان تهران خاطرنشان کرد: اعتبار در نظر 
گرفته شده برای اجرای طرح شمیم حسینی در استان تهران و به ویژه 

شهرستان های استان حدود ۲۵ میلیارد تومان است.

رئیس کمیسیون سلامت محیط زیست 
اسلامی  شورای  شهری  خدمات  و 
تجربه نگاری  ضرورت  بر  تهران  شهر 
بحران  مدیریت  سازمان  فعالیت های 

شهر تهران تاکید کرد.
به گزارش ایرنا از شورای اسلامی شهر 
جریان  در  پیرهادی  مهدی  تهران، 
کمیسیون  جلسه  یکمین  و  هشتاد 
سلامت محیط زیست و خدمات شهری 
شورای اسلامی شهر تهران تاکید کرد: 
از  شهروندان  حداکثری  رضایت  برای 
دنبال  به  بحران  مدیریت  فعالیت های 
رسیدن به نقطه مطلوب در این سازمان 
این  فعالیت های  اینکه  برغم  هستیم؛ 
تا  اما  می شود  ارزیابی  مثبت  سازمان 
نقطه  به  و رسیدن  تحول جدی  ایجاد 

مطلوب فاصله داریم.
بحران  مدیریت  موضوع  در  گفت:  وی 
ارائه  گزارش  دستگاه ها  از  بسیاری 
می کنند اما این سوال وجود دارد که در 
عمل نسبت به برخورد با بحران چگونه 

عمل می شود.
رئیس کمیسیون سلامت محیط زیست 
اسلامی  شورای  شهری  خدمات  و 
فعالیت  اینکه  بر  تاکید  با  تهران  شهر 
این  به  معطوف  صرفا  بحران  سازمان 
سازمان نیست، اظهار داشت: بسیاری از 
بحران  سازمان ها و شرکت ها در حوزه 
مدیریت  موفقیت  و  دارند  مسئولیت 
بستگی  این  به  تهران  شهر  در  بحران 
دارد که همه سازمان ها و دستگاه های 
مسئول وظیفه خود را به درستی انجام 

دهند.
پیرهادی با انتقاد از ناایمن بودن برخی 
امکان  و  تهران  شهر  در  بیمارستان ها 
بروز  زمان  در  مکان ها  این  به  خسارت 
حادثه به ویژه زلزله، افزود: دستگاه های 
امدادی از جمله بیمارستان ها که متولی 
امدادرسانی در زمان بحران هستند باید 
را  و خود  گرفته  را جدی  ایمن سازی 
زمان  در  نیاز  مورد  و  نقطه مطلوب  به 

بحران برسانند.
به گفته وی، بسیاری از مجموعه ها در 
شهر تهران وضعیت ایمنی خوبی ندارند 
از سوی  که  توسعه  هفتم  برنامه  در  و 
دولت به مجلس ارائه شده است انتظار 
ایمنی  و  بحران  مدیریت  حوزه  به  بود 

توجه بیشتری شود.
حوزه  گرفتن  نادیده  از  انتقاد  با  وی 
مدیریت بحران در برنامه هفتم توسعه، 
ایمنی  موضوع  نباید  چرا  کرد:  عنوان 
مهمی  جایگاه  برنامه  این  در  بحران  و 

داشته باشد.
ادامه داد: مدیران و سیاستگذاران  وی 
باید به موضوع ایمنی و مدیریت بحران 
این  و  باشند  داشته  بیشتری  اهتمام 
و  موضوع مورد گلایه مدیریت شهری 

شورای شهر است.
ایمن  ضرورت  بر  همچنین  پیرهادی 
تهران  شهرداری  ساختمان های  سازی 
شهر  شورای  گفت:  و  کرد  تاکید  نیز 
در بودجه ریزی اعتبار لازم برای ایمن 
در  را  شهرداری  ساختمان های  سازی 
نظر گرفته و شهرداری را به ایمن سازی 

ملزم کرده است.
شهری  مدیریت  توقعات  از  یکی  وی 
سخت گیری  را  بحران  مدیریت  از 
جمله  از  ایمن  نا  مجموعه های  به 
شهرداری  مجموعه  زیر  ساختمان های 
شهرداری  افزود:  و  کرد  عنوان  تهران 
تهران باید به الگویی برای سایر شهرها 

در حوزه ایمن سازی تبدیل شود.
پیرهادی در این جلسه نکاتی از جمله 
مدیریت  جامع  طرح  بازنگری  ضرورت 
بحران شهر تهران، ضرورت تهیه لایحه 
زلزله  با  مقابله  برای  اضطراری  واکنش 
جامع  مطالعات  انجام  تهران،  شهر  در 
مبلمان  طراحی  و  تهیه  سنجی  امکان 
شهری چند منظوره جهت بهره برداری 
راهبردهای  بحران،تهیه  مواقع  در 
برنامه های واکنش اضطراری در مترو و 
فضاهای زیر سطحی به منظور کاهش 
به  خطرپذیری در مواقع بحران، توجه 
منظور  به  تهران  شهر  دوام  نیروهای 
شهروندان  حداکثری  مشارکت  جلب 
در مواقع بحران، توجه به نصب مخازن 
و  بیمارستان ها  در  اضطراری  آب 

بوستان های شهر تهران را از نکات بسیار 
مهم در مدیریت بحران عنوان کرد.

عضو شورای اسلامی شهر تهران با اشاره 
به موضوع فرونشست در شهر تهران نیز 
این موضوع را از مسائل بسیار با اهمیت 

شهر تهران دانست.
جمله  از  موضوعات  برخی  گفت:  وی 
آلودگی هوا و سایر مشکلات در طولانی 
به  اگر  اما  هستند  حل  قابل  مدت 
آینده  در  نپردازیم  فرونشست  موضوع 
با مشکلات ویژه ای روبرو خواهیم شد.

تهران  شهرداری  در  اینکه  بیان  با  وی 
متولی فرونشست ها مشخص نیست از 
سازمان مدیریت بحران خواست در این 
انجام داده و  پایش  و  خصوص مطالعه 

نتیجه را به شورای شهر ارائه کند.
تجربه  موضوع  به  همچنین  پیرهادی 
از فعالیت های سازمان مدیریت  نگاری 
بحران تاکید کرد و افزود: نباید شرایط 
با رفتن یک دوره  به گونه ای باشد که 
از  بعدی  مدیران  شهری  مدیریت  از 

تجربه های سابق بی بهره باشند.

رئیس کمیسیون سلامت محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر تهران:

تجربه نگاری فعالیت های مدیریت بحران ضروری است

گزارش

استاندار تهران: شهرداری تهران متولی 

ساماندهی بازار است

استاندار تهران بر  ضرورت  تشکیل سازمان نوسازی بازار تاکید کرد و گفت: طرح 
نهایی ساماندهی بازار بر عهده شهرداری پایتخت است.

با  که  تهران  بازار  مخاطرات  اندیشی  چاره  دومین جلسه  در  فخاری  علیرضا   
حضور حامد یزدی مهر، مدیرکل مدیریت بحران استان تهران و سایر مسئولان 
اظهار داشت:  ایام محرم  مناسبت  به  تسلیت  برگزار شد، ضمن عرض  ذیربط 

وضعیت کنونی ایمنی بازار تهران رضایت بخش نیست.
وی با تاکید بر اینکه باید جلسات بازدهی داشته و منجر به نتیجه باشد، افزود: 
چاره  آن  برای  باید  که  است،  مدیریت  معضل  بازار،  فعلی  و  اساسی  مشکل 

اندیشی و یک متولی برای آن تعیین شود.
این مسئول با اشاره اینکه بازار باید محل تبادل امور تجاری باشد و توزیع و 
تولید جای دیگری انجام شود، خاطرنشان کرد: تغییر این نظام یک کار جدید 

است و در ساماندهی باید به آن توجه داشت.
باشد،  صحنه  در  سازمان  یک  باید  بازار  ساماندهی  برای  داد:  ادامه  فخاری 
همانطور که برای طرح های دیگر این موضوع تجربه شده و در این برهه دیگر 
اقدامات مقطعی قابل پذیرش نیست و ضروری است که کارگروه هایی به عنوان 
طرح نظام مسائل بازار، استحصال و تا ۱۵ روز دیگر موضوع تعیین تکلیف شود.

استاندار تهران بر اولویت تشکیل سازمان نوسازی بازار تاکید و تصریح کرد: با 
توجه به اینکه نوسازی مفهوم بازسازی و ترمیم و اصلاح را هم در بر می گیرد 
نقطه  از  و  شوند  حاضر  می توانند  هم  بازار  ذینفعان  سازمان  این  تشکیل  با 

نظراتشان دفاع کنند و با تعیین حدود وظایف موانع مشخص و رفع شود.
تاکید بر انتقال مشاغل مزاحم از بازار

وی گفت: از موضوعات فوری که باید در دست اقدام باشد تعیین محلی برای 
انتقال بخشی از مشاغل به ظاهر مزاحم است، مثلًا این موضوع مشخص است 

که مواد آتش زا و قابل اشتعال نباید کنار پارچه فروشی باشد.
این مسئول اقدام فوری دیگر را شناسایی تعیین محل مناسب نزدیک تهران، 
برای  که  است  ضروری  داشت:  اظهار  و  کرد  عنوان  نامتجانس  مشاغل  برای 
به  این مشاغل  و  تعیین  امنیتی یک محل مناسب  تهدیدات شبه  با  مشاغلی 

آن محل منتقل شوند.
فخاری معضل حضور دستفروش ها و سیستم حمل و نقل بار در کف بازار را 
نیز بسیار مهم برشمرد و گفت: با انتقال دستفروش ها می توانیم به نظم دهی 

بیشتر نزدیک شویم.
وی با اشاره به اینکه بازار تهران دارای ۳۴۰ عضو هیأت امنا است، یادآور شد: 
شهرداری مکلف است که با طراحی مناسب ساماندهی بازار را در دستور کار 
بگذارد و در این زمینه باید موقعیت بازار مشخص شود که متولی چه کسی 
است و سیستم عرضه و توزیع و ورود و خروج ها چگونه است و با توجه به اینکه 
شهرداری نقش اول ساماندهی را دارد این انتظار وجود دارد که با قید فوریت 
موضوع بازار را در دستور کار قرار دهد و در این زمینه مجموعه استانداری در 

کنار شهرداری خواهد بود و تمام دستگاه ها موظف به همکاری هستند.
یادآور شد:  نیز  بازار  از  اوقاف  درصدی  در خصوص سهم ۳۰  تهران  استاندار 
اوقاف باید در این خصوص یک سیاست خاص تبیین کند، چرا که سهم قابل 

توجهی در این زمینه دارد.

دستیابی به تعلیم وتربیت صحیح نیازمند توجه 

ویژه به معلمان است

دستیابی  گفت:  تهران  استان  پرورش شهرستان های  و  آموزش  مدیرکل   
و  معلمان  به  ویژه  توجه  با  جز  دانش آموزان  صحیح  تربیت  و  تعلم  به 
قدرشناسی از تلاش آنان میسر نمی شود. مسعود بهرامی در آئین تجلیل 
الگوهای  نماز، جشنواره  و  قرآن، عترت  برترمسابقات  دبیران  و  از معلمان 
برتر تدریس، جشنواره فرهنگی، هنری امید فردا و جشنواره تجارب برتر 
تربیتی شهرستان های استان تهران که در کانون شهدای پاکدشت برگزار 
شد، اظهار داشت: رسالت اصلی تربیت آینده سازان ایران اسلامی بر دوش 
قشر  این  خودگذشتگی  از  و  تلاش  قدردان  همواره  باید  و  است  معلمان 

فرهیخته بود.
قرار  توجه  مورد  واجب  فریضه  یه  ادای  برای  وضو  اهمیت  اگر  افزود:  وی 
رسالت  که  نیز  تربیت  و  تعلیم  دستگاه  و  پرورش  و  آموزش  در  می گیرد، 
اصلی آن در پرورش و تربیت دانش آموزان خلاصه می شود، معلمان از نقش 

و جایگاه اصلی برخوردارند.
تربیت،  و  تعلیم  دستگاه  واجب  امر  امروز  کرد:  خاطرنشان  مسئول  این 
پرورش و تربیت دانش آموزانی در تراز سند تحول بنیادین آموزش و پرورش 

است که مقدمه اصلی انجام آن، معلمان و دبیران هستند.
بهرامی تاکید کرد: چنانچه نظام تعلیم و تربیت به درستی و دقت به تربیت 
است  دلسوزانی  و  مربیان  معلمان،  واسطه  به  تنها  پرداخته،  دانش  آموزان 
که همه وجود خود را با تمام توان در خدمت آینده سازان ایران اسلامی 
این حوزه رخ  اثربخش  اتفاقات  اند و قطعا بدون نقش معلمان،  قرار داده 
این  در  نیز  اسلامی  شورای  مجلس  در  پاکدشت  مردم  نماینده  نمی دهد. 
از  که  کند  تربیت  دانش آموزانی  باید  تربیت  و  تعلیم  نظام  گفت:  مراسم 

هویت ملی و ارزش های دینی نظام مقدس جمهوری اسلامی دفاع کنند.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۵۸۵ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای میثم کازرانی فرزند داود بشماره 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک   ۳۱۸۵۸ شناسنامه 
۹۴/۰۱ متر مربع پلاک ۲۲۱۹ فرعی از ۱۴۳ اصلی مفروز و مجزی 
شده از ۱۴۳ اصلی واقع در خیرآباد خریداری از مالک رسمی آقای 
اسداله رضایی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
اعتراض خود  ماه  به مدت دو  اولین آگهی  انتشار  تاریخ  از  توانند 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۴/۰7 تاریخ انتشار نوبت دوم: 

۱۴۰۲/۰۴/۲۴
 علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

رئیس سازمان بازرسی در نشست با معاون علمی و فناوری رئیس جمهور:

اعطای تسهیلات به شرکت های دانش بنیان در شهرهای بزرگ 
متمرکز نشود

 رئیس سازمان بازرسی کشور از تشکیل پرونده برای برخی 
از مسئولان دولتی که باوجود تولید یک محصول در داخل 
کشور، نسبت به واردات آن اقدام کرده بودند، خبر داد و 
تمرکز بر اعطای تسهیلات به شرکت های دانش بنیان در 
شهرهای بزرگ و بی توجهی به مناطق کمتر توسعه یافته 

را ناعادلانه خواند.
ذبیح الله  کشور،  کل  بازرسی  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
خدائیان چگنی در نشست با روح الله دهقانی فیروزآبادی 
مدیر اجرایی و معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
رئیس جمهور، از این معاونت به عنوان موتور محرک دولت 
در بهره وری، به روزرسانی روش ها و استفاده از فناوری ها 
و شیوه های نوین در ارائه خدمات و تولید محصولات یاد 
کرد. وی با اشاره به تاکیدات رهبر معظم انقلاب مبنی بر 
توجه به تولید دانش بنیان، تصریح کرد که این معاونت 
می تواند در کنار همه بخش ها باشد و فناوری را در اختیار 

آنان قرار دهد.
با اشاره به رشد قابل  رئیس سازمان بازرسی کل کشور 
لزوم  اخیر،  سال های  در  دانش بنیان  شرکت های  توجه 
به  و  داد  قرار  تاکید  مورد  را  این شرکت ها  از  پشتیبانی 
تشکیل کارگروه دائمی حمایت از شرکت های دانش بنیان 

و صیانت از نخبگان در سازمان بازرسی اشاره کرد.
سازمان  اقدامات  از  بخشی  قضایی  عالی  مسئول  این 
بازرسی در حمایت از شرکت های دانش بنیان را ناظر بر 
»آسیب شناسی مسائل و مشکلات این شرکت ها« خواند 
و تاکید کرد که باید همه بخش های کشور برای نگهداشت 

نخبگان برنامه ریزی لازم را مدنظر قرار دهند.
خدائیان در بخش دیگری از اظهارات خود به تبیین ۱۲ 
آسیب  شرکت های دانش بنیان که از سوی سازمان بازرسی 

احصاء شده است، پرداخت.
رئیس سازمان بازرسی در بیان اولین مورد رویکرد حاکم 
بر دستگاه ها در حمایت از شرکت های دانش بنیان را مورد 
وجود  با  برخی دستگاه ها  کرد:  تصریح  و  داد  قرار  انتقاد 
تولید کالاهای مشابه در داخل کشور، واردات محور هستند 
و به انحای مختلف از محصولات خارجی استفاده می کنند.

این مسئول عالی قضایی از عدم خرید تجهیزات تولیدی 
شرکت های دانش بنیان توسط دستگاه های اجرایی و رقابت 
برخی از شرکت های دولتی با شرکت های دانش بنیان در 
عرصه های مختلف همچون دارو به عنوان نکات دوم و سوم 
یاد کرد و این موارد را عاملی برای ایجاد بی انگیزگی در 

شرکت های دانش بنیان دانست.
نبود زیر ساخت های لازم برای راه اندازی کسب و کارهای 
تازه تاسیس همچون کمبود فضای فیزیکی در پارک های 
علم و فناوری موضوع دیگری بود که به عنوان نکته چهارم 

مورد اشاره رئیس سازمان بازرسی کل کشور قرار گرفت.
شرکت های  به  تسهیلات  اعطای  بر  تمرکز  خدائیان 
مناطق  به  بی توجهی  و  بزرگ  شهرهای  در  دانش بنیان 
کمتر توسعه یافته را ناعادلانه خواند و از متولیان مربوطه 
خواست برای این موضوع با رعایت عدالت، چاره اندیشی 

کنند.
محصولات  بازاریابی  منظور  به  لازم  سازوکار  نبود 
شرکت های دانش بنیان ششمین نکته ای بود که از سوی 
رئیس سازمان بازرسی مورد تاکید قرار گرفت و در همین 
زمینه لزوم آموزش و حمایت از این شرکت ها را یادآور شد.

اولویت نداشتن شرکت های دانش بنیان برای واگذاری امور 
در فرآیند برگزاری مناقصات و انجام کار توسط دستگاهای 
اجرایی، عدم توانایی این شرکت ها در تامین وثیقه برای 

نشدن  اجرایی  گردش،  در  سرمایه  جذب  و  تسهیلات 
قوانین مربوط به معافیت های مالیاتی و بیمه ای، زمان بر 
بودن ترخیص کالا و مواد اولیه در گمرکات، طولانی شدن 
توانایی  عدم  و  به شرکت ها  تسهیلات  و  مجوزها  اعطای 
وثیقه شش موضوع دیگری بود که رئیس سازمان بازرسی 
اشاره  مورد  دانش بنیان  شرکت های  آسیب های  پیرامون 

قرار داد.
وی با اشاره به اینکه سرمایه شرکت های دانش بنیان فکر و 
اندیشه آنان است، پیشنهاد داد که ارزش معنوی برای این 
شرکت ها در نظر گرفته شود و این ارزش معنوی به عنوان 

وثیقه مورد استفاده قرار گیرد.
اظهارات  از  دیگری  بخش  در  بازرسی  سازمان  رئیس 
فناوری  و  علمی  معاونت  مکاتبات  به  بی توجهی  خود 
ریاست جمهوری پیرامون موضوعاتی از جمله معافیت های 
از  حال  عین  در  و  خواند  قبول  غیرقابل  را  بیمه ای 
برخوردهای سلیقه ای و اعلام نظر غیرتخصصی در مورد 

محصولات و خدمات شرکت های دانش بنیان انتقاد کرد.
وی یادآور شد: موانع و رفت و آمد مستمر از این اداره به 
آن اداره برای اخذ مجوز، دانشجوی فارغ التحصیلی که با 
مدرک دکترا انگیزه ایجاد یک شرکت دانش بنیان را دارد، 

از این کار منصرف می کند.
خروج  هدف  با  گسترده  تبلیغات  به  اشاره  با  خدائیان 
نخبگان از کشور در بیان راهکار به منظور خنثی سازی 
این موضوع؛ توجه، حمایت و تفسیر موسع تر از قانون در 

مورد شرکت های دانش بنیان را مورد تاکید قرار داد.
حوزه  در  سازمان  این  اقدامات  بازرسی  سازمان  رئیس 
حمایت از شرکت های دانش بنیان را نیز مورد تبیین قرار 
داد و به تعریف ۳۵ برنامه نظارت و بازرسی، بازدید از ۳۵۰ 
پارک علم و فناوری و شرکت  دانش بنیان و ارسال ۶۲۱ 

گزارش هشداری به دستگاه های اجرایی اشاره کرد.
وی از تشکیل پرونده برای برخی از مسئولان دولتی که 
به  نسبت  کشور،  داخل  در  محصول  یک  تولید  علیرغم 
واردات اقدام کرده بودند خبر داد و پیشرفت شرکت های 
بودن  هم  کنار  در  و  کمک  مستلزم  را  بنیان  دانش 

دستگاه های مختلف کشور دانست.
خدائیان آمادگی کافی و کامل سازمان بازرسی در حمایت 
علمی  معاونت  از  و  اعلام  را  بنیان  دانش  شرکت های  از 
از  و فناوری رئیس جمهور خواست در کارگروه حمایت 
شرکت های دانش بنیان و صیانت از تخبگان حضور فعال 

داشته باشند.
بنابر این گزارش، دهقانی فیروزآبادی نیز در این نشست 
با قدردانی از آسیب شناسی صورت گرفته توسط سازمان 
بازرسی کل کشور در مورد شرکت های دانش بنیان، رویکرد 
این سازمان و نگاه تخصصی خدائیان را قابل تقدیر دانست.
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معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی: 
هزار میلیارد تومان برای تقویت بنیه 

فرهنگی استان ها اختصاص یافت

 معاون توسعه مدیریت و منابع وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
فرهنگی  بنیه  تقویت  برای  تومان  میلیارد  هزار  امسال  گفت: 
استان ها با محوریت وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و شورای 

فرهنگ عمومی هزینه می شود.
به گزارش خبرنگار ایرنا سید محمود اسلامی روز چهارشنبه در 
دیدار با حجت الاسلام و المسلمین سید علیرضا عبادی نماینده 
ولی فقیه در خراسان جنوبی و امام جمعه بیرجند افزود: با توجه 
استان ها  فرهنگی  مسائل  درخصوص  بودجه  این  اختصاص  به 
از  باید  که  آمده  وجود  به  استانی  اعتبارات  در  انقلابی  امسال 

مجموعه دولت و مجلس قدردانی کنیم.
وزارتخانه  این  نیمه تمام  پروژه  کرد: همچنین ۵۵۰  اظهار  وی 
در کشور که از سال های ۸۴ و ۸۵ متوقف شده بودند و بیشتر 
آنها بیش از ۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارند به همت دولت 
افتتاح  و  تکمیل  دولت  پایان  تا  و  شد  سرگرفته  از  سیزدهم 

خواهد شد.
در  رئیس جمهور  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  معاون 
ابتدای تشکیل دولت سیزدهم دستور دادند تمامی پروژه های 
پایان دولت سیزدهم به بهره برداری برسد  تا  بالای ۵۰ درصد 
که با تدبیر نهاد ریاست جمهوری و سازمان برنامه و بودجه از 
مجموع ۱۵ پروژه ملی در حوزه فرهنگی، تاکنون پنج پروژه در 
شهرهای مختلف به بهره برداری رسیده و مابقی نیز در دست 

اقدام یا آماده افتتاح است.
به خراسان  استانی رئیس جمهور  اول سفر  وی گفت: در دور 
حوزه  در  اعتبار  تومان  میلیارد   ۶۸  )۱۴۰۰ )شهریور  جنوبی 
به  سال  سه  شد طی  مقرر  و  بینی  پیش  استان  این  فرهنگی 
استان تخصیص یابد که تاکنون ۳۳ درصد آن محقق شده است.

به  جمهور  رئیس  سفر  دوم  سفر  در  همچنین  افزود:  اسلامی 
خراسان جنوبی )آذر ۱۴۰۱( ۲۲۵ میلیارد تومان برای تکمیل 
مجمتع های فرهنگی هنری بالای ۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی 

مصوب شد که در بازه زمانی تعیین شده تخصیص می یابد.
راستای  در  را  جنوبی  خراسان  به  روزه  دو  سفر  از  هدف  وی 
دولت  برنامه های  راس  در  که  فرهنگی  عدالت  شعار  تحقق 
مردمی قرار دارد، ذکر کرد و گفت: در این سفر از روند اجرای 
پروژه های مختلف فرهنگی استان بازدید شد و وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی برای رفع مشکلات هنرمندان خراسان جنوبی 
و اجرای برنامه های مختلف از جمله بزرگداشت مفاخر استان 

آماده حمایت است.

رونمایی از مجموعه کتاب های هندسه 
بازیگری

آیین مراسم رونمایی از ۴ جلد کتاب روش هندسه بازیگری 
در  بازیگری  مدرس  و  پژوهشگر  موحد  داریوش  تالیف  به 

مجتمع فرهنگی- هنری امام رضا)ع( برگزار شد.
آموزشگاه  همت  به  که  مراسم  این  در  ایرنا  گزارش  به 
پارت  هنری  فرهنگی-  وموسسه  سینما  و  هنر  بازیگری 
لطیفی،  محمدحسین  چون  هنرمندانی  شد  برگزار  صدا 
مسعود آب پرور، علیرضا نجف زاده، شهین تسلیمی، فرهاد 
اعرابی، مجید صالحی،  قائمیان، عبد عبدی نسب، مهدیه 
و  ایمانی، گیتی خامنه  کاوه  فقیهی،  یاسر  نوروزی،  رحیم 
بسیاری از علاقمندان و حامیان فرهنگ وهنر کشور حضور 

داشتند.
در این مراسم کلیپی از صحبتهای مهدی ارجمند نویسنده 
حسن  پژوهشگر،  و  منتقد  پهلوانی  عرفان  کارگردان،  و 
همایی مدرس ودوبلور و گوینده رادیو و داریوش موحد در 

باره این کتاب پخش شد.
درباره  تلویزیون  و  سینما  کارگردان  لطیفی  محمدحسین 
این کتاب به افراد حاضر در سالن گفت: آشنایی ام با موحد 
به سالها پیش برمی گردد تلاش ایشان برایم زبانزد است 
منتقد خود  سالگی  از ۲۰  و  دوربین  پشت  سالگی  از ۱۹ 
بوده ام. به عنوان یک کارگردان ابزار اصلی یک فیلم بازیگر 
و بازیگری است که جلوی دوربین می رود و اگر او بازی 
بیشتری  در سینما رشد  ما  قطعا  باشد  فهمیده  را درست 
خواهیم داشت. امیدوارم این کتاب راهگشاری کسانی باشد 

که می توانند بازیگران مطرحی شوند.
وی درادامه ضمن تحسین عنوان مهندسی نقش ،خواندن 

این کتاب را حتی به بازیگران با سابقه توصیه نمود.
موحد درباره این کتاب می گوید: آثار بسیاری در خصوص 
آموزش بازیگری تالیف، ترجمه و به چاپ رسیده که بسیار 
مفید و کاربردی است. نکاتی که در این کتاب آمده برگرفته 
در  اینجانب  ای  حرفه  فعالیت  دهه  سه  از  بیش  تجربه  از 
مدیریتی،  سازی،  فیلم  نمایشی،  هنر  مختلف  های  عرصه 
تدریس و مشاوره هایی است که مرا با بسیاری از مشکلات 
و دغدغه های علاقمندان این رشته آشنا کرد و با پشتوانه 
جمعی  معتبر  منابع  از  فراوان  مطالعه  و  تحقیق  کنکاش، 
تا  این رشته، برآن شدم  المللی  از بزرگان و استادان بین 
داشته های علمی و تجربی خود را با نگارشی روان، شکلی 
جدید و ترتیبی مناسب و به روز شده در قالب سبکی با 
عنوان هندسه بازیگری برای علاقمندان این هنر ارزشمند 
ارائه کنم تا خواننده بتواند درک بهتری در مسیر بازیگری و 
ساختن نقش داشته باشد. چه آنهایی که قصد ورود دارند، 
چه جمع کثیری که ورود کرده اند و به دلایلی، موفقیتهای 
چشم گیری کسب نکرده اند و چه همکارانی که در کسوت 
آموزش فعالیت داشته، به دنبال معرفی کتابی با محتوای 
شناخت دنیای بازیگری، به هنرجویان خود هستند. مطالب 
به  دنیای  و  تحقیقات  حاصل  است،  برداشتی  کتاب  این 
نگاهی  با  که  نمایشی  هنر  نظران  صاحب  گذاشته،  امانت 
تازه، به قلم اینجانب درآمده است. در نگارش این کتاب از 
منابع مختلفی تحقیق به عمل آمده و به نکاتی که برای 
بازیگری مناسب بوده اشاره شده است.  درک بهتر دنیای 
انتخاب عنوان متد هندسه باز یگری، به آن جهت بود که 
اشکال هندسی  و  ریاضی  فرمولهای  نیز همچون  بازیگری 
قابل محاسبه و تفسیر است. این مجموعه کتاب در چهار 
جلد با نگاهی کاملا جدید و متفاوت به چاپ رسیده است.

  دبیر شورای فرهنگ عمومی کشور با اشاره 
را  شدن  مادر  شجاعت  ما  دختران  اینکه  به 
توانمندی  و  مادری  الگوهای  گفت:  ندارند 

مادر شدن در خانواده ها تقویت شود.
شامگاه  امامی  مجید  سید  ایرنا،  گزارش  به 
فرهنگ عمومی جنور  چهارشنبه در شورای 
میانگین  طور  به  روزی  کرد:  اظهار  کرمان 
۱۰۰۰ سقط جنین بدون نیاز و غیر ضروری 
و حدودا ۳۲۰ هزار سقط جنین در سال رخ 
بر روی کاهش سقط  باید  بنابراین  می دهد 

جنین کار کنیم.
وی افزود: رویکرد پزشکی )کلینیکال( بخشی 
از شیوه کار برای کاهش سقط جنین است اما 
رویکردی  شود  ارزشمند  مادری  نقش  اینکه 
آن  کاهش  برای  دیگری  شیوه  و  فرهنگی 

است.
دبیر شورای فرهنگ عمومی کشور با اشاره به 
اینکه در بهترین حالت باید دستیار فرهنگی 
خانواده باشیم و سنت ها و نقش های خانواده 
خانواده  فرهنگی  گفتمان  تا  کنیم  احیا  را 
گردهمایی،  مردم  داد:  ادامه  شود  تقویت 
جشن و بازارچه می خواهند و در کنار تامین 
هم  ترویجی  های  کلاس  در  نیازها،  این 

شرکت می کنند.
وی یادآور شد: ما با کلاس تنها نمی توانیم 
مردم را جذب کنیم و به شدت باید به دنبال 
احیای جشن ها، گردهمایی ها و سنت های 

بومی مردم مبتنی بر امور بومی باشیم.
تواند  می  نشاط  و  امید  اینکه  بیان  با  امامی 
مشکلات را حل کند و باید بر تقویت این امور 
برگزاری  کرد:  اضافه  کنیم  تمرکز  در جامعه 
کشاورزی  محصولات  عناوین  با  هایی  جشن 
هم بهانه ای برای جمع کردن مردم دور هم 
است تا آنان را به فرهنگ تولید، باهم بودن، 
به نشاط و به تقویت سرمایه اجتماعی متذکر 

کنیم.
ادامه  کشور  عمومی  فرهنگ  شورای  دبیر 
غایت  به  و  به شدت  ما  فرهنگی  هویت  داد: 
با محبت آل الله و ولایت اهل بیت عصمت و 

طهارت ریشه دارد.
ما  اسلام  از  پیش  تمدنی  ماهیت  افزود:  وی 
با توحیدگرایی، حقیقت گرایی و عدالت  نیز 
گرایی عجین بوده است و به همین دلیل به 
سرعت پذیرای اهل بیت که مظهر عدالت و 

حقیقت بوده اند شده است.
امامی با بیان اینکه نقطه عطف محبت ورزی 
مردم ما دهه محرم و عاشورا است اضافه کرد: 

ما  شیعی  سال  تحویل  معنوی،  سال  تحویل 
و آغاز سال ولایی مردم ما دهه محرم است.

وی تاکید کرد: حراست و صیانت از فرهنگ 
عامه مردم در مراسمات محرم و جلوگیری از 
کارهای  از  یکی  انحرافات  و  تحریفات  برخی 

مهم شورای فرهنگ عمومی است.
ستاد  شورا،  مصوبات  اساس  بر  افزود:  امامی 
تشکیل  مذهبی  مناسبات  در  فرهنگی  شون 
شود. البته فقط به دنبال آسیب نگردیم بلکه 
چه  به  ببینیم  و  بگردیم  بالندگی  دنبال  به 
عزاداری  فرهنگ  میراث  توان  می  ای  شیوه 
و میراث معنوی و عادات مذهبی مردم منشا 

افتخار بیشتر آنها شود.
با اشاره به گردشگری فرهنگی، مذهبی  وی 
به  تواند  می  رسانه  داد:  ادامه  زیارتی  و 
مناسک  و  روضه  آداب  و  محرم  گردشکری 

عاشورای مردم بپردازد.
که  جمعی  عزاداری  نوع  شد:  یادآور  امامی 
نماد اتحاد مومنین و محبت اهل بیت است 
را باید با صدای بلندتری بیان و ترویج کنیم.

جنوب  ای  توسعه  شرایط  به  اشاره  با  وی 
محرومیت  عامل  بزرگترین  گفت:  کرمان 
است  رسانه  ها،  انسان  خلاقیت  عدم  از  بعد 
بنابراین انسان شکوفا شده و دارای خلاقیت 
فرهنگی حتما محرومیت ها را رفع می کند و 

منتظر دستگاه های بزرگتر نمی ماند.
امامی بیان کرد: شرایط کنونی جنوب کرمان 
توسعه خطی  و  مرکزگرا  توسعه  نوعی  نتایج 
و  رسانه ای  کار  نیازمند  بنابراین  است  بوده 
کرمان  جنوب  همچون  مناطقی  شناساندن 

هستیم.
کرده  حمله  خانواده  به  توان  تمام  با  دشمن 

است
امام جمعه جیرفت هم در این نشست گفت: 
دشمنان به دلیل اهمیت خانواده با تمام توان 
تلاش  آن  بردن  بین  از  برای  رسانه ها  با  و 
می کنند که یا تشکیل نشود یا متلاشی شود.

آمار  کرد:  تاکید  تارم  میثم  الاسلام  حجت 
طلاق در کشور نگران کننده است و باید برای 

پیشگیری از این پدیده جدی تر عمل شود.
در  جوان  نسل  ریزی  پایه  کرد:  تاکید  وی 
خانواده صورت می گیرد و در مدرسه تکمیل 

می شود بنابراین خانواده نقش مهمی دارد.
محرم  اینکه  به  اشاره  با  تارم  الاسلام  حجت 
نظیر  کم  و  گرانبها  ارزش،  با  و  طلایی  ماه 
ادامه داد: مردم در این ماه خودجوش  است 
و با اخلاص با هزینه خود و به شکلی مردمی 

مراسمات را به جا می آورند.
وی با بیان اینکه حفظ دین و حمایت از دین 
هدف اصلی در ماه محرم است ادامه داد: در 

افزایی  بصیرت  های  نشست  ادارات  ایام  این 
وآشنایی با امور دینی در ادارات داشته باشند.

اینجا  روزی  کرد:  اضافه  جیرفت  جمعه  امام 
داشتند  حضور  بنگلادشی  و  هندی  پزشکان 
پزشکی،  علوم  دانشگاه  صاحب  امروز  اما 
دانشگاه دولتی، آزاد و دیگر مراکز دانشگاهی 

و علمی هستیم.
فرماندار شهرستان جیرفت هم گفت: منطقه 
و  کهن  فرهنگی  سابقه  دارای  کرمان  جنوب 

دارای ظرفیت های زیادی است.
در  کتابخانه   تعداد  افزود:  بلندنظر  احمد 
مقایسه با جمعیت در جیرفت کم است و نیاز 

به تجهیز و تکمیل است.
وی با بیان اینکه به دلیل نبود خانه عالم از 
نظر سرانه روحانی دچار کمبود شده ایم ادامه 
داد: کانون های فرهنگی مساجد و حوزه های 

علمیه در جنوب کرمان باید تقویت شود.
بلندنظر تاکید کرد: نقش صدا و سیما در این 
منطقه باید پرنگتر شود که بر ارتقای فرهنگی 

منطقه اثرگذار است.
وی یادآور شد: مشکل نبود زیرساخت ها در 
فصل  در  و  داشته  تبعاتی  کشاورزی  بخش 
برداشت شاهد مشکل برای فروش و جابجایی 
هستیم و برخی مواقع محصولات خوراک دام 

یا دچار سرمازدگی می شود.

دبیر شورای فرهنگ عمومی: شجاعت مادر شدن 
بانوان را تقویت کنیم

خبر

قائم مقام وزیر فرهنگ: یک درصد 
هزینه شرکت های دولتی صرف 

فرهنگ و رسانه می شود

مطابق  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  مقام  قائم   
تبصره ای از قانون بودجه ۱۴۰۲، همه شرکت های دولتی 
حوزه های  در  را  خود  هزینه های  از  درصد  یک  موظفند 
فرهنگی، هنری، گردشگری، رسانه و غیره هزینه کنند که 

عددی قابل توجه است.
مستند  از  رونمایی  مراسم  در  هاشمی”   محمد  “سید   
و  نماد  همچنین  باریک”،  “مرز  صنعتی  اقتصادی- 
پوسترهای کارآفرینی در محل خانه هنرمندان ایران افزود: 
اقتصاد و هنر اگر به اصطلاح به یکدیگر پهلو داده و کمک 
هنر  اقتصاد  و  کنند  را حل  خود  مسائل  می توانند  کنند، 

وامگیر همین معنا است.
پشتوانه ای  چنانچه  کارآفرینی  و  اقتصاد  داشت:  بیان  وی 
به اهمیت هنر داشته باشد، می تواند امور خود را به خوبی 

به پیش ببرد.
قائم مقام وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به مسائل و 
مشکلات اقتصادی و تولید داخلی، خاطرنشان کرد: بخشی 
اما  برمی گردد،  صنعتگران  و  کارآفرینان  به  مشکلات  از 

بخش عمده آن ناشی از ذهنیت های ما است.
وی تاکید کرد: باید فرهنگ و هنر، افکار و قلوب را به این 
می تواند  چقدر  داخلی  تولید  از  استفاده  که  ببریم  سمت 
در ارتقای اقتصادی و رشد و توسعه کشورمان موثر باشد.

از  حمایت  راستای  در  سیزدهم  دولت  اقدامات  هاشمی، 
قانون  در  گفت:  و  کرد  توصیف  نظیر  کم  را  هنر  اقتصاد 
بر  که  رساندیم  تصویب  به  را  تبصره ای   ۱۴۰۲ بودجه 
درصد  یک  موظفند  دولتی  شرکت های  همه  آن  اساش 
هنری،  فرهنگی،  حوزه های  در  را  خود  هزینه های  از 
قابل  عددی  که  کنند  هزینه  غیره  و  رسانه  گردشگری، 

توجه است.
وی با اشاره به جامعه گسترده ۱۵۰ هزار نفری هنرمندان 
این  حاکمیت  و  دولت  وظیفه  کرد:  خاطرنشان  کشور، 
است که همه این جامعه را یکپارچه و هماهنگ ببیند و 
همین تبصره که در حال عملیاتی شدن است، می تواند به 
خدمات و زیرساخت های فرهنگی تبدیل شود که در آن 

کارآفرینی و تولید ملی نیز هرچه بیشتر دیده شود.
فعالان اقتصادی مظلوم واقع شده اند

فعال  و  کارآفرین  عظیم زاده”  “احد  مراسم،  ادامه  در 
اقتصادی اظهار داشت: در کشور ما به جوانان و نخبگان 
کمتر بها داده شده است و حمایت کافی از آنان نمی شود.

وی با بیان اینکه به کشورم افتخار کرده و در ایران اسلامی 
کار کردن را وظیفه خود می دانم، افزود: هیچ وقت سرمایه 
خود را به خارج از کشور نبرده و نمی برم و افتخارم این 

است که بتوانم هزاران جوان ایرانی را بر سر کار بیاورم.
عظیم زاده تاکید کرد: امروز باید بتوانیم تریبون به دست 
و  بیان دردها  به  تا  بدهیم  اقتصادی  فعالان  و  صنعتگران 
مشکلات بپردازند تا گامی در جهت رفع آنها برداشته شود.

واقع  مظلوم  کشور  در  اقتصادی  فعالان  کرد:  تصریح  وی 
شده اند، این در حالی است که دولت نیز باید کوچک شود 

و سهم و نقش کمتری در اقتصاد داشته باشد.
عظیم زاده ادامه داد: رصد کشورهای پیشرفته جهان نشان 
انجام  کاری  بانکداری  جز  به  بانک ها  آنها  در  که  می دهد 
نمی دهند، اما در ایران هر بانک بین ۱۰۰ تا ۱۸۰ شرکت 
دارد که در فعالیت های مختلف ورود کرده اند؛ آنگاه فعالان 

اقتصادی چگونه می توانند با این شرکت ها رقابت کنند؟
که  هستیم  آن  نیازمند  امروز  داشت:  بیان  کارآفرین  این 
به  دست  اقتصادی  فعالان  کارآفرینان  مسوولان،  مردم، 
دست هم داده و کشور را بسازند و باید هنرمان این باشد 

که سرمایه های خود در دیگر کشورها را جذب کنیم.

برگزاری باشکوه نمایشگاه کتاب تهران مایه 
آبروی نظام فرهنگی کشور شد

بین المللی  نمایشگاه  این که  بیان  با  ارشاد اسلامی  و  وزیر فرهنگ 
فرهنگی  رویدادهای  پررونق ترین  از  یکی  بی تردید  تهران  کتاب 
جهان است، گفت: برگزاری نمایشگاه کتاب امسال با دغدغه ها و 
نگرانی هایی همراه بود که هر کدام به تنهایی می توانست کلیت آن 
را تحت الشعاع قرار دهد اما برگزاری باشکوه این رویداد مایه آبروی 

نظام فرهنگی کشور شد.
دست اندرکاران  از  تقدیر  آیین  در  اسماعیلی  محمدمهدی 
سی وچهارمین نمایشگاه بین المللی کتاب تهران که در مجموعه باغ 
زیبا برگزار شد، با اشاره به استقبال گسترده مردم از این نمایشگاه 
همکار  نهادهای  و  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  کرد:  تصریح 
در برگزاری نمایشگاه دست به دست هم دادند و نمایشگاه کتاب 

آبرویی برای عظمت ایران اسلامی شد.
وی افزود: تجربیات ارزشمند ۲ سال گذشته وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی در برپایی باشکوه نمایشگاه کتاب نقش مهمی داشت. در 
شرایط دشوار توکل به درگاه باری تعالی و سخت کوشی، صبر، حلم 
و همکاری مولفه هایی هستند که اگر کنار هم قرار گیرند موجبات 

رخدادی باشکوه مانند نمایشگاه کتاب تهران را فراهم می آورد.
رئیس هیئت امنای نهاد کتابخانه های عمومی کشور تاکید کرد: در 
یک سال اخیر و در پی اتفاقاتی که در کشور رخ داد، دوستداران 
فرهنگ و هنر نگرانی های جدی را تجربه کردند. دوره ای که در آن 
به  را  با همه قوت تلاش کرد حوزه فرهنگ و هنر کشور  دشمن 
تعطیلی یا حداقل کم رونقی بکشاند. موضوعی که در جشنواره های 

فجر سال گذشته به روشنی و با همه وجود حس کردیم.
وزیر فرهنگ ادامه داد: تروریسم رسانه ای با همه داشته های خود 
و با یارگیری حداکثری به جنگ حوزه فرهنگ و هنر آمد. اما به 
یاری خدا همان طور که نهضت ۶۰ ساله امام خمینی)ره( توانست 
با موفقیت از حوادث پرشمار عبور کند، این بار نیز این موفقیت 

تکرار شد.

6

صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر   
دستی ماموریت جدید این نهاد را ترویج و رفع 
عنوان  حجاب  و  عفاف  فرهنگ  توسعه  موانع 
کرد و گفت: اقدامات لازم برای توسعه کیفیت 

پوشاک این حوزه در دستور کار قرار گرفت.
الله  عزت  ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
جلسه  حاشیه  در  چهارشنبه  روز  ضرغامی 
هیات دولت در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
ماموریت جدید رییس جمهور به وزارت میراث 
درباره  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی، 
و  عفاف  فرهنگ  توسعه  موانع  رفع  و  ترویج 
انجام  حال  در  آن  اقدامات  که  است  حجاب 

است.
اماکن  برای  که  وظایفی  جمله  از  افزود:  وی 
است،  وزارتخانه مشخص شده  این  به  متعلق 
و  حجاب  و  عفاف  های  نمایشگاه  برگزاری 

فروشگاه هایی با این موضوع است.
صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
دستی افزود: معتقدیم یکی از مشکلات حجاب 
در کشور نبود پوشاک مناسب، ارزان قیمت و 
زیبا برای دختران جوان و زنان کشور است و 

این نقیصه، سالها ادامه داشته است.
ضرغامی تصریح کرد: در جلسه هیات دولت، 
حوزه  در  نیاوران  موفق  نمایشگاه  از  گزارشی 
را هم  اعلام و مشکلات حوزه حجاب  حجاب 
باره به  این  تشریح کردم و رییس جمهور در 
وزیر صمت یادآور شد که عقب ماندگی حوزه 

حجاب باید جبران شود.
وی با بیان اینکه باید در حوزه پوشاک عفاف 

و حجاب باید به قیمت ارزان و کیفیت بالا 
توجه کرد، گفت: چادر مناسب قیمت بالایی 
دارد و امید است با پیگیری رییس جمهور 

عقب ماندگی این حوزه حل شود.
صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
گذشته  هفته های  در  اینکه  بیان  با  دستی 
کشور  مختلف  استان های  در  نمایشگاه   ۹
این رویکرد  برگزار شده است، تصریح کرد: 
ادامه دارد و باید کارهای ایجابی را به درستی 
انجام دهیم تا به شرایط ایده آل مدنظر ملت 

اسلامی ایران برسیم.
ضرغامی در ادامه درباره سفر رییس جمهور 
به استان کهگیلویه و بویراحمد یادآور شد: از 
آنجا که پیش از سفر رییس جمهور، در این 
از شهرهای مختلف  و  استان حضور داشتم 
همراه نمایندگان مجلس بازدید شد، موفق 

به همراهی با رییس جمهور نشدم.
وی تصریح کرد: اما پروژه هایی در این استان 
افتتاح شد که در نوع خود اهمیت بالایی دارد. 
به عنوان مثال چند طرح گردشگری به بهره 
با  آبی  پارک  آنها  از  یکی  که  رسید  برداری 

اشتغالزایی ۱۵۰ نفر بود.
صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
و  اجرا  کلنگ  همچنین  کرد:  تصریح  دستی 
ساخت بزرگترین پل معلق کشور در این استان 
زده شد تا همراه با تله کابین و زیپ لاین با 
سرمایه حدود هزار میلیارد به بهبود گردشگری 

این استان محروم کمک کند.
مراکز  بتوانیم  میزان  هر  به  کرد:  تاکید  وی 

در  دهیم،  افزایش  را  گردشگری  و  تفریحی 
خواهد  مضاعفی  تاثیر  مردم  روحیه  افزایش 
کمک  کشور  اقتصادی  رشد  به  و  گذاشت 
شایانی می کند البته باید مشکلات نظام اداری 

را در این راه رفع کرد.
ضرغامی با اشاره به مصرف بنزین در چندماه 
 ۱۲۷ به  بنزین  مصرف  کرد:  تصریح  گذشته 
میلیون لیتر در روز رسیده که رکورد استثنایی 
در  بنزین  تولید  ظرفیت  که  حالی  در  است. 

کشور روزی ۱۱۰ میلیون لیتر است.
وی ادامه داد: گزارشی را وزیر نفت در جلسه 
هیات دولت ارائه داد که به دلیل افزایش سفرها 
بالا  بسیار  بنزین  مصرف  گردشگری،  رونق  و 

رفته است. اما یکی از دلایلی که مردم بیشتر 
از خودرو شخصی در سفرها استفاده می کنند، 

گران بودن قیمت بلیت هواپیما است.
صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
ایرلاین های  محدودیت  کرد:  تصریح  دستی 
کشور سبب شده مردم بیشتر به سفر زمینی 
از  آن  میزان مصرف  آورند که  روی  با خودرو 

میزان تولید بیشتر شده است.
موضوع  در  باید  اینکه  بر  تاکید  با  ضرغامی 
شود،  انجام  لازم  گذاری  سرمایه  ایرلاین ها 
مشکلات  حوزه  این  در  کرد:  خاطرنشان 
تحریمی وجود دارد ولی امید است هواپیماهای 

بیشتر و بهتری داشته باشیم.

ضرغامی: توسعه فرهنگ عفاف و حجاب 
ماموریت جدید وزارت میراث است
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بین الملل
اخبار

پوتین: روسیه در صورت اجرای وعده ها 
می تواند به طرح غلات بازگردد

مسکو  که  کرد  اعلام  چهارشنبه  روز  روسیه  رئیس جمهور  پوتین،  ولادیمیر 
می تواند پس از تحقق وعده های قبلی که به این کشور داده شده بود، به طرح 

صادرات غلات از طریق دریای سیاه بازگردد.
به گزارش چهارشنبه شب ایرنا از خبرگزاری "تاس" رئیس جمهور روسیه در 
دیدار با اعضای دولت این کشور گفت: ما با این طرح با توجه به اهمیت آن 

برای بازار جهانی غذا و بسیاری از کشورهای جهان، مخالف نیستیم.
رهبر روسیه تاکید کرد تنها زمانی که تمام اصول توافق شده قبلی در مورد 
مشارکت بطور کامل در نظر گرفته شود و مهمتر از آن، همه اصول اجرا شود، 

روسیه به این طرح باز خواهد گشت. "
در  روسیه  کودهای شیمیایی  و  عرضه غلات  »معافیت  را  اول  پوتین شرط 

بازارهای جهانی از تحریم ها« دانست.
زمانی  تا  کرد  اعلام  دوشنبه  کرملین  کاخ  سخنگوی  پسکوف  دیمیتری 
دولت های غربی محدودیت های صادرات محصولات کشاورزی و کود را رفع 

نکنند روسیه اجرای توافقنامه کریدور غلات را به حالت تعلیق در می آورد.
توافق کریدور غلات به منظور کاهش تأثیر جنگ روسیه و اوکراین بر قیمت 
جهانی مواد غذایی و به خصوص تامین غلات مورد نیاز تعدادی از کشورهای 
واردکننده با ابتکار ترکیه و با همکاری سازمان ملل متحد، روسیه و اوکراین 
یک سال پیش در استانبول )۲۲ ژوئیه ۲۰۲۲ ـ ۳۱ تیرماه ۱۴۰۱( امضا شد.

اوکراین گفته که قصد دارد از طریق دریای سیاه به صادرات غلات ادامه دهد. 
اما وزارت دفاع روسیه نسبت به حضور کشتی ها در بنادر اوکراین هشدار داده 

است.
اوکراین چهارشنبه روسیه را متهم کرد که با حمله شبانه به ۲ بندر این کشور 

در دریای سیاه به زیرساخت های صادرات غلات زیان زده است.

صادرات میوه افغانستان از طریق مسیر 
ریلی خواف-هرات فراهم شد

 رییس انجمن شرکتهای ترانسپورتی هرات افغانستان گفت: صادرات 
محصولات کشاورزی به خصوص میوه از افغانستان و از طریق ایران 
به دیگر کشورها، با راه اندازی راه آهن خواف- هرات، آسان و به صرفه 

می شود.
عارف رضایی روز چهارشنبه در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: راه 
بار در  از  بالایی  راه آهن خواف-هرات جابجایی سریع حجم  اندازی 
مقایسه با مسیرهای جاده ای را ممکن می سازد که این مساله موجب 
کاهش هزینه های تجاری بازرگانان ایرانی و افغانستانی و افزایش سود 
تولیدکنندگان کالاهای صادراتی و ترانزیتی می شود و سرعت انتقال 

کالا را نیز افزایش می دهد.
وی بیان کرد: هم اکنون بخشی از میوه تولیدی افغانستان به شکل 
"میوه خشک" یا همان آجیل و خشکبار به کشورهای حاشیه خلیج 
فارس و حتی کشورهای غربی صادر می شود که فعالیت جدی راه آهن 
خواف-هرات و انتقال محصولات کشاورزی با این خط ریلی به بنادر 
جنوبی ایران و سپس کشورهای حاشیه خلیج فارس می تواند برای 

کشاورزان و بازرگانان افغانستانی پرسود و مفید باشد.
رییس انجمن شرکتهای ترانسپورتی هرات افغانستان اضافه کرد: در 
آینده می توان در خصوص صادرات میوه تازه افغانستان مانند انار و 

انگور به کشورهای مختلف از این خط ریلی نیز بهره گرفت.
وی خاطر نشان کرد: علاوه بر تاثیرات مفید خط آهن خواف -هرات بر 
توسعه صادرات افغانستان، می توان برای ترانزیت کالا از طریق خاک 
افغانستان در مسیر بنادر ایران تا کشورهای آسیای مرکزی و بالعکس 

از آن استفاده کرد.
ریلی  ترددهای  تدابیر لازم،  اتخاذ  با  است  امید  داشت:  بیان  رضایی 
تجاری در خط آهن خواف- هرات عملیاتی و اجرایی شود و مانند چند 

سال گذشته فعالیت این خط آهن به دلایل مختلف به تعویق نیفتد.
طرح راهبردی راه آهن خواف در شرق ایران به هرات در غرب افغانستان 
قطعه ای مهم از پازل ارتباطی میان کشورهای منطقه است که اجرای 
آن از سال ۱۳۸۶ کلید خورد تا مسیر ریلی میان خواف واقع در ۲۶۷ 
کیلومتری جنوب شرقی مشهد را در قالب خط آهنی به طول حدود 
۲۲۰ کیلومتر به شهر هرات واقع در شمال غرب افغانستان ایجاد کند.

احداث خط ریلی خواف - هرات به دلیل تغییر و تحولات اخیر در 
با  یکسال گذشته  که طی  بود  همراه  فرودهایی  و  فراز  با  افغانستان 
ایرانی،  متخصصان  و  مهندسان  تلاش  و  شده  انجام  های  پیگیری 
سه چهارم این خط ریلی تکمیل و نخستین قطار باری ماه جاری از 
خواف در جمهوری اسلامی ایران وارد ایستگاه روزنک در استان هرات 

افغانستان شد.
این اقدام راهبردی و مهم در صنعت حمل ونقل کشور که با حمایت و 
همراهی مجموعه راه آهن جمهوری اسلامی و کنسرسیوم ریلی ایران 
و افغانستان صورت گرفته منجر به ایجاد یک خط امن دایمی برای 
حمل بار فعال شده و می تواند دسترسی جدیدی را برای تجارت بین 

۲ کشور فراهم کند.

چین: آماده همکاری با ترکیه برای 

پیشبرد ابتکار »کمربند-راه« هستیم
 سخنگوی وزارت امور خارجه چین در رابطه با سفر »وانگ ایی« به 
ترکیه اظهار داشت: چین آماده همکاری با ترکیه برای پیشبرد ابتکار 

»کمربند -راه« است.
به گزارش ایرنا از خبرگزاری شینهوا، مائو نینگ سخنگوی وزارت امور 
ایی«  تیر( اعلام کرد که »وانگ  امروز )چهارشنبه ۲۸  خارجه چین 
امور خارجی کمیته مرکزی حزب کمونیست  مدیر دفتر کمیسیون 
چین، در روزهای ۳۱ مرداد تا ۲ شهریور برای نشست نمایندگان عالی 
کشورهای عضو گروه بریکس )متشکل از برزیل، روسیه، چین، هند و 

آفریقای جنوبی( به شهر ژوهانسبورگ آفریقای جنوبی سفر می کند.
مائو همچنین اذهان کرد که وانگ ایی پس از این نشست، در چارچوب 
جنوبی  آفریقای  و  نیجریه  کنیا،  ترکیه،  کشورهای  از  رسمی  دعوت 

بازدید خواهد کرد.

نماینده  و  سفیر  ایروانی  امیرسعید   
جمهوری اسلامی ایران با ابراز تاسف از 
به توافق نرسیدن شورای امنیت درباره 
سوریه  در  فرامرزی  مکانیزم  قطعنامه 
حاکمیتی  "تصمیم  از  که  کرد  اعلام 
برای  مجوز  اعطای  در  سوریه"  دولت 
سازمان  به  ماهه  شش  دوره  یک 
مرزی  گذرگاه  از  استفاده  برای  ملل 
های  کمک  ارسال  برای   الهوی  باب 
بشردوستانه به شمال غرب این کشور 

استقبال می کند.
سعید  امیر  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
ایروانی، سفیر و نماینده دائم جمهوری 
متحد،  ملل  نزد سازمان  ایران  اسلامی 
در نشست روز چهارشنبه، ۱۹ جولای 
مورد  در  ملل  سازمان  عمومی  مجمع 
روسیه  توسط  سوریه  قطعنامه  وتوی 
ذیل دستور کار توسل به وتو گفت: ما 
نتوانست  امنیت  شورای  که  متأسفیم 
در مورد قطعنامه سازوکار فرامرزی در 
این حال، ما  با  توافق برسد.  به  سوریه 
جمهوری  دولت  حاکمیتی  تصمیم  از 
عربی سوریه را که در ۱۳ ژوئیه ۲۰۲۳، 
شش  دوره  یک  برای  مجوز  اعطای 
آژانس  و  متحد  ملل  سازمان  به  ماهه 
های تخصصی مربوطه برای استفاده از 
گذرگاه مرزی باب الهوی برای رساندن 
کمک های بشردوستانه به مردم نیازمند 
در منطقه شمال غرب این کشور علام 

کرده، استقبال می کنیم.
دیپلمات ارشد جمهوری اسلامی ایران 
ارائه  از  ایران  افزود:  ملل  سازمان  در 
سیاسی  بدون  بشردوستانه  کمک های 
بر  و  شرطی  پیش  هرگونه  و  کاری 
انسانی، بی طرفی، و عدم  اساس اصول 
ملاحظات  می کند.  حمایت  تبعیض 
نباید مانع ارسال کمک ها به  سیاسی 

نیازمندان باشد.
اضافه  ملل  سازمان  در  ایران  نماینده 
ارسال کمک  از  اطمینان  کرد: حصول 
تمام  به  های بی طرفانه و غیرسیاسی 
افراد  جان  نجات  برای  سوریه  مناطق 
افراد  پذیرترین  آسیب  به  دستیابی  و 
و  رعایت  حال،  این  با  است.  ضروری 
و  ارضی  تمامیت  حاکمیت،  به  احترام 
وحدت ملی سوریه در طول این فرآیند 
کمک  ریزی  برنامه  است.  مهم  بسیار 
های بشردوستانه به سوریه باید به گونه 
ای باشد که به بازسازی زیرساخت ها 
کند.  کمک  سوریه  اقتصاد  تقویت  و 
حمایت از توسعه پایدار و بلند مدت در 

سوریه حیاتی است.

این  در  ملل  سازمان  در  ایران  سفیر 
تحریم های  ادامه  کرد:  تاکید  نشست 
بهبود  برای  مهمی  مانع  جانبه  یک 
سوریه  اقتصادی  و  انسانی  وضعیت 
است. این اقدامات غیرقانونی بر اقتصاد 
و زندگی مردم تأثیر منفی گذاشته و در 
ارائه  برای  را  دولت  ظرفیت  حال  عین 
با  است.  کرده  اساسی محدود  خدمات 
توجه به زلزله اخیر در سوریه، لغو این 

اقدامات ناعادلانه بسیار مهم تر است.
که  متأسفیم  ما  کرد:  تصریح  ایروانی 
مورد  در  نتوانست  امنیت  شورای 
قطعنامه سازوکار فرامرزی در سوریه به 
توافق برسد. با این حال، ما از تصمیم 
حاکمیتی دولت جمهوری عربی سوریه 
را که در ۱۳ ژوئیه ۲۰۲۳، اعطای مجوز 
سازمان  به  ماهه  دوره شش  یک  برای 
تخصصی  های  آژانس  و  متحد  ملل 
مربوطه برای استفاده از گذرگاه مرزی 
های  کمک  رساندن  برای  الهوی  باب 
بشردوستانه به مردم نیازمند در منطقه 
کرده،  علام  کشور  این  غرب  شمال 
در  که  امیدواریم  کنیم.  می  استقبال 
سازمان  بشردوستانه،  های  کمک  ارائه 
ملل و آژانس های مربوطه آن به نگرانی 
شامل  که  سوریه  دولت  مشروع  های 
انحراف کمک ها به سازمان  از  نگرانی 
های تروریستی در منطقه شمال غرب 
و توزیع شفاف و بدون تبعیض کمک ها 

است، مورد توجه قرار دهد.
سوریه  عربی  جمهوری  داد:  ادامه  وی 
سازوکار  که  است  کرده  تاکید  بارها 
فرامرزی حاکمیت و تمامیت ارضی آن 
برای  را  فرصتی  و  تضعیف می کند  را 
گروه های تروریستی فراهم می کند تا 
از کمک های بشردوستانه برای منافع 

خود بهره برداری کنند.
گفت:  ملل  سازمان  در  ایران  نماینده 
این وضعیت نگرانی های مشروعی را در 
مورد نیات غرب ایجاد می کند، مبنی بر 
اینکه کشورهای غربی به دنبال تجزیه 
ایجاد یک منطقه خودگردان  سوریه و 
به رهبری تروریست ها در شمال غرب 
گذرگاه  این  از  حمایت  ادامه  باشند. 
مرزی از طریق کمک های بشردوستانه 

این نگرانی ها را بیشتر می کند.
سفیر ایران تاکید کرد: کشورهای غربی 
باید در رویکرد خود تجدید نظر کنند، 
تمامیت  و  حاکمیت  به  که  رویکردی 
و  بگذارد  احترام  کاملًا  سوریه  ارضی 
های  گروه  به  بخشیدن  مشروعیت  از 
تروریستی در ادلب از طریق کمک های 

کشورهای  کند.  اجتناب  بشردوستانه 
غربی به جای تداوم فضایی که این گروه 
های تروریستی را که میلیون ها نفر را 
به گروگان گرفته اند، قادر می سازد تا 
دنبال  را  خود  غیرقانونی  های  فعالیت 
ایجاد کنند که  را  باید محیطی  کنند، 
گفتگو بین دولت سوریه و طرف های 
ترتیب  این  به  کند.  تشویق  را  مربوطه 
کرد  متقاعد  را  ها  تروریست  توان  می 
که سلاح های خود را زمین بگذارند و 
به مداخلات خارجی که تمامیت ارضی 

سوریه را نقض می کند، پایان دهند.
دیپلمات ارشد جمهوری اسلامی ایران 
در سازمان ملل ادامه داد: ایران بر تعهد 
خود برای ادامه حمایت از مردم و دولت 
تروریسم  تهدیدات  بر  غلبه  در  سوریه 
ما  کند.  می  تاکید  خارجی  اشغال  و 
آماده کمک به بازسازی کشور، تضمین 
سوریه  ارضی  تمامیت  حفظ  و  وحدت 

هستیم.
به گزارش خبرنگار ایرنا از سازمان ملل، 
در جلسه مجمع عمومی سازمان ملل با 
موضوع توضیح روسیه در مور استفاده از 
وتو، چابا کروشی رئیس کنونی و هفتاد 
و هفتمین مجمع عمومی سازمان ملل 
واضح  نمونه  وتو  این  که  کرد  تاکید 
دیگری از نیاز همکاری مجمع عمومی و 
شورای امنیت برای همکاری با یکدیگر 

در زمینه صلح و امنیت است.
کرد  ترغیب  را  امنیت  شورای  کروشی 
فوری  نیازهای  از سیاست،  دوری  با  تا 

مردم را همیشه در ذهن داشته باشد.
روسیه  نماینده   ، نشست  این  در 
عمومی  مجمع  کل  دبیر  سخنرانی 
و  توصیف  دار"  هدف  و  سیاسی   " را 
تاکید کرد که سوریه اکنون کمک های 

فرامرزی را مدیریت خواهد کرد. 
نماینده روسیه گفت که اعضای غربی 
شورای امنیت بیشتر به ارائه کمک های 
کنترل  تحت  که  ادلب  به  بشردوستانه 
اهمیت  است،  تروریستی  های  گروه 
می دهند. او همچنین گفت که غربی 
ها به دنبال باج خواهی هستند و برخی 
تغییراتی در جهان همکاران غربی ما را 

پریشان می کند.
نمایندگان کشورهای مختلف غربی نیز 
با انتقاد شدید از وتوی روسیه گفتند که 
چهار وتو آخر در شورای امنیت مربوط 
کشورهای  اکثریت  و  بوده  روسیه  به 
سازمان ملل به دنبال تمدید مکانیسم 

کمک های فرامرزی هستند.
کمک  که  کردند  متهم  را  روسیه  آنها 

های بشردوستانه برای سوریه را سیاسی 
کرده است و آنها در مجمع عمومی برای 
حاکمیت حضور  نه  امداد  درباره  بحث 

یافته اند.
نماینده ونزوئلا در این نشست به سطوح 
فزاینده تهدید برای منشور ملل متحد 
ناشی از یکجانبه گرایی برخی کشورها 
به  منجر  امر  این  کرد  تاکید  و  اشاره 

افزایش بی اعتمادی شده است.
استفاده  در خصوص  روسیه  توضیح  او 
اهمیت  بر  و  پذیرفت  را  وتو  حق  از 
حاکمیت ملی برای مشروعیت عملیات 
کرد.  تاکید  ملل  سازمان  بشردوستانه 
دادن  قرار  از  ونزوئلا همچنین  نماینده 
صلیب سرخ و هلال احمر در موقعیت 
کمک  با  رابطه  در  راهنمایی  و  نظارت 
های بشردوستانه در شمال غربی سوریه 

حمایت کرد.
احیای  به  نسبت  ونزوئلا  نماینده 
احتمالی سیاست و لفاظی جنگ سرد 
ابراز نگرانی کرد گفت ونزوئلا به دنبال 
بین  راستای صلح  گفتگو و سازش در 

المللی است.
به گزارش خبرنگار ایرنا از سازمان ملل، 
روسیه در نشست  ۲۰ تیرماه  شورای 
امنیت سازمان ملل با تمدید یکساله باز 
بودن گذرگاه مرزی باب الهوی در مرز 
سوریه و ترکیه که عملیات کمک رسانی 
سوریه  غرب  شمال  به  ملل  سازمان 
)منطقه ای که در کنترل مخالفان است 
زندگی  آن  در  نفر  میلیون   ۹ حدود  و 
می  انجام  طریق  آن  از  کنند(،  می 
شده  انجام  گیری  رای  و  شد،مخالفت 

را وتو کرد.
چین در رای گیری برای پیشنهاد غرب 
که از سوی سوئیس و برزیل ارائه شده 
بود، رای ممتنع داد، در حالی که ۱۳ 
آن  به  امنیت  شورای  مانده  باقی  عضو 
رای مثبت دادند و روسیه با رای منفی 

خود، آن را وتو کرد.
بود  شده  خواسته  ها  غربی  طرح  در 
و   ۲ بندهای  در  مندرج  تصمیمات 
شورای   )۲۰۱۴(  ۲۱۶۵ قطعنامه   ۳
امنیت برای مدت ۱۲ ماه یعنی تا ۱۰ 
برای گذرگاه مرزی  ژوئیه ۲۰۲۴ فقط 
دبیرکل  از  و  شود  تمدید  الهوی  باب 
درخواست شده بود که حداکثر تا ۱۰ 
ژوئن ۲۰۲۴ یک گزارش ویژه در مورد 
ارائه  سوریه  در  بشردوستانه  نیازهای 

کند.
در این میان پیشنهاد روسیه نیز برای 
تمدید ۶ ماهه این طرح نتوانست آرای 
لازم را بدست آورد. در رای گیری برای 
پیشنهاد مسکو نیز تنها روسیه و چین 
به پیشنهاد برای تمدید شش ماهه این 
طرح رای مثبت دادند. ۱۰ عضو شورای 
امنیت به آن رای ممتنع دادند درحالی 
این  به  فرانسه  و  انگلیس  آمریکا،  که 

یپشنهاد رای منفی دادند.
دائم  نماینده  صباغ  بسام  بعد،  روز  دو 
دبیرکل  گوترش  آنتونیو  به  سوریه 
دوره ای  رئیس  و  متحد  ملل  سازمان 
شورای امنیت اطلاع داد که سوریه با باز 
بودن گذرگاه باب الهوی در مرز ترکیه 
به  بشردوستانه  های  ورود کمک  برای 

مدت ۶ ماه موافقت کرده است.

 ایران از »تصمیم حاکمیتی« سوریه برای 
استفاده از گذرگاه باب الهوی استقبال کرد

گزارش

اکونومیست: آفریقا نقش مهمی در 
بازار انرژی جهان ایفا خواهد کرد

 نشریه اکونومیست پیش بینی کرد که آفریقا به دلیل برخورداری از 
منابع فراوان گاز طبیعی، نور خورشید و باد نقش مهمی را در بازار 

جهانی انرژی در آینده ایفا خواهد کرد.
به گزارش روز چهارشنبه ایرنا،اکونومیست با اشاره به نگرانی ها در 
امنیت انرژی به دلیل قطع واردات انرژی اروپا از روسیه در نتیجه 
این  که  کرد  تحلیل  چنین  انرژی  بهای  افزایش  و  اوکراین  جنگ 
و  عمیق  تغییری  هوایی  و  آب  تغییرات  که  حالیست  در  تحولات 
نامطمئن را در استفاده از سوخت های فسیلی همچون نفت و در 

نهایت گاز ایجاد کرده است.
داشتن  نگه  گرم  درباره  اروپا  در  صنایع  و صاحبان  سیاستمداران 
فعالیت کارخانه ها در مقابل چنین چالش هایی،  منازل و حفظ 

نگران هستند.
بر اساس این گزارش، آفریقا می تواند پاسخی به مشکل فوری گاز 
 ۱۳ آفریقا  باشد.  قاره  این  در  مدت  کربن طولانی  مشکل  و  اروپا 
درصد ذخایر جهانی گاز را در خود جای داده که اندکی کمتر از 
خاورمیانه است و هفت درصد ذخایر نفت جهان را دارد و از نظر 

انرژی سبز نیز ظرفیت خوبی دارد.
مدیرعامل   )Claudio Descalzi( اسکالتزی  کلاودیو  گفته  به 
شرکت انی ایتالیا »انرژی آفریقا می تواند نقش محوری در آینده 
اروپا ایفا کند و این فقط به اروپا محدود نمی شود. آفریقا مقادیر 
تامین  برای  باد  و  انرژی خورشیدی  از حیث  و  هنگفتی گاز دارد 

انرژی ما کامل است«.
اکونومیست نوشت: قیمت های بالاتر، افزایش تقاضا در اروپا با دور 
شدن اتحادیه اروپا از روسیه و تغییر رویکرد استفاده از زغال سنگ 
به گاز که یک سوخت پاک تر است، باعث چرخش سریع به آفریقا 
شده است. موزامبیک اولین کشوری بود که گاز طبیعی مایع خود 
بسیار  صادرات  زودی  به  است  ممکن  و  کرد  ارسال  نوامبر  در  را 

بیشتری داشته باشد.
زودی  به  است  فرانسه ممکن  توتال  انرژی  راستا، شرکت  این  در 
ساخت یک پروژه غول پیکر گاز طبیعی مایع را در موزامبیک که 
در سال ۲۰۲۱ به دلیل ناآرامی ها متوقف شد، از سر بگیرد. پاتریک 
پوینَه )Patrick Pouyanné( مدیرعامل توتال، به اکونومیست 
گفت که این پروژه تقریبا به مسیر خود بازگشته است و بنابراین 

باید تا سال ۲۰۲۸ گاز تولید کند.
آفریقایی  امسال در دیگر کشورهای  انتظار می رود که  همچنین 
از  مایع  طبیعی  گاز  تولید  پروژه  نیز  موریتانی  و  سنگال  مانند 
سرگرفته شود. در نیجریه، بزرگترین صادر کننده گاز طبیعی مایع 
در آفریقا ظرفیت تولید این محصول تا سال ۲۰۲۶ میلادی حدود 

۳۵ درصد افزایش می یابد.
در بلندمدت به نظر می رسد که آفریقا نقش مهم تری در بازارهای 
انرژی ایفا خواهد کرد. مجمع کشورهای صادرکننده گاز، به عنوان 
یک باشگاه جهانی، انتظار دارد آفریقا بیش از هر منطقه دیگری 
مجمع  این  کند.  اضافه  خود  گاز  ظرفیت  به  خاورمیانه،  از  غیر 
تا سال ۲۰۵۰ سالانه حدود ۶۰۰ میلیارد  آفریقا  تخمین زده که 
مترمکعب گاز تولید خواهد کرد. این رقم اکنون ۲۴۹ میلیارد متر 

مکعب است.
انتظار می رود هزینه های اکتشاف و توسعه آفریقا در سال جاری 
است.  از سال ۲۰۱۷  رقم  بالاترین  که  برسد  دلار  میلیارد  به ۴۶ 
شرکت های  از  دیگر  یکی  مکنزی،  وود  گفته  به  حال،  همین  در 
تحقیقاتی انرژی، سهم آفریقا از مخارج سرمایه جهانی گاز از سال 

۲۰۱۴ تاکنون بیش از ۲ برابر شده است.
در بخشی از گزارش اخیر همچنین به جذابیت سرمایه گذاری در 
توتال که  اشاره و عنوان می شود که شرکت  آفریقا  نفت  صنعت 
است  گاز  و  نفت  در بخش  بزرگ سرمایه گذاری  سومین شرکت 
سرمایه  نامبیا  در  را  خود  نفت  جهانی  اکتشاف  بودجه  از  نیمی 
گذاری خواهد کرد. به نظر می رسد ظرفیت این کشور ۱۱ میلیارد 
به  را  نیجریه  تواند  امر می  این  و  احتمالا گاز است  و  نفت  بشکه 

بزرگترین تولید کننده در این بخش تبدیل کند.
به  برای تبدیل شدن  آفریقا همچنین دارای ظرفیت گسترده ای 
یک تولید کننده بزرگ انرژی سبز است. با وجود صحراهای آفتابی 
و وسیع، سواحل و دشت های بادخیز و رودخانه های روان، این 
شده  نصب  ظرفیت  از  درصد  یک  تنها  و  است  مانده  عقب  قاره 
را در  انرژی آبی  از  تنها چهار درصد  بادی جهان و  خورشیدی و 
اختیار دارد. این روند نیز در حال تغییر است، هر چند که ممکن 
است به اندازه کافی سریع نباشد؛ ظرفیت نصب شده خورشیدی 

در آفریقا از سال ۲۰۱۶ حدود چهار برابر شده است.
ظرفیت بالای آفریقا از نظر انرژی خورشیدی و باد، آن را به مکانی 
جذاب برای تولید هیدروژن سبز تبدیل کرده است. هیدروژن سبز 
به هیدروژنی گفته می شود که در جریان تولید آن از سوخت های 
فسیلی استفاده نمی شود و هیدروژن درون آب در جریان فرایند 

الکترولیز از اکسیژن جدا می شود.
تحقیقات جدید بانک سرمایه گذاری اروپا و بانک توسعه اتحادیه 
اروپا، استدلال می کند که آفریقا می تواند تا سال ۲۰۳۵ سالانه 
موریتانی،  مصر،  همچون  مناطقی  از  را  انرژی  تن  میلیون   ۵۰
مغرب،، نامیبیا و آفریقای جنوبی تولید کند که حدود نیمی از این 

تولیدات می تواند برای صادرات باشد.
تولید  بزرگ  های  پروژه  سرعت  اکونومیست  گزارش  اساس  بر 
هیدروژن در آفریقا افزایش یافته است. یکی از بزرگترین این پروژه 
ها در موریتانی است که سال گذشته دولت این کشور و شرکت 
انرژی سبز سی دبلیوپی گلوبال )cwp Global(، قراردادی اولیه 
برای یک پروژه بادی و خورشیدی جهت تولید سالانه ۱.۷ میلیون 
بزرگ دیگری در موریتانی  پروژه  امضا کردند.  تن هیدروژن سبز 
توتال،  تابعه  از شرکت های  بریتانیایی و یکی  توسط یک شرکت 

تولید ۱.۲ میلیون تن در سال را هدف قرار می دهد.
این رسانه در پایان گزارش خود با اشاره به رقبایی همچون قطر و 
آمریکا که بسرعت پروژه های تولیدی خود را در آفریقا گسترش 
داده اند، نوشت: برای این که این قاره بتواند ظرفیت انرژی خود 
در  قاره  این  اگر  بزند.  دور  را  مشکلات  برخی  باید  کند  درک  را 
رفع مشکلات خود سرعت عمل به خرج ندهد ممکن است فرصت 
تامین نیازهای انرژی در اروپا را به ویژه در چرخش به سوی منابع 

انرژی سبز از دست بدهد.
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تهران-ایرنا- صندوق جهانی پول با انتشار 
بیانیه ای گفت که خروج روسیه از توافق 
بالا  موجب  سیاه  دریای  غلات  صادرات 
افزایش قیمت مواد غذایی  و  تورم  رفتن 

خواهد شد.
به گزارش ایرنا به نقل از رویترز، صندوق 
انتشار  با  چهارشنبه  روز  پول  جهانی 
بیانیه ای گفت که خروج روسیه از توافق 
سیاه  دریای  طریق  از  غلات  صادرات 
افزایش می دهد  را  ناامنی غذایی جهانی 
و  تورم  رفتن  بالا  به  منجر  می تواند  که 
قیمت مواد غذایی در بین کشورهای کم 

درآمد شود.

یک سخنگوی صندوق پول گفت که این 
صندوق به نظارت خود بر تحولات منطقه 
و تاثیر آن بر وضعیت غذایی جهان ادامه 

خواهد داد.
توافق  و  قرارداد  لغو  گفت:  صندوق  این 
تاثیر  سیاه  دریای  از  غلات  صادرات 
غذایی  تورم  و  اقتصاد  بر  شدیدی 
آسیا  و  خاورمیانه  آفریقایی،  کشورهای 
دارد و در سراسر جهان موجب بالا رفتن 

تورم خواهد شد.
به گفته این صندوق، قرارداد دریای سیاه 
در تسهیل صادرات مواد غذایی، غلات و 
کود از اوکراین به سایر نقاط جهان بسیار 

موثر بوده است.
ی  سخنگو
صندوق  این 
کرد:  خاطرنشان 
لغو  با  همراه 
های  ممنوعیت 
تولید  و  صادراتی 
بالاتر  غذایی  مواد 
انتظار  حد  از 
کشورهای  در 
ه  کنند ر د صا

کلیدی، این معامله به کاهش قیمت های 
بین المللی مواد غذایی کمک کرد.

طبق ادعای صندوق جهانی پول اوکراین 
از  تن  بود ۳۳  توانسته  مذکور  توافق  در 
غلات خود را به سراسر جهان صادر کند.

صندوق جهانی پول: خروج روسیه از توافق غلات 
موجب افزایش قیمت مواد غذایی می شود
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شهرستان
خبر

رئیس اداره حفاظت و احیای تالاب های 

محیط زیست اردبیل: ثبت تالاب میل مغان در 

کنوانسیون رامسر مراحل نهایی را طی می کند

سازمان حفاظت  تالابهای  احیای  و  اداره حفاظت  رئیس   
محیط زیست استان اردبیل گفت: برای ثبت نهایی تالاب 
میل مغان در کنوانسیون بین المللی رامسر منتظر موافقت 

نهایی وزارت نیرو هستیم.
حاتم فرضی زاده در گفت و گو با ایرنا در خصوص اقدامات 
انجام شده برای ثبت تالاب میل مغان در کنوانسیون بین 
اولیه درباره ثبت تالاب  المللی رامسر اظهار کرد: موافقت 
میل مغان با شرکت آب منطقه ای انجام شده است و این 
موافقتنامه برای اعلام رای به وزارت نیرو ارسال شده است 

و منتظر رای و نظر این وزارتخانه هستیم.
وی همچنین در خصوص حقابه تالاب میل مغان هم گفت: 
در سال ۱۴۰۰ با امور آب استان برای اختصاص ۶۰۰ لیتر 
احداث  کانال های  از طریق  توافق رسیدیم که  به  ثانیه  بر 
به  توجه  با  حقابه  این  که  شود  تامین  تالاب  حقابه  شده 
با  جاری  سال  های  بارندگی  کاهش  بویژه  بارشها  شرایط 

وجود نوساناتی تامین می شود.
و  حفاظت  معاون  فضایلی  حمید  زمینه  همین  در 
و  گفت  در  هم  اردبیل  منطقه ای  آب  شرکت  بهره برداری 
گو با خبرنگار ایرنا با اشاره به ظرفیت های بی بدیل محیط 
از  زیستی و گردشگری تالاب میل مغان اظهار کرد: پس 
تالاب  این  مغان، سطح حفاظتی  میل  تالاب  ثبت جهانی 
افزایش می یابد و می توان از اعتبارات جهانی برای حفاظت 

از این تالاب و تنوع زیستی منطقه استفاده کرد.
وی ادامه داد: اقدامات فنی برای ثبت این تالاب ارزشمند 
به اتمام رسیده و تنها برخی مشکلات حقوقی باقی مانده 
استان  منطقه ای  آب  مشکلات،  این  رفع  صورت  در  که 
و  جهانی  کنوانسیون های  در  را  تالاب  این  ثبت  آمادگی 

بین المللی دارد.
کل  اداره  با  نامه ای  تفاهم  ارتباط  این  در  گفت:  فضایلی 
امضا  به  اردبیل  استان  زیست  محیط  حفاظت  سازمان 
شرایط  مغان،  میل  تالاب  ثبت  محض  به  و  است  رسیده 

مطلوبی در این حوزه فراهم خواهد شد.
پایین  کیلومتری  مغان در ۲۶۰  ایرنا سد میل  به گزارش 
دست سد مخزنی ارس در منطقه اصلاندوز برروی رودخانه 
ارس قرار گرفته است. این سد و تالاب در ۵۰ کیلومتری 
شهرستان پارس آباد و سه کیومتری شهر اصلاندوز واقع 

شده است.
تالاب های شمال استان اردبیل از جمله تالاب میل مغان 
کوچ  و  مهاجرت  مسیر  در  منطقه  گرفتن  قرار  لحاظ  به 
تغذیه  امکان  و  هوا  و  آب  شرایط  بودن  مساعد  پرندگان، 
،مکان مناسبی برای زمستان گذرانی پرندگان است. حدود 
این تالاب وجود  آبزی در  آبزی و کنار  بیست هزار پرنده 
می  زیست  محیط  نظر  از  مکان  این  اهمیت  بر  که  دارد 
فریاد کش،  قوی  گنگ،  قوی  خاکستری،  درناهای  افزاید. 
فاخته،  اردک،  انواع  غاز،  عروس  خاکستری،  غاز  پلیکان، 
زنگوله بال، خروس کولی این تالاب را برای زیستن انتخاب 
کرده  اند.حفاظت از محیط زیست منطقه در این سد که 
دارد،  حساسی  بسیار  اکوپولتیکی  و  ژئوپولتیکی  موقعیت 
برای ایران بسیار مهم است. علاوه بر این تالاب میل مغان 
محل مناسبی برای تخم  ریزی و پرورش گونه  های ماهیان 
بومی نظیر سوف، زرده پر، سیم، سیاه ماهی، سس ماهی، 
سیاه کولی، اسبله و شاه کولی و گونه های جانوری مثل 

لاک پشت مهمیزدار است.
مسیر  در  هکتار   ۹۹۶ مساحت  با  مغان  میل  سد  دریاچه 
با شروع  کریدور مهاجرت پرندگان قرار گرفته و هر سال 
شمال  و  روسیه  در  سرما  حاکمیت  و  پاییزی  های  بارش  
اروپا، تالاب  های مغان به مدت ۶ ماه، میزبان هزاران قطعه 
پرنده در ۷۲ گونه مختلف است تا زمستان گذرانی خود را 

در این منطقه انجام دهند.
تالاب سد میل مغان از منحصربفردترین تالاب های ایران 
دلیچه  شاهی،  عقاب  تالابی،  عقاب  رود.  می   شمار  به 
کوچک، پلیکان پاخاکستری، اردک مرمری، اردک سرسبز، 
خوتکا،  کوچک،  کشیم  نوک،  کفچه  ای،  ارده   سرحنایی، 
چنگر، باکلان کوچک و بزرگ، سهره و حواصیل و بوتیمار 

از پرندگان مهاجر ساکن تالاب میل مغان هستند.

استاندار کردستان گفت: استان ظرفیت بالایی در 
زمینه گردشگری دارد و به شدت نیازمند ایجاد و 
توسعه زیرساخت ها و سرمایه گذاری در این حوزه 

است.
زارعی کوشا  اسماعیل  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
روز چهارشنبه در جلسه شورای اداری کردستان 
زیرساخت های  ایجاد  کرد:  اظهار  سنندج  در 

پتانسیل ها،  به  توجه  با  کردستان  در  گردشگری 
به رونق اشتغال و جهش توسعه اقتصادی منجر 

خواهد شد.
وی افزود: بنیاد مستضعفان و زیرمجموعه آن یعنی 
بسیار  اقدامات  اخیر  علوی، طی چند سال  بنیاد 
خوبی برای رفع محرومیت در نقاط استان از جمله 

سروآباد انجام داده است.

نهادهای  اینکه  بیان  با  کردستان  استاندار 
در  بالندگی  اوج  در  مستضعفان  و  مسکن  بنیاد 
می  رسانی  خدمت  کشور  نقاط  محرومترین 
و  گذاری  در حوزه خدمات سرمایه  افزود:  کنند، 
گردشگری زمینه بسیار مساعد است و تمرکز روی 
افزایش درآمد سرانه، ایجاد  آن در کردستان، در 

اشتغال و ثروت عمومی تحول ایجاد می کند.

ابتدای  از  گذشته  سال  داد:  ادامه  کوشا  زارعی 
وارد  گردشگر  نفر  هزار   ۱۵۰ تیرماه  تا  فروردین 
از یک  این رقم به بیش  استان شدند که امسال 
میلیون نفر رسید و این آمار نشان از ظرفیت بالای 

استان در زمینه توسعه گردشگری دارد.
واسطه حداقل یک  به  یادآور شد: کردستان  وی 
دهه دفاع مقدس، درگیری و ناامنی، فرصت های 
زیادی را برای توسعه زیرساخت ها از دست داده 
وجود  با  فراوان  مشکلات  دلیل  به  امروز  و  است 
توجه ویژه دولت سیزدهم، نیازمد نگاه ویژه است.

استاندار کردستان با بیان اینکه در حوزه سرمایه 
ایجاد  و  گذاری  سرمایه  های  هلدینگ  و  گذاری 
کرد:  اضافه  هستیم،  خاصی  توجه  شاهد  اشتغال 
در ۲۰ ماه گذشته، کارهای خوبی در حوزه تسهیل 
های  بسته  و  بی نام  مجوزهای  سرمایه گذاری، 
سرمایه گذاری و جذب سرمایه گذاران خارجی از 

جمله اقلیم کردستان عراق انجام دادیم.
توسط  محرومین  به ساخت مسکن  کوشا  زارعی 
بنیاد مسکن و بنیاد مستضعفان اشاره کرد و گفت: 
سهم کردستان از ۲۰ هزار واحد برنامه ریزی شده 
در کشور، ۱۰۰۰ واحد بوده که ۵۱۲ واحد آن به 

اتمام رسیده است.
وی اشاره ای هم به عقب ماندگی استان در برخی 
شاخص ها داشت و ادامه داد: در بحث احداث راه 
روستایی، فاصله زیادی با میانگین کشوری داریم 
که باید جبران شود، ضمن اینکه تلاش ما است 
تا پایان دولت سیزدهم بسیاری از فاصله ها را به 

متوسط کشوری برسانیم.

استاندار: کردستان نیازمند ایجاد 
زیرساخت های گردشگری است

خبر

آبرسانی به ۷۰۰ هکتار از اراضی 
خداآفرین آغاز شد

مرزی  شهرستان  اراضی  از  هکتار   ۷۰۰ به  آبرسانی   
خداآفرین در آذربایجان شرقی با بهره برداری از ایستگاه 

پمپاژ ابراهیم سمیع آغاز شد.
آذربایجان  منطقه ای  آب  مدیرعامل  ایرنا،  گزارش  به 
با  اظهار کرد:  این خبر  اعلام  با  شرقی روز چهارشنبه 
بهره برداری از این طرح، ۷۰۰ هکتار از اراضی ابراهیم 
مطمئن  و  دایم  آب  از  همجوار  روستاهای  و  سمیع 
برخوردار شدند و سالانه ۹.۵ میلیون مترمکعب آب از 

رودخانه ارس برداشت و به این اراضی پمپاژ می شود.
 ۷۰۰ طرح  این  اجرای  از  قبل  افزود:  غفارزاده  یوسف 
وجود  با  مرزی  منطقه  این  حاصلخیز  اراضی  هکتار 
در  قرارگرفتن  علت  به  ارس،  رود  حاشیه  در  استقرار 
ارتفاع بالاتر از تراز رودخانه و عدم امکان انتقال آب به 
صورت ثقلی، از آب رودخانه ارس محروم بودند و تنها 
۲۰۰ هکتار از اراضی یاد شده به صورت دیم یا از طریق 
آب های سطحی و انهار فصلی آبیاری و کشت می شد.

وی ادامه داد: پروژه پمپاژ ابراهیم سمیع شامل ۲ مرحله 
پمپاژ تا ارتفاع ۳۰۰ متری و ۲ باب مخزن پنج هزار متر 
مکعبی و پنج کیلومتر لوله فولادی به قطر ۶۰۰ میلی 

متر اجرا شده است.
این پروژه با هزینه به روز شده یک هزار و ۵۰۰ میلیارد 
ریال به بهره برداری رسیده و نقش مهمی در آبادانی این 
منطقه از نقطه صفر مرزی، توسعه کشاورزی و مهاجرت 
ارس  رودخانه  از  تحقق حقآبه کشور  البته  و  معکوس 

دارد.
و  ارس  رود  حاشیه  در  ابراهیم سمیع  مرزی  روستای 
و ۲۳۰  شرقی  آذربایجان  در  خداآفرین  شهرستان  در 

کیلومتری شهر تبریز واقع شده است.

سازه های رهلی بازار با بازار تاریخی 
تبریز همخوان می شود

 مدیر پایگاه جهانی بازار تبریز با بیان اینکه ساماندهی رهلی 
همین  بر  گفت:  هاست،  اولویت  جزو   ) رنگی  بازار   ( بازار 
اساس سازه های این بازار با بازار تاریخی، مسقف و جهانی 

تبریز همخوان می شود.
بر  افزود:  ناصر زواری روز چهارشنبه در جمع خبرنگاران، 
همین اساس عملیات مرمت و بازسازی طاق ها و گنبدهای 
رهلی بازار تبریز شروع شده است تا با اتمام آن بخش جدا 
شده از بازار تاریخی تبریز نیز همچون این سازه بی مانند 

جهانی برای بازدید گردشگران آماده شود.
تبریز  بازار جهانی  از مجموعه  بازار  رهلی  کرد:  اظهار  وی 
بازار تاریخی  را می توان از جمله بخش های شناخته شده 
تبریز دانست که علاوه بر شهروندان تبریزی، همواره میزبان 

گردشگران داخلی و خارجی بوده است.
بازار  رهلی  سازه های  همخوان سازی  و  سامان دهی  زواری 
با معماری تاریخی بازار تبریز را از پروژه های مهم میراث 
فرهنگی آذربایجان شرقی برشمرد و ادامه داد: در راستای 
سامان دهی این بخش از بازار جهانی تبریز، عملیات مرمت 
و پاکسازی طاق ها، پایه های آجری و عایق کاری گنبدها با 
مشارکت بازاریان شروع شده و تا دروازه خیابان و سامان دهی 
این بخش ادامه خواهد داشت.وی با اشاره به اینکه پایگاه 
میراث جهانی بازار با تامین داربست و نظارت فنی سعی در 
بهبود وضعیت نابسامان بازارچه مزبور دارد، یادآور شد: این 
مهم با اقداماتی نظیر موافقت با اجرای فاضلاب جدید در 
احیای  و  بازسازی  و  مرمت  زیباسازی،  پاکسازی،  بازارچه، 
دروازه محله خیابان در اولویت کاری قرار گرفته است. رهلی 
بازار تبریز در امتداد بخش شرقی-غربی و در نزدیکی برج 
تاریخی یانقین )آتش نشانی( در خیابان خاقانی قرار دارد که 
علاوه بر مرکز عمده عرضه فرش دست باف هریس و مهربان 
و فرش های طرح ماهی، یکی از درب های باروی تبریز قدیم 
به نام درب محله خیابان را در خود جای داده است. قسمتی 
از این بازار دارای سقف آجری و گنبدی است و بخشی از آن 

تنها مسقف و بدون طرح خاص معماری است.
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سال گذشته ؛  ۸۹۷ پروژه عمرانی در روستاهای اصفهان اجرا شد

تخصیص  با  پارسال  گفت:  اصفهان  استاندار   
اعتبار  تومان  میلیارد   ۵۰۰ و  یکهزار  بر  افزون 
سطح  در  عمرانی  پروژه   ۸۹۷ دهیاری ها،  به 

روستاهای استان اجرا شد.
روز  گرامیداشت  در همایش  مرتضوی  سیدرضا 
دهیاری ها و شهرداری ها در تالار شهید حُججی 
امسال  افزود:  نجف آباد  اسلامی  آزاد  دانشگاه 
و  یکهزار  استان  دهیاری های  مُصوب  بودجه 
۴۵۰ میلیاد تومان است که در سه ماهه نخست 

سال جاری ۳۷۸ میلیارد تومان آن محقق شد.
وی ادامه داد: امسال با پشتیبانی  وزارت کشور 
انواع  دستگاه   ۱۱۰ خرید  برای  لازم  تسهیلات 
امروز  و  فراهم  دهیاری ها  برای  آلات  ماشین 

تعدادی از آنها توزیع شد.
وی از برگزاری بیش از ۲۰۰ رویداد کارآفرینی 

گذشته  سال  در  استان  دهیاری های  سطح  در 
خبر داد.

تغییر نگرش نسبت به روستاها
دهه های  در  کرد:  تصریح  اصفهان  استاندار 
گذشته با پیروزی انقلاب تغییر نگرشی نسبت به 
روستاها بوجود آمد و با تشکیل جهاد سازندگی 
سمت  به  منابع  سوق  برای  ویژه ای  رویکرد 
از  مختلفی  بخش های  و  گرفت  شکل  روستاها 
نظام اسلامی بر خود فرض دانستند تا به ارتقا 

جایگاه زندگی روستایی بپردازند.
دهه  در  مختلفی  برنامه های  شد:  یادآور  وی 
اجرا  روستایی  زندگی  جایگاه  ارتقا  برای   ۶۰
از  بخشی  سازندگی  جهاد  نیروهای  تلاش  با  و 
اما  شد  مرتفع  کشور  روستاهای  در  نارسایی ها 
به  تلاش ها  این  مستمر،  حرکت  نبود  بدلیل 

از  حاشیه رفت. مرتضوی خاطرنشان کرد: پس 
در  صنعتی  توسعه  نگاه  تقویت  با  مقدس  دفاع 
کشور، در نوع نگرش ها جابه جایی رُخ داد و به 
مرور زمان روستاها خالی از سکنه شد و جوانان 

روستایی، محل سکونت خود را ترک کردند.
برقراری نگاه مُتوازن نسبت به روستاها

نگاه  یک  امروز  داشت:  اظهار  اصفهان  استاندار 
متولی  بخش های  و  مسوولان  بین  مُتوازن 
حوزه روستایی بر اساس چهار محور معیشت و 
اقتصاد، سلامت و بهداشت، آموزش و فرهنگ و 

زیرساخت و عمران شکل گرفته است.
مرتضوی تأکید کرد: در حوزه آبادانی روستاها به 
این چهار حوزه بایستی نگاهی متوازن داشت و 
نگره و رویکرد دهیاران و بخشداران باید به این 

حرکت متوازن بصورت ویژه جلب شود.

محوری  عدالت  باره  در  اگر  امروز  گفت:  وی 
صحبت می کنیم باید بدانیم که تحقق این مهم 
امروز  و  برمی آید  از دست دهیاران  در روستاها 
کار  اصلی  رکن  بعنوان  مردم  رضایتمندی  باید 

مورد توجه قرار بگیرد.
محقق  مردم  رضایتمندی  با  انتخاباتی  اهداف 

می شود
گفت:  اصفهان  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
که  داریم  پیش رو  در  را  انتخابات  امسال  پایان 
البته انتخابات یک هدف است که با رضایتمندی 
این  کسب  برای  و  می شود  محقق  مردم 
داشته  مُستمر  تمرین  بایستی  نیز  رضایتمندی 

باشیم.
مرتضوی ادامه داد: می توان با حل مسائل جزئی 
و  کنیم  ایجاد  مردم  بین  فراگیری  رضایتمندی 
فرمانداران و مدیران استان باید نسبت به نگاهی 
داشته  ویژه  توجه  است  حاکم  کشور  در  که 

باشند.
وی خاطرنشان کرد: کسی که در روستا زندگی 
چنیین  ارزش  و  است  تولیدکننده  یک  می کند 
امنیت  زیرا  است  سایرین  از  متفاوت  شخصی 
که  است  خورده  گره  غذایی  امنیت  به  کشور 
عهده  بر  را  اصلی  نقش  آن  در  نیز  روستاییان 
دارند. وی تأکید کرد: ضرورت دارد در یک نگاه 
از  پشتیبانی  به  مختلف  دستگاه های  مُتوازن، 
دهیاران برآیند از این رو در یک اقدام شایسته  و 
بر اساس مُصوبه شورای برنامه ریزی استان مقرر 
دستگاه  بعنوان  استان  دهیاری   ۶۵ که  است 

اجرایی تلقی شوند.
 ۹۲۰ بر  افزون  اصفهان  استان  ابرنا،  گزارش  به 
دهیار  دارای  آن  روستای   ۸۴۷ که  دارد  روستا 
هستند و شورای اسلامی روستا در تمامی ۹۲۰ 

روستای استان تشکیل شده است.

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۵۰۷ شماره  رای  برابر   
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای وحید محمدنیا فرزند شمسعلی بشماره 
شناسنامه ۴۰۵۶۶ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۹۰ متر 
مربع پلاک ۴۹۰۸ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۰ فرعی ۱۴۱ اصلی 
واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای اکبر دهقانی محمدآبادی محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
نمایند  به مراجع قضایی تقدیم  را  اعتراض دادخواست خود  از تسلیم  ماه  ظرف مدت یک 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول:  ۱۴۰۲/۰۴/۲۵ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۵/۱۰ 

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۱۸۹ مورخ ۱۴۰۲/۰۳/۲۹  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 

عادی و تصرفات مالکانه متقاضی خلیل جهانگیرزاده فرزند مرتضی به شماره شناسنامه ۱۳۶۸ 
صادره از همدان نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۱۰۲/۱۲ متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۸۹ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۶۰ اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمد میرباقری فیروزآباد محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا 
به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۴ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۰۹ / ۰۵ / ۱۴۰۲
بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۴۵۱ مورخ ۱۴۰۲/۰۴/۱۷  
حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات 
ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر 
تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدعیسی شفیعی فرزند اسکندر به کدملی 
۲۹۴۰۰۹۲۹۴۱ صادره از تکاب نسبت به ششدانگ اعیانی یک قطعه زمین با بنای احداثی 

بمساحت ۹۹/۱۱ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۳۹ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
از ۱۵۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی سلیمان جعفری محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۴ /۱۴۰۲

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۰۹ / ۰۵ / ۱۴۰۲

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(
مورخ   ۷۲۸۸ وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  گونوغدی  رضایی  سیفعلی  آقای 
)که  اصلی   ۱۱۵ از  فرعی   ۳۳۵۳ ثبتی  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   ۱۴۰۲/۰۴/۲۲
عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین به مساحت ۱۳۷/۷۵ 
مترمربع قطعه ۱۱ تفکیکی پلاک ۳۳۵۳ فرعی از ۱۱۵ اصلی مفروز از ۳۹۰ الی ۳۹۵ فرعی از 
اصلی با سریال چاپی ۴۶۸۱۱۱ سری الف سال ۸۲ به نام محسن احسانی ذیل ثبت ۱۰۳۲۵۴ 
صفحه ۳۳۵ دفتر ۳۷۹ رباط کریم ثبت و صادر شده است. سپس برابر سند انتقال ۶۰۹۱۷ 

– ۱۳۸۶/۰۹/۱۹ دفتر۸ رباط کریم به آقای سیفعلی رضایی گوندوغدی منتقل شده است.
بعلت اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را 
نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب ۸/۱۱/۱۳۸۰ 
یا اعتراضی  مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده 
داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی 

سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی اخطاریه دفترخانه
مخاطب محترم آقای حسین نوروزی میرزائی به اطلاع می رساند همسر شما خانم زینب عینی 
میرزاوند جهت اجرای دادنامه بشماره ۱۴۰۲۹۱۳۹۰۰۰۰۴۰۹۶۲۰ مورخ ۱۴۰۲/۰۱/۲۴ 
صادره از شعبه ۵دادگاه خانواده شهرستان بهارستان با بذل قسمتی از مهریه به این دفتر 
مراجعه و تقاضای ثبت طلاق خلع را نمودند تلاش اینجانب جهت انصراف نامبرده از طلاق موثر 
واقع نشد لذا در اجرای قانون حمایت از خانواده به شما اخطار می گردد ظرف مدت ده روز 
از تاریخ ابلاغ این اخطاریه جهت اجرای دادنامه به دفترخانه بنشانی بهارستان نسیم شهر 
احمدآباد ساختمان صندوق قرض الحسنه ابن عقیل دفتر ازدواج و طلاق شماره ۱۷ و ۱۶ 
بهارستان مراجعه نمایید یا درصورت وجود مانع قانونی مراتب را کتبا اعلام نمایید در غیر 

اینصورت برابر مقررات و ضوابط شرعی و قانونی نسبت به اجرای دادنامه اقدام می گردد.

دفترخانه ازدواج شماره ۱۷ و طلاق شماره ۱۶ شهر نسیم شهر استان تهران
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اخبار

رئیس اتاق اصناف ایران: درگاه 
ملی مجوزها مرجع اصلی صدور 

پروانه کسب است

ملی  درگاه  کرد:  اعلام  ایران  اصناف  اتاق  رئیس 
و  صدور  متقاضیان  مراجعه  اصلی  مرجع  مجوزها 

تمدید پروانه کسب است.
به گزارش ایرنا، حسین طاهر محمدی روز پنجشنبه 
پردیس  شهرستان  در  که  اصناف  اتاق  نشست  در 
برگزار شد، به مشکل سامانه نوین اصناف اشاره کرد 
و گفت: عملکرد این سامانه یک سری نقاط ضعف 
دارد و ما ابهام هایی نسبت به پیمانکار آن داریم که 

باید برطرف شود.
رئیس اتاق اصناف ایران خاطرنشان کرد: در نامه ای 
کار  و  بهبود محیط کسب  و  پایش  مرکز  رئیس  از 
درخواست کردیم تا به موجب قانون اصلاح مواد یک 
اساسی  قانون  اصل ۴۴  و هفت سیاست های کلی 
موارد مغایرت با قانون و ایرادات و نواقص سامانه نوین 

اصناف بررسی و رفع شود.
مشکلات،  رفع  ضرروت  بر  تاکید  با  محمدی  طاهر 
اختلالات و ابهامات سامانه ایران اصناف، ادامه داد: 
و  اقتصادی  فعالان  نارضایتی  که  نواقصی  و  ایرادات 
باید  دارد  همراه  به  را  صنفی  های  تشکل  متولیان 

بررسی شود.
معدن  صنعت  وزارت  در  متولیان  از  داد:  ادامه  وی 
و تجارت درخواست بر طرف شدن ایرادات را برای 

بهبود وضعیت اصناف داریم.
قانون  هدف  داد:  توضیح  ایران  اصناف  اتاق  رئیس 
گذار از وضع قانون تسهیل کسب و کار بهبود شرایط 
نوین  »سامانه  عملکرد  نباید  و  بوده  مجوزها  صدور 

اصناف« مشکلاتی در حوزه اصناف ایجاد کند.
صدرو  تسهیل  قانون  داشت:  اظهار  محمدی  طاهر 
مجوزهای کسب و کار قانونی مترقی محسوب می 
شود که شاید مانند سایر قوانین در حوزه اجرا نقاط 
قوت و نقاط ضعف داشته باشد که می شود با انعکاس 
موارد به قوه مقننه و نمایندگان مجلس بازنگری و 

برطرف شود.
هیچ اتحادیه ای در سطح کشور برچیده نمی شود

رئیس اتاق اصناف ایران تاکید کرد: با ورود سامانه 
کشور  سراسر  در  ای  اتحادیه  هیچ  مجوزها  صدور 
برچیده نخواهد شد و روسای اتحادیه ها ، مسئولان 
با  و  نکنند  توجه  شایعات  به  صنفی  های  تشکل 
قانونی خود  انجام وظایف  به  از پیش  بیش  جدیت 

اهتمام بورزند.
رئیس  فرخی  علی  از  تقدیر  ضمن  محمدی  طاهر 
اتاق اصناف شهرستان پردیس، اظهار داشت: در طی 
یک ماه گذشته نشست اتاق اصناف در هشت استان 
برگزار و در نهمین نشست مشکلات فعالان اقتصادی 

و ظرفیت های اقتصادی این شهرستان بررسی شد.
با اشاره به ظرفیت ویژه شهرستان پردیس در  وی 
درباره  رسانی  اطلاع  شد:  یادآور  مبلمان،  صنعت 
دارد  ضرروت  شهرستان  صنعتی  های  ظرفیت 
 ، اجتماعی  تامین  مشکلات  رفع  نشست  این  در  و 
موضوعات مالیاتی برای حمایت از تولید کنندگان و 

فعالان اقتصادی در دستور کار قرار گرفت.

عبدالملکی: زمینه راه اندازی 
نخستین منطقه آزاد تجاری 

مشترک ایران و عراق فراهم شد 

 مشاور رئیس جمهور و دبیر شورای عالی مناطق آزاد 
تجاری  آزاد  منطقه  نخستین  راه اندازی  زمینه  گفت: 
مشترک ایران و عراق در نقطه ای آن سوی مرز مهران 

فراهم شده است.
حجت الله عبدالملکی در حاشیه بازدید وزیر کار عراق 
از دومین نمایشگاه معرفی بسته های سرمایه گذاری 
و توانمندی های صادراتی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
ایران در محل دائمی برگزاری نمایشگاه های بین المللی 
مشهد در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: اخیرا نخست 
برای  مهران  مرز  آن سوی  در  را  ای  نقطه  عراق  وزیر 
ایجاد منطقه آزاد مشترک در استان "واسط" عراق در 

نظر گرفته است که مطالعات آن در حال انجام است.
وی اظهار امیدواری کرد نخستین منطقه آزاد تجاری 
مشترک ایران و عراق تا پایان سال وارد مرحله عملیاتی 

و ایجاد شود.
دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاری - صنعتی گفت: 
در دومین نمایشگاه معرفی بسته های سرمایه گذاری و 
توانمندیهای صادراتی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ایران 
۷۰۰ بسته سرمایه گذاری برای سرمایه گذاران ایرانی 
و خارجی آماده و عرضه شد، تعدادی از سرمایه گذاران 
در بازدید از این نمایشگاه نسبت به سرمایه گذاری در 
مناطق آزاد تجاری و ویژه اقتصادی اظهار تمایل کردند.

عبدالملکی بیان کرد: سرمایه گذاران عراقی نیز علاقه 
خودشان  نیازمندی های  تامین  برای  هم  هستند  مند 
عبور  طریق  از  کشورشان  تجارت  توسعه  برای  هم  و 
آزاد در  آبهای  و  اقیانوس هند  به  و دستیابی  ایران  از 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ایران کالاهای خود را به 

سایر نقاط صادر کنند.
جاسم صابر احمد الاسدی، وزیر کار عراق نیز در گفت 
و گو با خبرنگار ایرنا هدف خود برای سفر به مشهد را 
زیارت بارگاه منور رضوی و حضور در نمایشگاه معرفی 
صادراتی  توانمندی های  و  گذاری  سرمایه  های  بسته 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ایران برشمرد، نسبت به 
آزاد  و  ویژه  مناطق  از  برخی  فرد  قابلیتهای منحصربه 
تجاری ایران اظهار خرسندی کرده و از تمایل عراقی ها 

برای سرمایه گذاری در این مناطق سخن گفت.

از  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس   
وجود احکام متعدد در برنامه هفتم توسعه با 
موضوع اصلاح ساختار بودجه ریزی بر اساس 
سیاست های کلی ابلاغی رهبر معظم انقلاب 

خبر داد.
 داود منظور در حاشیه جلسه روز چهارشنبه 
کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه مجلس 
اصلاح  به  مربوط  مواد  بررسی  موضوع  با 
بیان کرد: در موضوع اصلاح  بودجه  ساختار 

ساختار بودجه احکام متعددی در کمیسیون 
به بحث گذاشته  توسعه  برنامه هفتم  تلفیق 

شد.
با  بودجه کل کشور  و  برنامه  رئیس سازمان 
بیان اینکه عمده این احکام ناظر بر ساماندهی 
داد:  ادامه  بود  تمام  نیمه  عمرانی  طرح های 
زیادی صورت گرفته  بحثهای  این بخش  در 
که این ساماندهی باید به چه نحوی صورت 
گیرد؛ همچنین پیشنهادهایی برای واگذاری 

طرح های نیمه تمام به بخش های غیر دولتی 
مطرح  آنها  توقف  یا  و  طرح ها  این  خاتمه  و 
شد که با توجه به اینکه به جمع بندی نهایی 
نرسید، مقرر شد در کمیته تخصصی موضوع 

مورد بررسی قرار گیرد.
موضوع  درباره  همچنین  گفت:  منظور 
ایجاد  و  تسهیلات  به  مربوط  سیاست های 
قانون  در ذیل  دولتی  غیر  برای بخش  تعهد 
بودجه هم مباحث در جلسه صورت گرفت. 

احکامی که ما در این بخش پیشنهاد کردیم 
است  این  بر  ناظر  شد  تصویب  جلسه  در  و 
صندوق های  برای  می خواهد  دولت  اگر  که 
بازنشستگی و صندوق های بیمه ای و نهادهای 
تعهدی  شهرداری ها  و  دولتی  غیر  عمومی 
باید منابع مالی لازم را در  ایجاد کند حتما 
مجموعه  از  ما  هدف  کند.  پیش بینی  قانون 
اقداماتی که در اصلاح ساختار بودجه دنبال 
به  توجه  با  بتوانیم  که  است  این  می کنیم 
ابلاغی  کلی  سیاست های  در  که  تأکیداتی 
مقام معظم رهبری آمده، بودجه را به گونه ای 
تنظیم و اجرا کنیم که نهایتا بیشترین منفعت 

را برای مردم عزیزمان فراهم کند.
با  بودجه کل کشور  و  برنامه  رئیس سازمان 
اشاره به موضوع درآمدهای نفتی و مولدسازی 
ذخایر نفتی بیان کرد: یکی از اختلاف نظرهای 
نحوه  که  است  این  مجلس  و  دولت  بین 
مولدسازی منابع نفتی را چگونه انجام دهیم. 
به عبارت دیگر چگونه از ظرفیت های بخش 
میادین  بتوانیم  تا  استفاده کنیم  دولتی  غیر 
از  چگونه  اینکه  یا  و  دهیم  توسعه  را  جدید 

ظرفیت میادین نفتی موجود استفاده کنیم.
که  پیشنهادهایی  از  بخشی  کرد:  تاکید  وی 
دولتی  غیر  ظرفیت  کارگیری  به  درباره  ما 
فوق  بودیم در جلسه  داده  فعلی  میادین  در 
مورد تصویب قرار گرفت. همچنین در رابطه با 
میادین جدید اختلاف نظرهایی بود که مقرر 
کمیته  به  مجددا  را  مشترکی  پیشنهاد  شد 
منابع  اینکه چگونه  ارائه کنیم. در  تخصصی 
نفتی و درآمدهای حاصل از فروش نفت وارد 
عملا  دولت  پیشنهاد  دولت شود هم  بودجه 
پیشنهاد شفاف و روشنی بود که با توجه به 
ابهاماتی که نمایندگان داشتند، مقرر شد در 

کمیته فنی مورد رسیدگی قرار گیرد.

 اصلاح ساختار بودجه طی برنامه هفتم توسعه
 عملی می شود

اخبار

وزیر نیرو : پایدار سازی وضعیت آب 

و برق البرز در دستور کار است

وزیر نیرو با اشاره به رشد شتابان جمعیت و توسعه شهری 
استان البرز اعلام کرد: پایدار سازی وضعیت تامین آب 
آشامیدنی و برق این استان در دستور کار وزارت نیرو 

است و کاستی ها در این بخش پیگیری می شود.
به گزارش ایرنا، علی اکبر محرابیان در حاشیه کلنگ زنی 
و گشایش پروژه های آبرسانی البرز افزود: این استان به 
لحاظ منابع آبی مشکل چندانی ندارد اما باید زیر ساخت 
ها برای جذب سهمیه های تعیین شده از سدهای استان 

تکمیل شود.
وی ادامه داد: امروز شهرستان کرج با ۲ میلیون و ۶۰۰ 
هزار نفر جمعیت از این حیث با چهار استان کشور برابری 
می کند که بیانگر رشد سریع جمعیت در این منطقه 

است.
وزیر نیرو گفت : با این حال طرح ها و پروژه های مختلفی 
برای تامین آب و برق استان البرز اجرا شده یا در دست 
اجرا است اما با توجه به فراوانی جمعیت، این استان به 

طرح های بیشتری در زمینه آب و برق نیاز دارد.
محرابیان بیان کرد: اکنون چند طرح بزرگ آبرسانی از 
جمله طرح جامع شبکه توزیع آب، ساخت تصفیه خانه و 
مخازن جدید آب در استان البرز در دست اجرا قرار دارد.

وزیر نیرو با اشاره به طرح های راه اندازی شده امروز در 
حوزه آب و برق البرز گفت که با افتتاح طرح های جدید، 
۸۵۰ لیتر برثانیه بر ظرفیت آب شهرستان کرج و البرز 

افزوده شد.
سه  شماره  خانه  تصفیه  ساخت  اینکه  بیان  با  وی 
شهرستان کرج بیش از ۲ سال زمان می برد، افزود: با 
حمایت وزارت نیرو و همکاری مجلس شورای اسلامی 
تلاش ها بر این است تا این طرح در تابستان سال آینده 

به بهره برداری برسد.
کیلووات   ۴۰۰ پست  اندازی  راه  به  اشاره  با  محرابیان 
این طرح کمک شایانی  باغستان کرج اظهار کرد:  برق 
به تامین برق البرز خواهد کرد اما سال آینده عملیات 
ساخت یک پست جدید برق در کمالشهر کرج آغاز می 

شود تا وضعیت تامین انرژی استان البرز پایدار شود.

پژوهشکده هواشناسی دریایی 
راه اندازی می شود

رییس پژوهشگاه هواشناسی و علوم جو کشور از کاهش 
هزینه های تولید محصولات کشاورزی بعد از راه  اندازی 
و  داد  خبر  کشاورزی  هواشناسی  توصیه ای  سامانه های 
گفت: هم چنین به زودی پژوهشکده هواشناسی دریایی 

در آینده نزدیک در استان گیلان راه اندازی می شود.
»مهدی رهنما« در نشست مشترک با عضو کمیسیون 
سیاست داخلی و شوراهای مجلس شورای اسلامی ضمن 
معرفی دستاوردهای پژوهشی و اجرایی این پژوهشگاه، 
گفت: پژوهشگاه هواشناسی و علوم جو کشور به عنوان 
تولید  با  هواشناسی  سازمان  پژوهشی  و  علمی  بازوی 
هشدار  و  بینی  پیش  سامانه های  قبیل  از  محصولاتی 
محصولات استراتژیک کشاورزی و ارائه آنها به کشاورزان 
این  وری  بهره  افزایش  راستای  در  مناسبی  گام های 
محصولات بردارد که توجه و نگاه ویژه دولت و مجلس 

را طلب می کند.
توصیه ای  سامانه های  راه  اندازی  خصوص  در  وی 
هواشناسی کشاورزی برای محصولات استراتژیک کشور 
از جمله برنج، گندم و زعفران و ... گفت: استفاده از این 
هزینه های  کاهش  به  منجر  توسط کشاورزان  سامانه ها 
و  تولید  راندمان  افزایش  کشاورزی،   محصولات  تولید 

مصرف بهینه آب خواهد شد.
رئیس پژوهشگاه هواشناسی و علوم جو کشور به تاسیس 
آینده  در  دریایی  هواشناسی  پژوهشکده  راه اندازی  و 
نزدیک در استان گیلان اشاره کرد و گفت: استان گیلان 
با دارا بودن ظرفیت های مناسب علمی و جغرافیایی به 
ویژه وجود دریا و منطقه آزاد می تواند شرایط مناسبی را 
برای تاسیس و راه اندازی این پژوهشکده در گیلان داشته 
تمامی مسئولان  نیازمند همکاری و همراهی  باشد که 
شورای  مجلس  نمایندگان  ویژه  به  استان  این  اجرایی 

اسلامی است.

نیروگاه ۱۰ مگاواتی خورشیدی به 
شبکه سراسری برق کشور متصل شد

 مدیرکل دفتر نظارت، تعیین صلاحیت و کنترل پروژه سازمان 
انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری برق ایران )ساتبا( گفت: نیروگاه 
خورشیدی ۱۰ مگاواتی شرکت برق و انرژی خورشیدی غدیر در 

استان اصفهان به بهره برداری رسید و به شبکه متصل شد.
به گزارش ایرنا از سازمان انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری برق 
ایران )ساتبا(، »علی شب نورد« افزود: این نیروگاه در مساحتی 

حدود ۱۵ هکتار احداث شده است.
وی ادامه داد: مقدمات احداث این نیروگاه از سال ۱۴۰۰ آغاز و 

در تاریخ ۶ تیر امسال به شبکه سراسری برق متصل شده است.
ساتبا  پروژه  کنترل  و  صلاحیت  تعیین  نظارت،  دفتر  مدیرکل 
از این نیروگاه ضمن تولید سالانه  خاطرنشان کرد: بهره برداری 
بالغ بر ۱۷.۵۲ میلیون کیلووات ساعت برق که به ویژه در فصل 
پیک مصرف برق، کمک شایانی به مدیریت شبکه برق خواهد 
معادل  مترمکعب  میلیون  بر ۴.۷۳  بالغ  مصرف  از  سالانه  کرد، 
گاز طبیعی و انتشار ۹.۷۹ هزار تن آلاینده های زیست محیطی 

جلوگیری می کند.

9اقتصاد

مسکن روستایی کشور تا سال ۱۴۱۰ مقاوم سازی می شود

رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گفت: همه 
سال  تا  کشور  روستایی  مسکونی  واحدهای 

۱۴۱۰ نوسازی و مقاوم سازی می شوند.
به گزارش ایرنا، اکبر نیکزاد در جلسه شورای 
اعظم  پیامبر  سالن  در  که  کردستان  اداری 
کرد:  اظهار  شد،  تشکیل  استانداری  )ص( 

هدف اصلی امام خمینی )ره( از تاسیس بنیاد 
مسکن و حساب ۱۰۰ امام احداث مسکن برای 

محرومان و اقشار کم درآمد بود.
چهارده  گذشته  روز  اینکه  به  اشاره  با  وی 
و  معلول   ۲ خانواده های  ویژه  واحد  هزارمین 
تفاهم نامه  براساس  افزود:  تحویل شد،  بیشتر 

ای که با بنیاد مستضعفان امضاء شده ۲۰ 
هزار واحد مسکن محرومان در ۳۱ استان 
۱۰هزارمین  که  می کنیم  احداث  کشور 
و  افتتاح  کردستان  در  امروز  آن  واحد 

تحویل شد.
کردستان  سهمیه  اینکه  بیان  با  نیکزاد 
احداث یک هزار واحد بود، گفت: تاکنون 
۵۵۰ واحد مسکن محرومان در کردستان 
ساخته شده و تا آبان ماه سال جاری هم 
۴۵۰ واحد باقی مانده هم تحویل داده می 

شود.
اعلام  مستضعفان  بنیاد  کرد:  بیان  وی 
سهمیه  اتمام  از  بعد  و  آبان ماه  از  کرده 
استان،  این  در  محرومان  ساخت مسکن 
احداث یک هزار واحد دیگر را هم در این 

منطقه آغاز می کنیم.
وی یادآور شد: برای اجرای طرح هادی در 
کشور چهارهزار میلیارد تومان قیر هفته 
تعداد  اقدام  این  با  و  می شود  مصوب  آینده 

زیادی از طرح ها را به سرانجام می رسانیم.
رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی با اشاره به 
اینکه تاکنون ۱۲۴ هزار و ۵۱۰ واحد مسکونی 
گفت:  است،  شده  ساخته  بنیاد  این  توسط 

مسکونی  واحدهای  همه  هم   ۱۴۱۰ سال  تا 
روستایی نوسازی خواهد شد.

این  در  هم  کردستان  در  فقیه  ولی  نماینده 
درس های  از  یکی  اینکه  به  اشاره  با  جلسه 
مکتب حضرت امام حسین)ع( آن است که در 
کاری که به ما محول شده به بهترین وجه عمل 
و خدمت کنیم، اظهار کرد: ما باید مراجعان و 
ارباب رجوع برتر و خود را خادم آنان دانسته 
و داشتن چنین ویژگی از ادب فردی است که 
در این مکتب اسلامی و دینی رشد کرده است.

این  در  نیز  کردستان  در  برکت  بنیاد  رئیس 
جلسه اظهار کرد: پروژه های زیادی در حوزه 
مسکن  و  روستایی  آب  و  روستایی  راه  ارتقاء 

محرومان و اشتغال در استان اجرا شده است.
تاکنون  مجموع  در  داد:  ادامه  خاوه ای  علی 
بیش از ۴۰۰ میلیارد تومان کمک های مالی و 
اعتباری و نیز اقدامات عمرانی بنیاد در استان 
انجام شده و از این میزان ۲۰۰ میلیارد تومان 

آن سال گذشته در استان هزینه شده است.
وی اضافه کرد: احداث یک هزار و ۴۰۰ واحد 
مسکونی برای محرومان در استان برنامه ریزی 
شده که تاکنون ۵۶۰ واحد تحویل داده شده 

است.
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آیا با تامین نهاده ها قیمت مرغ در بازار فروکش می کند؟
کارخانجات  از  سویا  حمل  اینکه  وجود  با 
روغن کشی به واحدهای مرغداری در حال 
انجام است آیا می توان منتظر کاهش قیمت 

گوشت مرغ در روزهای آینده بود.
به گزارش خبرنگار مهر، بازار گوشت در چند 
ماه اخیر دارای نوسان قیمتی بوده و گوشت 
نرخ  تنوع  با  مرغ  و  گوساله  گوسفندی، 
عرضه می شوند. هفته گذشته قیمت گوشت 
گوساله از گوشت گوسفند پیشی گرفت در 
حالی که بر اساس گزارش مرکز آمار تعداد 
گاو و گوساله پروار شده در بهار سال ۱۴۰۲ 
که  برآورد شده  رأس  هزار  به ۴۹۳  نزدیک 
نسبت به بهار سال قبل، ۲۳.۳ درصد افزایش 
داشته است. همچنین قیمت مصوب هر کیلو 
گوشت مرغ گرم ۷۳ هزار تومان بوده ولی در 
به حدود ۱۰۰  قیمت  این  اخیر  هفته  چند 
هزار تومان رسید. برخی از فعالان این بازار 
از کمبود نهاده ها و خوراک مورد نیاز طیور 
زنجیره  گرانی  از  دیگر  بعضی  و  می گویند 

تولید.
حبیب اسداله نژاد یکی از کارشناسان حوزه 
صنعت مرغداری در کشور با اشاره به افزایش 
قیمت جوجه و نهاده های دام و طیور عنوان 
کرد که در حال حاضر نزدیک به دو ماه است 
را  طیور  خوراک  هزینه  تولیدکنندگان،  که 
نگرفته اند.  تحویل  باری  اما  کرده  پرداخت 
قطره  سویا  توزیع  که  است  روز   ۴۵ حدود 
باعث  امر  همین  و  می شود  انجام  چکانی 
افزایش این خوراک برای واحدهای مرغداری 

شده است.
خوراک  گفت:  موضوع  این  چرایی  در  وی 
تخصیص  دلیل  به  اما  شده،  خریداری  دام 
نهاده ها  و  ندارد  ترخیص  اجازه  ارز،  نیافتن 

در گمرکات کشور دپو شده است.

وی به گلایه افزود: قیمت مصوب خرید جوجه 
۱۶.۹۰۰ تومان تعیین شده اما مرغداران آن 
را باید بین ۲۷ تا ۳۰ هزار تومان خریداری 
چرا  که  است  این  پرسش  کنند.  تأمین  و 
برخورد  جوجه  گرانی  با  نظارتی  نهادهای 
بین  در  مقصر  دنبال  به  فقط  و  نمی کنند 
می گردند؛  مرغداری ها  و  صنعتی  واحدهای 
به  باید  نظارتی  سیاست های  که  حالی  در 
نامتعارف  افزایش  شاهد  که  باشد  گونه ای 
آن  تبع  به  و  نبوده  تولید  مؤلفه های  قیمت 

قیمت محصول نهایی نیز افزایش نیابد.
در همین راستا مدیرعامل اتحادیه سراسری 
مرغ گوشتی اظهار کرد: پیگیری های وزارت 
سویا  تحویل  و  بارگیری  کشاورزی  جهاد 
و  شده  انجام  گوشتی  مرغ  واحدهای  به 
نیاز  آینده  روز  تا چند  بینی می کنیم  پیش 
تأمین  کامل  صورت  به  پرورشی  واحدهای 
کشاورزی،  جهاد  وزارت  گزارش  به  شود. 
توزیع  وضعیت  به  اشاره  با  ابراهیمی  علی 
نهاده های دامی افزود: تأمین سویا برای رشد 
با  پرورش  واحدهای  در  جوجه های گوشتی 
پیگیری های  با  که  بود  شده  مواجه  مشکل 
و  اقدامات  و  کشاورزی  جهاد  وزارت 
هماهنگی های صورت گرفته با واردکنندگان 
سویا  تحویل  و  بارگیری  دامی،  نهاده های 
و  شده  انجام  گوشتی  مرغ  واحدهای  به 
نیاز  آینده  روز  تا چند  بینی می کنیم  پیش 
تأمین  کامل  صورت  به  پرورشی  واحدهای 

شود.
که  است  این  ما  انتظار  داد:  ادامه  وی 
از  وجه  دریافت  از  پس  واردکنندگان 
مرغداران  اختیار  در  را  نهاده  مرغداران 
نهاده  تهیه  توان  مرغداران  چراکه  بگذارند 

آزاد را ندارند.

گشایشی  با  کرد:  امیدواری  ابراز  ابراهیمی 
مرغ  تولید  افزایش  شاهد  گرفته  که صورت 
با  هماهنگی  با  و  باشیم  کشور  در  گوشتی 
نهادهای ذی ربط بتوانیم تأمین کننده داخل 

و صادرکننده به کشورهای هدف باشیم.
وی افزود: طبق گزارشات حمل سویا از محل 
کارخانجات روغن کشی به سمت واحدهای 
مرغداری آغاز شده و روز پنجشنبه گزارش 
کاملی بابت چگونگی برطرف شدن مشکلات 
واحدهای مرغداری را بررسی خواهیم کرد تا 

مشکلات رفع شود.
گوشتی  مرغ  سراسری  اتحادیه  مدیرعامل 
مرغ  تولید  افزایش  ظرفیت  اینکه  بیان  با 
گوشتی فراهم است، گفت: این امر نیازمند 

آینده نگری و مدیریت کامل است.
یک  جوجه  تولید  افزایش  با  داد:  ادامه  وی 
نطفه  مرغ  تخم  واردات  و  گوشتی  روزه 
و  بودیم  روزه  یک  جوجه  عرضه  شاهد  دار 

مرغداران در سراسر کشور به آن دسترسی 
انجام  بیشتری  ریزی  جوجه  و  کرده  پیدا 

دادند.
از ۱۱۵  ابراهیمی تصریح کرد: خرداد بیش 
تا  و  انجام شده  ریزی  قطعه جوجه  میلیون 
پایان تیر جوجه ریزی به ۱۳۰ میلیون قطعه 
خواهد رسید که نشان دهنده این است که 
مرغ  بیشتر  عرضه  شاهد  آینده  روزهای  در 

گوشتی خواهیم بود.
جوجه  آمار  درباره  مهر  خبرنگار  گزارش  به 
ریزی خرداد اسداله نژاد عنوان کرده بود که 
مرغ موجود در بازار، محصول ۱۲۳ میلیون 
قطعه جوجه ریزی خرداد بوده که کل نیاز 
به  عرضه  وجود  با  می دهد.  پوشش  را  بازار 
میزان کافی این سازمان تعزیرات و نهادهای 
چرا  دهند  پاسخ  باید  که  هستند  نظارتی 
گوشت مرغ به بیش از ۱۰۰ هزار تومان در 

بازار کشور رسیده است.
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اینفانتینو: فیفا مسئول پرداخت مستقیم 

پاداش بازیکنان جام جهانی زنان نیست

 رئیس فدراسیون بین المللی فوتبال)فیفا( می گوید که این 
نهاد پاداش بازیکنان حاضر در جام جهانی زنان را در اختیار 
فدراسیون قرار داده و نظارت مستقیم روی پرداخت مبالغ 

به بازیکنان ندارد.
اعلام  ژوئن  ماه  در  فیفا  ایرنا،  چهارشنبه  عصر  گزارش  به 
کرد که برای نخستین بار، هر بازیکن بابت حضور در جام 
جهانی زنان دست کم ۳۰هزار دلار پاداش دریافت خواهد 

کرد و این پول تضمینی است.
جام  آستانه  در  فیفا  رئیس  اینفانتینو،  جیانی  این حال  با 
آغاز  فردا  از  که  استرالیا  میزبانی  به  زنان   ۲۰۲۳ جهانی 
این مبلغ  اینکه  از  خواهد شد، گفت که حصول اطمینان 
و  نیست  ممکن  می شود،  پرداخت  بازیکن  به  مستقیما 

پاداش مذکور، در اختیار فدراسیون ها قرار می گیرد.
اینفانتینو گفت: توصیه هایی کرده ایم ولی ما اتحادیه تمام 
تخصیص  که  پرداختی  هر  بنابراین  هستیم.  فدراسیون ها 
فدراسیون  و  می شود  واریز  فدراسیون  حساب  به  دهیم 

متبوع هر کشور، مبلغ مربوطه را به بازیکنان می دهد.
و  تماس هستیم  در  فدراسیون های  با همه  اما  افزود:  وی 
مالیات،  جمله  از  مختلفی  شرایط  مختلف،  کشورهای  در 
اقامت و غیره، حکفرماست که نیازمند توافقات ویژه بوده 
فدراسیون  و  بازیکن  بین  قبل  از  توافقات  این  از  برخی  و 

منعقد شده است.
دچار  فدراسیون ها  با  زنان  ملی  تیم های  بازیکنان  برخی 
بازیکنان  به  پول،  این  که  هستند  مدعی  و  شده  اختلاف 
اختصاص یافته نه تیم ها؛ همین یک ماه پیش، تیم زنان 
از  امتناع  به  را  کشور  این  فدراسیون  جنوبی  آفریقای 
پرداخت پاداش های جام جهانی زنان به آنها متهم کردند.

فیفا  برنامه های  از  که  ای اس پی ان  تلویزیونی  منابع شبکه 
این  با  که  گفته اند  مطلع هستند،  پرداختی ها  این  درباره 
عدم  صورت  در  بازیکنان  می رود  انتظار  جدید،  سازوکار 
شکایت  به  اقدام  فیفا،  درخواست  مطابق  مبلغ  تخصیص 

کنند.
اینفانتینو گفته است که جایزه جام جهانی زنان به ۳۲ تیم 
یافته  افزایش  این رویداد، به ۱۱۰ میلیون دلار  حاضر در 
است. این رقم در مقایسه با جام جهانی ۲۰۱۹ زنان که با 

۲۴ تیم برگزار شد، ۳۰ میلیون دلار بود.

 داوری: به دنبال بازیکنان مستعد 
در کشور هستیم

خبر

محوطه و پارکینگ ورزشگاه “نقش جهان” 
اصفهان ساماندهی شد
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 مدیر ورزشگاه “نقش  جهان” اصفهان از ساماندهی محوطه، 
استادیوم  این  پارکینگ های  ظرفیت  افزایش  و  ورودی ها 

خبر داد.
به گزارش ایرنا، روابط عمومی باشگاه فولاد مبارکه سپاهان 
روز چهارشنبه به نقل از سیدمحمد قریشی اعلام کرد: با 
محوطه  زیباسازی  برای  هفت  منطقه  شهرداری  همکاری 
و  است  شده  شکیل تر  آن  ورودی  نمای  اکنون  ورزشگاه، 
پیاده روی  جاده  آن،  از  راحت تر  استفاده  برای  داریم  قصد 

سلامت نیز ایجاد کنیم.
خیابان های  است  قرار  همچنین  کرد:  خاطرنشان  وی 
نیز  دیگر  خیابان  چند  و  بازسازی  جهان  نقش   به  ورودی 

برای سهولت رفت و آمد هواداران ایجاد شود.
چمن  از  استفاده  با  دیگر  سوی  از  کرد:  اضافه  قریشی 
ورزشگاه  زیباسازی  به  سفید  سنگ ریزه  و  مصنوعی 
پرداختیم و بدلیل مشکلات آبی از ایجاد باغچه های طبیعی 

صرفنظر کردیم.
یک  اکنون  داد:  ادامه  اصفهان  نقش جهان  ورزشگاه  مدیر 
با  خودرو  دستگاه   ۱۰۰ و  هزار  یک  ظرفیت  با  پارکینگ 
پارکینگ های  مجموعه  به  متفاوت  خروجی  و  ورودی 
اتوبوس  برای  نیز  مخصوصی  جایگاه  و  اضافه  ورزشگاه 

هواداران در نظر گرفته شده است.
حضور  با  تخصصی  جلسه  آخرین  کرد:  تصریح  قریشی 
مدیرعامل و مسوولان باشگاه سپاهان برای افزایش ظرفیت 
اراضی  از  متر  انجام گرفته و ۳۰ هزار  پارکینگ ماشین ها 
محوطه  به  هدف  همین  با  جوانان  و  ورزش  کل  اداره 

ورزشگاه نقش  جهان اضافه شده است.
وی گفت: در روزهای گذشته آبخوری های ورزشگاه تخریب 
شد تا آبخوری های بهتر با تعداد شیر بیشتر برای استفاده 

هواداران برای فصل جدید لیگ برتر آماده شود.
به گزارش ایرنا، فصل جدید لیگ برتر فوتبال از ۱۲ مرداد 
آغاز می شود و تیم فوتبال سپاهان در هفته نخست میزبان 

تراکتور تبریز خواهد بود.
ظرفیت  نفر  هزار   ۷۵ با  اصفهان  جهان  نقش   ورزشگاه 
بزرگترین ورزشگاه ساخته شده ایران بعد از انقلاب و یکی 
میزبانی  قابلیت  که  است  کشور  ورزشگاه های  بهترین  از 

بازی های ملی و بین المللی را دارد.

رییس فدراسیون بسکتبال گفت: با تاسیس سازمان 
لیگ بسکتبال و توسعه این رشته در سراسر کشور 
دیگر هیچ بازیکن مستعدی پشت خط نخواهد ماند.

خبری  نشست  در  داوری  جواد  ایرنا،  گزارش  به 
این  شرایط  به  اشاره  با  خبرنگاران  جمع  در  خود 
روزهای بسکتبال تاکید کرد: بابت تاخیر در نشست 
و  می کنم  عذرخواهی  رسانه  اصحاب  با  فدراسیون 
دلیل آن ترافیک و حجم کاری در این مدت بود و 
از این پس نشست ها منظم خواهد بود. ۱۶ ماه از 
حضور من در فدراسیون گذشت و با همه مسائلی 
که در میان بود با کمک رسانه ها و سایر دوستان به 
دنبال تحقق شعارهایی هستیم که در روز انتخابات 

دادیم.
به  آسیا  در  را  بسکتبال  باید  ما  داد:  ادامه  وی 
فکر  به  آن  از  بعد  و  برسانیم  قهرمانی  سکوهای 
عملکرد خوب خود در جهان باشیم. برای رسیدن 
به این قله ها باید تلاش را دو چندان کرد و به بحث 

آموزش نیز باید تاکید و توجه داشت.
او تصریح کرد: در مسابقات و برگزاری رویدادها در 
دو بحث حرفه ای و پایه به دقت وارد می شویم، 
در باشگاهی در حوزه بین الملل مشکلاتی داریم که 
با تاسیس سازمان لیگ این موضوع بهتر مدیریت 

می شود.
کرد:  نشان  خاطر  بسکتبال  فدراسیون  رییس 
و  نیست  گذشته  مانند  آن  کشف  و  استعدادیابی 
همه  در  شرایط  باید  کرد،  کار  گلخانه ای  نمی شود 
هیچ  که  باشد  گونه ای  به  استانی  شهرستانهای 

بازیکن مستعدی. پشت خط نماند.
های  رده  بر  تمرکز  و  پشتوانه سازی  گفت:  داوری 
پایه به بسکتبال این نوید را می دهد که هیچ زمانی 
قبلا  را  تجربه  این  و  باشیم  نداشته  بازیکن  مشکل 
هم داشته ایم و باید این قطار دوباره به ریل خود 

باز گردد.
وی ادامه داد: از نظر استعداد و هوش در حد تیم 
های مطرح اروپایی هستیم و باید خودمان را در حد 

و اندازه هایی واقعی خودمان نشان دهیم.
خوب  اتفاق  یک  شاهد  بانوان  بخش  در  گفت:  او 
بودیم و امیدواریم این موفقیت شروع یک حرکت 

خوب در این حوزه باشیم.

رییس فدراسیون بسکتبال به اعزام ها اشاره داشت 
و افزود: خوشبختانه در همه اعزام ها موفق بودیم 
به  مختلف  رویدادهای  در  کشورمان  ورزشکاران  و 

میدان رفتند.
بازی های  برای  ایران  بانوان  تیم  گفت:  داوری 
دوستانه عازم اردن می شوند تا سه دیدار دوستانه 
به تورنمنت ویلیام جونز  از آن  برگزار کنند و بعد 

می روند.
وی ادامه داد: در بحث آموزش و توسعه برنامه های 
و  رسانی  روز  به  با  می خواهیم  و  داریم  بسیاری 
در  شاغل  نیروهای  دانش  و  علمی  توان  افزایش 
بسکتبال، گام های مفید وموثری را برداریم و این 

نیاز به دانش افزایی دارد.
او یادآور شد: این موضوع به دقت و با تمهیدات لازم 
این حوزه در  در دستور کار فدراسیون است و در 
پروسه های زمانی به روزرسانی ها به دقت انجام و 

بر اساس آن حرکت می کنیم.
محور  توسعه  که  نفره  سه  بسکتبال  گفت:  داوری 
بوده و در آینده کمک شایانی به ما می کند همین 
بسکتبال سه نفره است و باید ساختار مستقل مثل 
ابزار  و  شده  المپیکی  چراکه  باشد  داشته  فوتسال 
خوبی است برای نشان دادن توانایی های کشورهای 
مختلف است. یک مربی خوب استخدام کرده ایم که 

در روزهای آینده وارد ایران خواهد شد.
رییس فدراسیون بسکتبال گفت: آخرین سالی که 
باز  زمانی  به  داشتم  را  ملی  تیم  در  افتخار حضور 
می گردد که کادرفنی تصمیم به تغییر نسل گرفت 
و در این دوره هم در زمان حضورم به عنوان رییس 
فدراسیون بسکتبال و با هدایت سعید ارمغانی مربی 
دستور  در  را  موضوع  همین  ایرانی  فهیم  و  خوب 
البته شرایط سختی پیش روی ما  کار قرار دادیم. 
ایجاد شد که نیاز به صبر و تحمل دارد. با حضور او 
اتفاقات خوبی رقم خورد و اعتقاد دارم مربیان تیم 

ملی باید مستقل از لیگ برتر باشند.
وی تصریح کرد: ارمغانی در آن شرایط سخت خیلی 
به ما کمک کرد و قدردان او هستیم.اعتقاد بسیاری 
به نظم او داشته و دارم. او فردی اخلاق مدار است و 
بازهم از تلاش های او تشکر می کنم. ارمغانی فردی 
به  نسل  تغییر  در  تسریع  جهت  در  اما  است  توانا 

خارجی  مربی  یک  به  نیاز  که  رسیدیم  باور  این 
داریم و اگر فردی با ویژگی های هاکان دمیر را پیدا 

نمی کردیم، بدون شک با ارمغانی ادامه می دادیم.
عنوان  به  زودی  به  کیهانی  سهراب  گفت:  داوری 
کار خود  و  معرفی خواهد شد  ملی  تیم های  مدیر 

را آغاز خواهد کرد.
او در مورد سعید ارمغانی تاکید کرد: مشکلی با او 
نداریم و در مورد یک بند اختلافی وجود دارد که 

به زودی حل خواهد شد.
جام  در  بسکتبال  ملی  تیم  شرایط  مورد  در  وی 
بازی های خوب  ارائه  تاکید کرد: هدف ما  جهانی 
در جام جهانی است و در بازی های آسیایی نیز به 

دنبال موفقیت هستیم.
ورزش  در  گفت:  بسکتبال  فدراسیون  رییس 
بسکتبال یک اتفاق همه چیز را رقم می زند. صحبت 
اما  نیست  درست  جایگاه  و  مقام  مورد  در  کردن 
برسد  حدادی  حامد  اگر  و  کرد  خواهیم  تلاش  ما 

حرف های بسیاری برای گفتن داریم.
داوری در مورد قرارداد و حامی مالی سابق بسکتبال 
گفت: یک ماه پیش قرارداد ما تمام شد و به دنبال 
این موضوع  زودی  به  و  واقعی هستیم  یک حامی 

برطرف می شد.
وی گفت: در پرورش نیروهای انسانی زبده در همه 

این موضوع مدیریت  باید  و  بخش ها کوتاهی شده 
راه  در  و  ورزش  چرخه  در  سالم  افرادی  تا  شود 

رسیدن به موفقیت تربیت شوند.
ارتباطات  مورد  در  بسکتبال  فدراسیون  رییس 
موثر و مفید فدراسیون بسکتبال ایران با نهادهای 
بین المللی تاکید کرد: در این مدت ارتباطات بسیار 
خوبی داریم و این موضوع کمک های شایانی به ما 
با فیبا  این حوزه نداریم و  کرده است. مشکلی در 

هم ارتباط خوبی داریم.
ساز  و  ساخت  شرایط  آخرین  خصوص  در  داوری 
جدید  سازه های  احداث  و  بسکتبال  فدراسیون 
بسکتبال گفت: اخلاق جهادی دارم و اگر بخواهم 
این  اما  گود می شوم  وارد  انجام دهم سریع  کاری 
طرح مسایل کاری و قانونی دارد که زمان می برد 
اما شاید بتوانیم تا پایان سال کلنگ زنی را انجام 
دهیم. زمین بسکتبال سه نفره تا پایان سال تمام 
می شود. با چند اسپانسر بیرونی هم صحبت کردیم 
که با توجه به ۲۰۰ میلیارد تومان هزینه ای که این 

طرح دارد، نیازمند حمایت هستیم. 
مالی گفت:  داوری در خصوص روند کار و مسائل 
کار  این  وارد  نباید  بیاورد،  پول  نتواند  مدیری  اگر 
جور  پول  باشد  درست  کار،  اگر  دارم  اعتقاد  شود. 

می شود. من هم با همین تفکر کار می کنم.

سال ششم - شماره   194

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ     140260301022001042 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
رباط  املاک  و  اداره ثبت اسناد  به اسناد عادی مستقر در  1402/03/24 هیات رسیدگی 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
فرزند  خلیل  امیرعباسی  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی 
محمدرضا به شماره شناسنامه 11421 صادره ازتهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی بمساحت 190/50 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 110 فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
ناصر نصیری نژاد محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 12 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 27 / 04 / 1402
بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022000854   مورخ 1402/03/06 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حسین راهی فرزند ذبیح اله به شماره شناسنامه 
11 صادره از شهریار نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 107/55 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 127 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی علی امینی محرز گردیده لذا به منظور 
یا  در صورتیکه شخص  می شود  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا 
به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 12 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 27 / 04 / 1402
بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی فقدان سند مالکیت
نامه شماره 61/1402/5708/4/267 مورخ  برابر  اینکه آقای میلاد معتمدی راد  نظر به 
طی  البرز  املاک  و  اموال  مدیریت  اسلامی  انقلاب  شهید  بنیاد  طرف  از   1402/01/27
درخواست وارده به شماره 2382 مورخ 1402/02/17 با تسلیم 2برگ استشهادیه مصدق 
دفترخانه اسناد رسمی شماره 9 کرج با اعلام اینکه سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین 
به مساحت 1000متر مربع قطعه 1058 / یکهزار و پنجاه و هشت تفکیکی به شماره پلاک 
2627 فرعی از 168 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 2 فرعی از اصلی مذکور واقع در 
حوزه ثبتی رباط کریم ذیل ثبت 58763 صفحه 502 دفتر جلد 238 بشماره چاپی 008994 
بنام بنیاد شهید انقلاب اسلامی ثبت و صادر و تسلیم گردیده است که بنیاد شهید انقلاب 
اسلامی مدیریت اموال و املاک البرز طی درخواست وارده فوق اعلام نموده که سند مالکیت 

با مشخصات صدر الذکر بعلت جابجایی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک 
مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت 
نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در 

مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ     140260301022001125 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
رباط  املاک  و  اداره ثبت اسناد  به اسناد عادی مستقر در  1402/03/27 هیات رسیدگی 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
فرزند  خانقاه  مرادی  عباس  متقاضی  مالکانه  و تصرفات  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی 
مسلم به شماره شناسنامه 1402 صادره از خلخال نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
از پلاک - فرعی مفروز از  بنای احداثی بمساحت 353/57 متر مربع مفروز و مجزی شده 
قطعه 55 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
غلامرضا شهسواری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ     140260301022001128 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
رباط  املاک  و  اداره ثبت اسناد  به اسناد عادی مستقر در  1402/03/27 هیات رسیدگی 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مهدی شعبانی فرزند نبی اله 
با بنای  به شماره شناسنامه 41266 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
احداثی بمساحت 340/34 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 
تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا 
شهسواری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 05 / 1402
بابک احمدی

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ     140260301022001127 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
رباط  املاک  و  اداره ثبت اسناد  به اسناد عادی مستقر در  1402/03/27 هیات رسیدگی 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
نبی  فرزند  علیرضا شعبانی  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی 
اله به شماره شناسنامه 1388 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی بمساحت 328/44 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 
تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا 
شهسواری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 05 / 1402
بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001126  مورخ 1402/03/27 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
شماره  به  مسلم  فرزند  خانقاه  مرادی  محمدعلی  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  تهران  از  صادره   14998 شناسنامه 
 55 قطعه  از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مربع  متر   157/65 بمساحت 
تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا 
شهسواری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 05 / 1402
بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001186 مورخ 1402/03/29 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
شماره  به  اسماعیل  فرزند  جین  شیره  ناقی  اکبر  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
شناسنامه 18 صادره از سراب نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 
243/98 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز 

گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 05 / 1402
بابک احمدی

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001187 مورخ 1402/03/29 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
شماره  به  اسماعیل  فرزند  جین  شیره  ناقی  اکبر  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
شناسنامه 18 صادره از سراب نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 
299/72 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 05 / 1402
بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی فقدان سند مالکیت 
 1776 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  ابوالقاسم  فرزند  ندوشن  جعفری  منصور  آقای 
رباط  اسناد رسمی شماره 8  با تسلیم استشهادیه مصدق دفترخانه  مورخ 1402/02/09 
دویست   /  200 مساحت  به  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  مالکیت  سند  اینکه  اعلام  با  کریم 
متر مربع قطعه 119 تفکیکی به شماره پلاک 711 فرعی از 155 اصلی مفروزو مجزی شده  
از پلاک 173 فرعی از اصلی مذکور واقع در حوزه ثبتی رباط کریم ذیل ثبت 7702 صفحه 
130 دفترجلد 55 به شماره سریال 872475 الف 85  بنام منصور جعفری ندوشن فرزند 
ابوالقاسم ثبت و صادر و تسلیم گردیده است در ادامه تمامی مورد ثبت برابر اسناد رهنی 
شماره 86679 و 86682 مورخ 1386/03/26 دفترخانه 3 کرج در رهن بانک ملی قرار 
تقاضای  فوق  وارده  درخواست  طی  و  است  گردیده  مفقود  جابجایی  بعلت  که  است  گرفته 
نامه  آئین  ماده 120  اجرای  لذا مراتب در  نموده است  مالکیت پلاک مذکور  المثنی  صدور 
انجام  مدعی  اشخاصی  یا  چنانچه شخص  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  ثبت  قانون  اصلاحی 
تاریخ نشر آگهی  از  باشد  نزد خود می  مالکیت  یا وجود سند  به ملک مرقوم  معامله نسبت 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره 
مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود 

و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم
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سلامت
گزارش

ناآگاهی، مهمترین چالش ترویج طب 
ایرانی در کشور است

مدیر گروه طب ایرانی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: ناآگاهی 
مردم و مراجعه آنها به مراکز نامعتبر و افراد غیرمتخصص، مهمترین 

چالش ترویج طب ایرانی در کشور است.
با وجود  افزود:  ایرنا  با خبرنگار  گو  و  پور در گفت  انصاری  محمد 
تلاش زیاد در سال های اخیر برای آموزش و فرهنگ سازی در باره 
طب ایرانی در کشور، هنوز آنطور که باید و شاید، جایگاه این مهم 

در جامعه شکل نگرفته است.
وی با تاکید بر اینکه چنین کاری نیاز به زمان بیشتر دارد و براحتی 
هم میسر نمی شود، یادآور شد: قبل از اینکه زیرساخت ارائه خدمات 
طب ایرانی در کشور فراهم شود، تبلیغات زیادی درباره آن صورت 
گرفت که به افزایش تقاضا منجر شد در حالی که هنوز متخصصان 
چندانی در این رشته، دانش آموخته و به جامعه معرفی نشده بودند.

وی با اشاره به مصرف خودسرانه گیاهان دارویی و دمنوش ها توسط 
نادرست اضافه کرد: برخوردهای  از مردم بدلیل تجویزهای  برخی 
لازم و بازدارنده با افراد یا مراکز غیرمجازی که تخصصی در زمینه 

طب ایرانی ندارند، صورت نمی گیرد.
اینکه  بیان  با  اصفهان  پزشکی  علوم  دانشگاه  علمی  هیات  عضو 
ایجاد  سبب  مواردی  در  غیرمتخصص  افراد  نادرست  تجویزهای 
عوارض مختلف در بدن از جمله کلیه، کبد و سیستم عصبی شده 
است، تصریح کرد: برخی از مردم می گویند که اگر سراغ عطاری ها 
یا مدعیان طب برویم از ما حق ویزیت دریافت نمی شود در حالی 

که باید به متخصص طب ایرانی، حق ویزیت بپردازند.
در  که  حالیست  در  اظهارات  گونه  این  کرد:  اضافه  پور  انصاری 
می کنند  تجویز  افراد  این  که  داروهایی  هزینه  موارد،  از  بسیاری 
چند برابر حق ویزیت پزشک متخصص است در حالی که اگر مردم 
او می داند که چه  ایرانی مراجعه کنند،  به پزشک متخصص طب 
دارویی برای بیماران تجویز کند که این کار نیز با کمترین هزینه و 

بدون عارضه خواهد بود.
وی از مردم خواست که در صورت تمایل به استفاده از طب ایرانی، 

به پزشکان متخصص این رشته مراجعه کنند.
فعالیت  از  اصفهان  پزشکی  علوم  دانشگاه  ایرانی  طب  گروه  مدیر 
انواع  گفت:  و  داد  خبر  کلانشهر  این  در  ایرانی  طب  سلامتکده 
پزشک متخصص طب  توسط  معاینه  انجام  مانند  درمانی  خدمات 
ایرانی و مواردی مثل زالو درمانی، حجامت، ماساژ درمانی و آموزش 

در این مرکز به مردم ارائه می شود.

آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر   
با  جامعه  در  امروز  گفت:  پزشکی 
رو  دشمنان  سوی  از  مسموم  تبلیغات 
واقعی  خلاف  موارد  و  هستیم  رو  به 
ایران  اسلامی  در جمهوری  زنان  علیه 
 ۶۰ که   حالی  در  است  شده   مطرح 
علوم  های  دانشگاه  دانشجویان  درصد 

پزشکی را زنان تشکیل داده اند.
دانشگاه  از  نقل  به  ایرنا  گزارش  به 
عین  بهرام  دکتر  مشهد  پزشکی  علوم 
اللهی روز چهارشنبه در آیین افتتاحیه 
که  آرمان«  »مثبت  فرهنگی  رویداد 
اشاره  با  شد  برگزار  مقدس  مشهد  در 
مسوولیت  احساس  وجود  لزوم  به 
در  باید  همه  افزود:  دانشجویان  در 
کشور  و  دنیا  در  که  اتفاقاتی  مقابل 
رخ می دهد، احساس مسوولیت داشته 
برنامه  به  نیاز  کار  این  برای  و  باشیم 

داریم.
رسالت  جوانان،  که  این  بیان  با  وی 
و  انقلاب  پیشرفت های  در  سنگینی 
اسلامی  جمهوری  دستاوردهای  حفظ 
داد: عضویت در گروه های  ادامه  دارند 
فرهنگی و دانشجویی به تنهایی کافی 
از  با احساس مسوولیت،  باید  نیست و 

این فرصت، بهترین استفاده را برد.
آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
پزشکی با بیان این که همه تشکل های 
باشند  داشته  برنامه  باید  دانشجویی 
هدف  دارای  باید  برنامه ها  این  گفت: 

و زمان بندی باشد.
داشتن  بر دشمن شناسی،  اللهی  عین 
دشمنان  اقدامات  از  صحیح  تحلیل 
بصیرت  و  دشمن  شناخت  انقلاب، 
خودسازی  افزود:  و  کرد  تاکید  افزایی 
و دیگرسازی، جانمایه فعالیت فرهنگی 
در  تنها  نه  و  است  دانشجویی  و 
خودسازی بلکه باید در دیگرسازی هم 

موثر باشیم و به دیگران کمک کنیم.
رییس صندوق رفاه دانشجویان وزارت 
پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت، 
افزایش  به  اشاره  با  این مراسم  نیز در 
ازدواج  تسهیلات  درصدی   ۱۵۰

فرزندآوری  درصدی   ۱۰۰ رشد  و 
جمعیتی  سیاست های  جهت  در 
برای  امسال،  و  گذشته  سال  گفت: 
تومان  میلیارد   ۶۰۰ بار  نخستین 
به  وام،  نوع   ۱۷ قالب  در  تسهیلات 
پزشکی  علوم  دانشگاه های  دانشجویان 
محمدی  علی اکبر  دکتر  شد.  پرداخت 
بار  نخستین  برای  همچنین  افزود: 
و  تعمیر  برای  تومان  میلیارد   ۱۵۰
در  دانشجویی  خوابگاه های  تجهیز 
اختصاص  پزشکی  علوم  دانشگاه های 
یافت و امسال و سال گذشته نیز ۸۰۰ 
میلیارد تومان تفاهمنامه با استفاده از 
تخت های  توسعه  برای  بانکی  ظرفیت 

خوابگاهی، امضا شده است.
از  درصد   ۹۷ داد:  ادامه  وی 
برای  دانشجویان  درخواست های 
رفاه  صندوق  در  دانشجویی  تسهیلات 
دانشجویان وزارت بهداشت موفق بوده 
و سه درصد دیگر نیز به دلیل سنوات 
تضمین،  ارائه  عدم  و  تحصیلی  ناکافی 

موفق نبوده است.
رییس صندوق رفاه دانشجویان وزارت 
پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت، 
باب   ۸۰۷ گذشته  سال  تا  گفت: 
علوم  دانشگاه های  در  متاهلی  خوابگاه 
پزشکی وجود داشت که سال گذشته 

متاهلی  خوابگاه  باب   ۸۱ افتتاح  با 
خوابگاههای  کل  به  درصد   ۱۰ معادل 
متاهلی دانشگاه های کشور افزوده شد.

محمدی افزود: در راستای توسعه امور 
و  هزار   ۲ بر  علاوه  امسال  فرهنگی، 
فعال فرهنگی  از دانشجویان  نفر   ۵۰۰
دانشگاه های علوم پزشکی، هشت هزار 
دانشگاه ها  علمی  هیات  اعضای  از  نفر 
از  نفر  هزار  پنج  آنها،  خانواده های  و 
علوم  دانشکده های  دختر  دانشجویان 
پزشکی اقماری و غیروابسته به وزارت 
دانش  از  نفر   ۵۰۰ و  هزار  و  بهداشت 
آموختگان این دانشگاه ، مهمان وزارت 
بهداشت در مشهد مقدس و بارگاه امام 

رئوف بوده و هستند.
افتتاح برنامه فرهنگی مثبت آرمان در 

مشهد مقدس با حضور وزیر بهداشت
برنامه های  از  یکی  ایرنا،  گزارش  به 
و  فرهنگی  معاونت  آموزشی  فرهنگی 
برگزاری  بهداشت،  وزارت  دانشجویی 
اردوی آموزشی مثبت آرمان است که 
از ۲۷ تیر ماه آغاز و تا اواخر شهریور 

ادامه خواهد داشت.
فعالان  توانمندسازی  باهدف  اردو  این 
گروه های  برای  دانشگاه ها  فرهنگی 
مختلف دانشجویی از جمله همتایاران 
مثبت  علمی،  انجمن های  سلامت، 

مذهبی،  کانونهای  و  هیات  مفدا، 
و  دانشجویی  نشریات  و  کانون ها 
برگزار  ایثارگر  و  شاهد  دانشجویان 

خواهد شد.
کار  تقویت  فردی،  مهارت  افزایش 
افزایش  مساله،  حل  آموزش  تیمی، 
ایجاد  و  نقادانه  تفکر  رشد  خلاقیت، 
جمله  از  دانشجویی  فعالان  شبکه 
مثبت  رویداد  برگزاری  کلی  اهداف 
آرمان است و از خصوصیات این رویداد 
آموزش های  به  می توان  آموزشی 
تلفنی،  مصاحبه  دوره،  از  قبل  مجازی 
و  کارگروهی  بر  مبتنی  آموزش های 
اردو  از  بعد  مشاوره های  و  حمایتها 

اشاره کرد.
روانشناختی  کاربردی  آموزشهای  ارائه 
آسیب های  از  پیشگیری  درخصوص 
روانی و اجتماعی دانشجویان از جمله 
اهداف برگزاری اردوی آموزشی مثبت 

آرمان برای همتایاران سلامت است.
زمینه  در  نوآوری  و  خلاقیت  تمرین 
عملیاتی  پروژه های  اجرای  و  طراحی 
موفقیت  با  آشنایی  و  کار  و  کسب 
جمله  از  امیدآفرینی  و  علمی  های 
مثبت  رویداد  برگزاری  سیاستهای 
آرمان برای دبیران انجمن های علمی 

است.

وزیر بهداشت: ۶۰ درصد دانشجویان دانشگاه های 
علوم پزشکی را زنان تشکیل می دهند

گزارش

خوراکی های مناسب فصل تابستان/
غذاهای غنی از پتاسیم مصرف کنید

عضو انجمن تغذیه ایران گفت: جایگزین کردن آب و الکترولیت های مناسب 
و متعادل برای بدن یک اقدام مهم و ضروری در روزهای گرم سال است، 
مصرف مواد غذایی حاوی پتاسیم باعث برقراری این تعادل دما در بدن 

می شود.
سعید قوام زاده در گفت و گو با خبرنگار حوزه سلامت ایرنا افزود: در فصل 
گرما با افزایش دما، بدن اقدام به تعریق می کند بخصوص که در خارج از 
منزل یا مقابل نور خورشید باشیم. در این شرایط بدن مقدار فراوانی آب، 
سدیم ، پتاسیم، الکترولیتها را از دست می دهد. دریافت منابع غذایی پر 

پتاسیم باید در برنامه غذایی قرار گیرد.
وی اظهارداشت: خوردن میوه هایی مانند گرمک، طالبی، خربزه، موز و 
سیب زمینی حاوی پتاسیم هستند، در فصل گرما توصیه می شود زیرا نیاز 

بدن به آب را در گرما تامین می کنند.
قوام زاده ادامه داد: برخی نوشیدنی ها مانند چای و قهوه ، نوشابه های 
گازدار و انرژی زا باید در فصل گرما کمتر مصرف شوند، این نوشیدنی ها 
دمای بدن را بالا می برد و همین موجب احتیاج به مکانیسم تعریق برای 

کاهش دما خواهند شد.
این متخصص تغذیه اضافه کرد: مایعات خنک نیز موجب شوک دادن به 
سیستم ایمنی می شود، باید غذاهای حاوی پروتئین موجب تولید اوره 
افزایش می دهد و  بیشتر در بدن شده و به همین خاطر دمای بدن را 

موجب دفع بیشتر آب از بدن نیز می شود.
به گفته قوام زاده ، میوه های سرشار از فیبرهای نامحلول و بویژه انواع 
محلول، بهتر است بیشتر استفاده شود، خوردن سالاد و سبزی خوردن، 
گوجه فرنگی و خیار، انبه، هندوانه و خربزه می تواند بصورت متعادل آب 
و الکترولیتها را به بدن برساند زیرا این خوراکی ها موجب نگهداری حجم 

بالایی از آب و الکترولیت ها در لوله گوارشی می شود.
آن ها  هستند.  منیزیم  و  پتاسیم  سدیم،  مانند  معدنی  مواد  الکترولیت ها 
اعصاب  برای عملکرد  و  دارند  بدن وجود  مایعات  بافت، خون و سایر  در 
از  برخی  هستند.  مهم  بسیار  آبرسانی  و  خون  فشار  تنظیم  عضلات،  و 
نوشیدنی ها به طور طبیعی غنی از الکترولیت هستند، در حالی که برخی 
دیگر برای تهیه الکترولیت ها فرمولاسیون خاصی دارند. الکترولیت ها موادی 
با بار الکتریکی هستند. بسیاری از عملکردهای بدن به جریان الکتریکی 
کوچکی که الکترولیت ها تأمین می کنند، تکیه دارند. مصرف مواد غذایی 
یا نوشیدنی های الکترولیتی به ایجاد تعادل این الکترولیت ها در بدن کمک 

می کند.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ     140260301022000423 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/02/18 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدرضا ولی زاده فرزند 
با  به ششدانگ یک قطعه زمین  ازتهران نسبت  به شماره شناسنامه 112 صادره  حسین 
بنای احداثی بمساحت 93/41 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 276 فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
عین اله خالصی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراض  ماه  به مدت دو  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به 
سند  صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 13 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 28 / 04 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  رای شماره 140160301206001846 هیات  برابر   
ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
عبدالغفار  فرزند  محمد عسگری  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک 
بشماره شناسنامه 1 در یک باب خانه/ یک قطعه زمین مزروعی/یک قطعه باغ به مساحت 
76/28 متر مربع پلاک فرعی از اصلی مفروز و مجزی شده از ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 76/28 مترمربع قسمتی از پلاک شماره 4 فرعی از 141 اصلی 
لذا  است.  گردیده  محرز  واعظی  اکبر  علی  و  امامی  حسن  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
اخذ  از  و پس  تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  به مدت  آگهی  اولین  انتشار 
رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/14/13 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/04/28

 علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   140160301206002005 شماره  رای  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بشماره  میرزا  فرزند  فرامرزی  مراد  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان 
شناسنامه 637 نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 263/75 
متر مربع پلاک 4931 فرعی از 141 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 36 فرعی 141 
گردیده  محرز  واعظی  اکبر  علی  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  آباد  صالح  در  واقع  اصلی 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در  به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت  لذا  است. 

می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد..
 تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/04/13 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/04/28 

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ     140260301022001473 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/04/19 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
فرزند  ثانی  مردی  قاسم  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی 
محرم به شماره شناسنامه 1889 صادره ازتهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی بمساحت 158/29 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 5 فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از 168 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
منصور مردی ثانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراض  ماه  به مدت دو  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به 
سند  صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 28 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 12 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001124 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/27 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سمیه یاری فرزند هاشم به 
شماره شناسنامه 4200127458 صادره از نورآباد نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی بمساحت 156/90 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
علی اکبر بهارلو محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراض  ماه  به مدت دو  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به 
سند  صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 28 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 12 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ     140260301022000909 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/10 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدایلخانی فرزند حسین 
بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  ازتهران  صادره   893 شناسنامه  شماره  به 
قطعه  از  مفروز  پلاک - فرعی  از  و مجزی شده  مفروز  مربع  متر  بمساحت 5040  احداثی 
مالکیت رسمی  از  ثبتی شهرستان رباط کریم  از 147 اصلی واقع در حوزه  143 تفکیکی 
رضا زند محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض  قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 28 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 12 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ     140260301022000373 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/02/16 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
فرزند  کریمی  حمیدرضا  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی 
ابولقاسم به شماره شناسنامه 63 صادره از رباط کریم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی بمساحت 913/79 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز 
از قطعه 371 تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی عباس اسماعیلی و فاطمه اسماعیلی رعیت محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 28 /04 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 12 / 05 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
مورخ   19807 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  درخشانی)وکیل(  سجاد  آقای 
)که  اصلی   157 از  فرعی  ثبتی380  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1401/11/24
عبارتست از سند مالکیت 255 سهم مشاع از 288000 سهم از ششدانگ یک قطعه زمین 
به مساحت 288000 مترمربع قطعه ب2 تفکیکی پلاک 380 فرعی از 157 اصلی مفروز از 
– فرعی از اصلی با سریال چاپی 310976 سری سال 94 به نام محمدرضاهشمی به شماره 
جابجایی  بعلت  است.  و صادر شده  ثبت   139520301022000755 الکترونیکی  دفتر 
مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در 
نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در  آئین  ماده 120  همین راستا وفق 
یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد 
از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول 
اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی 

سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
مورخ   19808 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  درخشانی)وکیل(  سجاد  آقای 
)که  اصلی   157 از  فرعی  ثبتی380  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1401/11/23
عبارتست از سند مالکیت 261 سهم مشاع از 288000 سهم از ششدانگ عرصه و اعیان 
از  فرعی   380 پلاک  تفکیکی  ب2  قطعه  مترمربع   288000 مساحت  به  زمین  قطعه  یک 
157 اصلی مفروز از – فرعی از اصلی با سریال چاپی 310971 سری ب سال 94 به نام 
صادر  و  ثبت   139520301022000747 الکترونیکی  دفتر  شماره  به  شریفی  شراراه 
مالکیت  سند  المثنی  سند  صدور  تقاضای  لذا  گردیده  مفقود  جابجایی  بعلت  است.  شده 
ق.ثبت  اصلاحی  نامه  آئین   120 ماده  وفق  راستا  همین  در  است  نموده  را  مذکور  پلاک 
مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای 
به این  انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز  تاریخ  از  باشد  یا اعتراضی داشته  خود بوده 
اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید 
بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل 
به  و  مقررات صادر  طبق  مذکور  پلاک  مالکیت  المثنی سند   ، معامله  یا سند  مالکیت  سند 

متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت 
خانم گیتی شادی طی درخواست به شماره وارده 5960 مورخ 1402/04/04 با تسلیم 
سند  اینکه  اعلام  با  کریم  رباط   34 شماره  رسمی  اسناد  دفترخانه  مصدق  استشهادیه 
متر  نه  و  هفتاد   /  79/62 مساحت  به  مسکونی  آپارتمان  دستگاه  یک  مالکیت ششدانگ 
و شصت و دو دسیمتر واقع در سمت وسط طبقه 2 قطعه 10/ده تفکیکی به شماره پلاک 
1467 فرعی از 165 اصلی مفروزو مجزی شده  از 1031 فرعی از اصلی مرقوم واقع در 
پرند حوزه ثبتی رباط کریم ذیل دفتر الکترونیکی 140020301022013366 به شماره 
سریال 429100 سری الف سال 00  بنام گیتی شادی فرزند قدرت اله ثبت و صادر و 
تسلیم گردیده است که بعلت جابجایی مفقود گردیده است و طی درخواست وارده فوق 
 120 ماده  اجرای  در  مراتب  لذا  است  نموده  مذکور  پلاک  مالکیت  المثنی  تقاضای صدور 
اشخاصی  یا  شخص  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  ثبت  قانون  اصلاحی  نامه  آئین 
مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ 
نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله 
مقررات  وفق  ثبت  اداره  اینصورت  غیر  در  نماید  دریافت  رسید  و  مراجعه  اداره  این  به 

اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم
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وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: تا پایان 
تحقیقاتی  و  عملیاتی  پرتاب  چند  جاری  سال 
این طریق  از  و  داریم  کار  در دستور  را  ماهواره 
می توانیم به پرتاب ماهواره در لایه ژئو دست پیدا 

کنیم.
به گزارش ایرنا، »عیسی زارع پور« وزیر ارتباطات 
نهمین  اختتامیه  مراسم  در  اطلاعات  فناوری  و 
جشنواره ملی ارتباطات و فناوری اطلاعات )فاوا( 
ملی  شبکه  پیشرفت  گذشته  سال  بهمن  گفت: 
درصد  به ۶۳  اکنون  و  بود  درصد  اطلاعات ۵۷ 
رسیده است. برای توسعه این شبکه بیش از ۶۰۰ 
تا  گذاشتند  وقت  معاونان  سطح  در  ساعت  نفر 
اطلاعات  ملی  در سند شبکه  موجود  ۳۰ هدف 
را به ۱۲۰ شاخص قابل سنجش تبدیل کنند. به 
این شکل شد که اکنون می توانیم درباره میزان 
پیشرفت با جزییات شاخص ها صحبت کنیم. این 
اتفاق بزرگ میسر نشد مگر با همت کسانی که 
در زیست بوم ارتباطات و فناوری اطلاعات کشور 

فعالیت دارند.
اپراتورهای  حاضر  حال  در  کرد:  تاکید  زارع پور 
زیرساخت  بتوانند  تا  زدند  بالا  آستین  کشور 
پرسرعت  اینترنت  برای دسترسی مردم  مناسب 
این  از  اعظمی  بخش  کنند.  مهیا  مردم  برای 
شده اند.  مهیا  بومی  تجهیزات  با  زیرساخت ها 
سال گذشته محدودیتی بر ۲ پلتفرم خارجی با 

مصوبه نهادهای بالادستی اعمال شد، پس از آن 
پیام رسان های بومی فعالیت جدی تر خود را آغاز 
از  از مردم کشور  نفر  میلیون ها  اکنون  و  کردند 
سکوهای بومی استفاده می کنند که تعداد روزانه 

آن ها به ۲۰ میلیون کاربر رسیده است.
وزیر ارتباطات گفت: در اجلاس اکو که با حضور 
میزبانی  به  سازمان  این  عضو  ارتباطات  وزرای 
شد،  برگزار  تهران  شهر  در  و  ارتباطات  وزارت 
فعالیت پیام رسان ها و شبکه های اجتماعی بومی 
برای آنان بسیار جالب توجه بود و حتی مذاکراتی 

جهت همکاری در این حوزه صورت گرفت.
به  بزرگ  اغلب کشورهای  اکنون  افزود:  زارع پور 
سمتی پیش میروند که خودشان دارایی دیجیتال 
مانند سکوهای خدمات رسان بومی داشته باشد 
و حکومت های محلی اگر این شکل از»داده« ها 
را نداشته باشند نمی توانند از حقوق مردم خود 

حفاظت کنند.
وی تصریح کرد: اکنون بیش از ۲۰ میلیون کاربر 
احراز هویت شده در پنجره ملی خدمات دولت 
هوشمند حضور دارند و هفته گذشته در شاهد 
رکورد حضور ۱۷ میلیونی کاربری در ۲۴ ساعت 
بودیم. هدفگذاری ما این است که تا پایان سال 
جاری تمام خدمات دولتی را بر بستر پنجره ملی 
قرار  مردم  دسترس  در  هوشمند  دولت  خدمات 

بدهیم.

پرتاب چند ماهواره عملیاتی و تحقیقاتی 
تا پایان سال

در  توسعه  هفتم  برنامه  تلفیق  کمیسیون   
راستای شفافیت و جلوگیری از انحراف بودجه، 
دولت را مکلف کرد تا همه پرداختی هایش به 

دستگاهها به صورت اعتباری باشد.
 محسن زنگنه در توضیح نشست  کمیسیون 
مواد  بررسی  و  توسعه  هفتم  برنامه  تلفیق 
یکی  گفت:  بودجه  ساختار  اصلاح  به  مربوط 
آن  به  ما  کشور  در  که  اساسی  اصلاحات  از 
این  است.  بودجه  ساختار  اصلاح  نیازمندیم، 
موضوع هم مورد تاکید رهبر معظم انقلاب در 
ابلاغ سیاست های کلان برنامه هفتم بوده و هم 
دولت در فصل سوم لایحه برنامه هفتم توسعه، 

به آن پرداخته است.
سخنگوی کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه 
از  یکی  بودجه  ساختار  اصلاح  اینکه  بیان  با 
هفتم  برنامه  لایحه  خوب  بسیار  بخش های 
این  در  کرد:  تاکید  شود،  می  قلمداد  توسعه 
هزینه های  دولت،  هزینه ای  مباحث  به  بخش 
مولدسازی،  سهم  سرمایه ای،  دارایی  تملک 
نظم  همچنین  و  نفت  و  دولت  مالی  رابطه 
پرداخته  بودجه  جداول  و  احکام  به  بخشی 

شده است.
زنگنه تاکید کرد: پیرو مصوبه کمیسیون تلفیق، 
مجلس دولت را مکلف کرد که لوایح و قوانین 
با  مغایر  نباید  عنوان  هیچ  به  سنواتی  بودجه 
برنامه  قانون  همچنین  و  کشور  دائمی  احکام 

توسعه باشد.
وی اظهار کرد: یکی دیگر از موادی که امروز 

از مواد مهم  مطرح شد و می توان گفت یکی 
به  دولت  که  است  پول هایی  درباره  است، 
برای  بعضاً  و  می دهد  دستگاه ها  و  سازمان ها 
دولت  برای  هم  هزینه هایی  مبالغ  این  تامین 
ایجاد می شود. با این حال متاسفانه این پول ها 
دستگاه ها  بانکی  حساب های  در  ماهها  بعضاً 
دولت  که  حالی  در  می شود،  رسوب  و  بلوکه 
برای تامین این مبالغ هزینه پرداخت می کند. 
مسیر  این  در  هم  انحرافاتی  بعضاً  همچنین 
مسیر  از  خارج  مبالغ  این  که  می آید  پیش 
در  کمیسیون  لذا  می شود،  هزینه  خودش 
یکی از مواد لایحه برنامه هفتم توسعه دولت 
به  پرداختی هایش  کلیه  باید  تا  را مکلف کرد 

دستگاه ها به صورت اعتباری باشد.
سخنگوی کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه 
پول  دیگر  بعد دستگاه ها  به  این  از  داد:  ادامه 
بلکه  شد،  نخواهد  واریز  حسابشان  به  نقدی 
مبالغ در حساب خزانه بلوکه می شود و در قبال 
آن ما حساب اعتباری و یا اعتبار الکترونیکی در 
اختیار دستگاهها قرار می دهیم آنهم تا زمانی 
که آن مبالغ را به ذی نفع نهایی پرداخت کنند. 
یعنی عملا پول از خزانه به صورت مستقیم به 
این  و  می شود  وارد  نهایی  نفع  ذی  حساب 
موضوع حتما جلوی بسیاری از انحرافات بودجه 
توسط  نقدینگی  از خلق  مانع  و  گرفته  را  ای 
موضوع  این  همچنین  شد.  خواهد  بانک ها 
به شدت  را  مالی  تامین  در  دولت  هزینه های 

کاهش می دهد.

مصوبه کمیسیون تلفیق برنامه هفتم 
توسعه: پرداختی دولت به دستگاه ها 

اعتباری می شود
خبر

 دبیرکل مجمع کارآفرینان ایران گفت: 
امروز جایگاه افرادی که در تولید ثروت 
در کشور نقش آفرینی می کنند به خوبی 
زمینه  این  در  و  است  نشده  تبیین 

نیازمند گفتمان سازی هستیم.
مراسم  خاتمه  در  غزنوی«  »حمیدرضا 
صنعتی  اقتصادی-  مستند  از  رونمایی 
و  نماد  همچنین  باریک«،  »مرز 
خانه  محل  در  کارآفرینی  پوسترهای 
خبرنگاران  جمع  در  ایران  هنرمندان 
اقتصاد  اصلی  مشکلات  از  یکی  افزود: 
پیشران های  گفتمان  نبود  کشور، 
استراتژی های  در  باید  است؛  اقتصادی 
و  کرده  تجدیدنظر  صنعتی مان 
زمینه های فرهنگی و اجتماعی این مهم 

را نیز فراهم کنیم.
وی بیان داشت: امروز جایگاه افرادی که 
نقش آفرینی  کشور  در  ثروت  تولید  در 
و  است  نشده  تبیین  به خوبی  می کنند 
عمومی  افکار  موارد  برخی  در  شاهدیم 

است  اقتصادی  پیشران های  علیه  حتی 
این در  آنها داده نمی شود؛  به  و میدان 
پیشرفته  کشورهای  در  که  است  حالی 
صنعتی، از مقبولیت و محبوبیت بالایی 

برخوردارند.
سبب  مساله  همین  تصریح کرد:  غزنوی 
می شود تا نتوانیم فضا را برای پیشقراول 
شدن پیشران ها در فعالیت های اقتصادی 
کشور فراهم کنیم؛ بر همین اساس لازم 
به  فرهنگی  و  رسانه ای  کار  با  تا  است 

اصلاح ذهنیت ها بپردازیم.
کارآفرینان  مجمع  خاطرنشان کرد:  وی 
آثار  خلق  با  تا  است  تلاش  در  ایرن 
ایجاد  جامعه  در  را  گفتمانی  هنری، 
و  ثروت آفرینان  واقعی  ارزش  تا  کند 
کسانی که رفاه بیشتری در جامعه ایجاد 

می کنند، بیشتر شناسانده شود.
گفت:  ایران  کارآفرینان  مجمع  دبیرکل 
کشور،  در  خیر  کار  بهترین  امروز 
است  ثروت  تولید  و  اشتغال آفرینی 

همین  ارزآوری،  موضوع  در  به ویژه  و 
اقتصادی هستند که نقش  پیشران های 

مهمی ایفا می کنند.
نماد  از  رونمایی  به  اشاره  با  وی 
وزیر  مقام  قائم  حضور  با  کارآفرینی 
از  چند  تنی  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ 
شد:  یادآور  هنرمندان،  و  کارآفرینان 
»آرش  نماد  از  برگرفته  هنری  اثر  این 
سرباز  و  اسطوره  که  است  کمانگیر« 
اعتقاد ما، پیشران ها نیز  وطن بود و به 
از نظر اقتصادی اسطوره اند و از مرزهای 

اقتصادی کشور حفاظت می کنند.
توسعه  برای  ریزی  برنامه  از  غزنوی، 
با  نماد در شهرهای مختلف کشور  این 
همکاری وزارت کشور خبر داد و گفت: 
در تلاشیم برخی میادین شهرها به نام 
و  شود  مزین  نماد  این  با  و  کارآفرینان 
در  می تواند  هنری  اثر  این  معتقدیم 

گفتمان سازی موثر باشد.
برای  ریزی  برنامه  از  همچنین  وی 
به ویژه  دیگر  مستند   ۱۰ از  رونمایی 
در  ایران«  »ابرکارخانه داران  مستند 
در  کرد:  تاکید  و  داد  خبر  جاری  سال 
امیدآفرینی  به دنبال  مستندها  این 
داریم  ابرکارخانه دارانی  چراکه  هستیم، 
که توان صادرات کالای باکیفیت ایرانی 
است  لازم  و  دارند  را  کشور  ده ها  به 
تا  هرچه بیشتر به جامعه معرفی شوند 
فعالیت های آنان در مسیر ثروت آفرینی 
و اشتغال زایی تقویت شده و توسعه داده 

شود.

دبیرکل مجمع کارآفرینان ایران: گفتمان سازی برای 

تقویت پیشران های اقتصادی در کشور نیاز است

خبر خبر

بحران آب پاشنه آشیل اقتصاد های نوظهور نوشتار

از  یکی  به  امروزه  آب  کمبود 
و  آب  بحران  مولفه های  مهم ترین 
هوایی جهان تبدیل شده است و در 
عقیده  پژوهشگران  برخی  بین  این 
آسیایی  بزرگ  اقتصادهای  دارند، 
آسیب  بیشترین  هند  و  چین  مانند 

را از این محل خواهند دید.
اعلام  براساس  و  ایرنا  گزارش  به 
که  جدیدی  گزارش  نیرو،  وزارت 
منتشر   »cnbc«بی.سی سی.ان. 
به عنوان قطب  از آسیا  کرده است، 
جدید صنعتی جهان یاد شده است 
که سریع ترین نرخ رشد شهرنشینی 
را در سال های گذشته تجربه کرده 
مقدار  به  رشد  همین  با  متناسب  و 

زیادی آب در آینده نیاز دارد.
»آروناب ها گوش«، بنیانگذار و مدیر 
اجرایی شورای انرژی، محیط زیست 
و آب مستقر در دهلی نو در حاشیه 
سنگاپور  در  تخصصی  جلسه  یک 
ویژه  توجه  ضرورت  بر  تأکید  ضمن 
قاره  امروزه  گفت:  آب  بحران  به 
تبدیل  جهان  رشد  موتور  به  آسیا 
شده و علاوه بر صنایع بزرگ مانند 
دارند،  نیاز  زیادی  آب  به  که  فولاد 
مانند  جدیدتر  صنایع  در  همچنین 
تولید تراشه های نیمه هادی و انتقال 
انرژی پاک نیز در آسیا به منابع آب 

زیادی نیاز است.
پیش بینی  گزارش  این  اساس  بر 
آب  برای  جهانی  تقاضای  می شود 
تا   ۴۰ بین   ۲۰۳۰ سال  تا  شیرین 
۵۰ درصد از میزان عرضه آن پیشی 
به  نباید  دلیل  همین  به  و  بگیرد 
موضوع  یک  عنوان  به  آب  بحران 

بخشی و محلی نگاه شود.
که  دارد  عقیده  گوش  آروناب ها 
باید  آسیایی  مطرح  اقتصادهای 
مشترک  منافع  درک  ضمن 
با هم تلاش کنند  منطقه ای، متحد 
تا از خطرات و شوک های اقتصادی 
ناشی از کمبود شدید آب جلوگیری 

کنند.
از  حالی  در  امروزه  نمونه  طور  به 
اقتصاد  یک  عنوان  به  هند  کشور 
که  می شود  یاد  جهان  در  نوظهور 
باوجود داشتن ۱۸ درصد از جمعیت 
جهان، سهم این کشور از منابع آب 
شیرین جهان تنها ۴ درصد است و 
بر همین اساس در آینده با مشکلات 

بزرگی در حوزه منابع آب رو به رو 
خواهد شد.

زیادی  بسیار  وابستگی  که  کشوری 
و  دارد  موسمی  باران های  به 
تأثیر  تحت  نشان می دهد  بررسی ها 
سیل  با  امروزه  اقلیم  تغییر  پدیده 
خشکسالی های  حال  عین  در  و 

شدیدی مواجه است.
یکی  عنوان  به  نیز  در چین  شرایط 
اقتصادی  قدرت های  بزرگ ترین  از 
اصلًا  آب  حوزه  در  آسیا  و  جهان 
پژوهش  اساس  بر  و  نیست  خوب 
موسسه  مستقل  اندیشکده  جدید 
از  درصد   ۹۰ تا   ۸۰ تقریباً  لووی، 
آب های زیرزمینی چین برای مصرف 

نامناسب است.
اندیشکده  این  گزارش  به  مستند 
آب  منابع  از  نیمی  حاضر  حال  در 
است  آلوده  آنقدر  چین  زیرزمینی 
قابل  کشاورزی  و  صنعت  برای  که 
درصد  پنجاه  نیز  و  نیست  استفاده 
به  نیز  کشور  این  رودخانه های  آب 
آشامیدن  برای  مشابه  مشکل  دلیل 

نامناسب است.
از  بسیاری  که  است  حالی  در  این 
صنعت  ویژه  به  چین  کشور  صنایع 
به  شدت  به  کشور  این  نیروگاهی 
کمبود  و  است  وابسته  سنگ  زغال 
نیز  را  زغال سنگ  بهره برداری  آب، 
در این کشور به چالش می کشد، چرا 
که آب یک ماده حیاتی برای تولید 
سنگ  زغال  نیروگاه های  در  برق 

عملًا  شود،  کمیاب  آب  اگر  و  است 
مشکل  با  نیز  نیروگاه ها  برق  تولید 

مواجه می شود.
کشوری که در سال ۲۰۲۲ بدترین 
در  را  خود  خشکسالی  و  گرما  موج 
به  و  کرد  تجربه  گذشته  دهه  شش 
مناطقی  فرسا،  طاقت  دمای  واسطه 
از رودخانه یانگ تسه در این کشور 
خشک شد و عملکرد برقی آبی آن 
به عنوان دومین منبع بزرگ انرژی 

کشور با مشکل جدی مواجه شد.
برای  شرایط  گزارش  این  اساس  بر 
سایر کشورهای در حال توسعه آسیا 
هند  و  چین  شرایط  با  چندان  نیز 
متفاوت نیست و به طور نمونه کشور 
در  جدی  بحران های  با  نیز  فلیپین 

حوزه آب رو به رو است.
کشور  در  آبی  شرایط  همچنین 
بزرگترین  مبدا  عنوان  به  تایوان 
اصلًا  نیز  آسیا  هادی  نیمه  صنعت 
از  پس  کشور  این  و  نیست  مساعد 
دو سال مبارزه با بدترین خشکسالی 
که در یک قرن دیده بود، بار دیگر با 
مشکل کمبود آب مواجه شده است.

انرژی  تامین  برای  که  کشوری 
نیمه  تراشه های  تولید  و  نیروگاه ها 
هادی به مقادیر زیادی آب نیاز دارد 
و اکنون مدیران این کشور نمی دانند 
باید اولویت مصرف آب را به تولیدات 
صنایع دیجیتال بدهند یا از آن برای 
استفاده  نیروگاه ها  فعالیت  استمرار 

کنند؟

در  تجارت  مدیر  وانگ،  شانشان 
کرده  پیشنهاد  سنگاپور  آب  بخش 
با  هندی ها  و  چینی ها  که  است 
نوآوری های  و  فناوری  از  استفاده 
ذخیره  سیستم های  حوزه  در  نوین 
آب به دنبال بهبود شرایط آبی خود 

باشند.
در ادامه این گزارش به نقل از »وین 
میدلتون«، رهبر کسب وکار در بخش 
آب استرالیا آمده است، باید دستان 
خود را بالا بگیریم و بپذیریم که قدر 
منابع آب خود را نداسته ایم و از آن 
کشاورزی  و  صنعتی  مصارف  برای 
کرده ایم  استفاده  بی رویه  صورت  به 
خسارت های  تحمیل  آن  نتیجه  که 
سنگین به این منابع ارزشمند است.

مهم  نقش  بر  تاکید  با  میدلتون 
دولت  برنامه های  به  کمک  در  آب 
گذار  پروژه  اجرای  برای  استرالیا 
انرژی های  روی  تمرکز  و  انرژی 
کرده  بیان  همچنین  تجدیدپذیر، 
است به منظور تضمین امنیت انرژی 
آب  منابع  بودن  دسترس  در  لزوم 

ضرورت دارد.
بخش  تازگی  به  که  بزرگی  کشور 
و جنگلداری آن  کشاورزی، شیلات 
سال های  در  است،  کرده  پیش بینی 
۲۰۲۳ تا ۲۰۲۴ و به واسطه کمبود 
تولیدات  ارزش  خشکسالی،  و  آب 
با کاهش ۱۴درصدی  کشاورزی آن 
دلار  میلیارد   ۷۹ به  و  شده  مواجه 

برسد.

وزیر صمت تاکید کرد:

جلوی مهاجرت دانشجویان گرفته شود نوشتار

 وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: اصلاح نظام ها و ساختارهای صنعتی و تجاری کشور 
و توسعه روابط تجاری خارجی، موجب ایجاد اشتغال متناسب با خروجی های دانشگاه ها 

در کشور می شود.
به گزارش ایرنا از وزارت صنعت، معدن و تجارت، »عباس علی آبادی« در در نشست روسای 
دانشگاه های بزرگ کشور با اشاره به اینکه ناترازی می تواند مشکلات بسیاری را ایجاد و 
موجبات سرخوردگی اقتصادی و مهاجرت افراد نخبه را فراهم کند، اظهار داشت: پیشبرد 
طرح برون گرایی اقتصاد، اصلاح ساختار، حذف تدریجی ارز چند نرخی، حذف یارانه های 
فسادزا و حذف قیمت گذاری دستوری در زنجیره تولید تا مصرف، از دیگر راهبردهای  ما 

در وزارت صمت است.
وی با تاکید بر اینکه دانشگاه ها می توانند نقش اساسی و حیاتی را در اجرای این سیاست ها 
ایفا کنند، گفت: تعامل و همکاری دولت، صنعت و دانشگاه در پروژه ها و  برنامه ها  و 

کمیسیون های مشترک، می تواند زمینه موفقیت های بزرگ را رقم بزند.
علی آبادی با بیان اینکه اگر موفقیتی در صنعت بدست آورده، مدیون دانشگاه است، گفت: 
راهبرد خودم را در فعالیت های کاری، ارتباط و تعامل کامل و نزدیک با دانشگاه قرار دادم 
زیرا با توجه به شناختی که از ظرفیت دانشگاه ها داشتم، به این نتیجه رسیدم تنها راه 

موفقیت، همکاری با دانشگاه است.
جلوی مهاجرت دانشجویان گرفته شود

وی با اشاره به اینکه نتیجه تعامل بین صنعت و دانشگاه های کشور در شرکت مپنا باعث 
شد تا دستاوردهای عظیمی در این شرکت اتفاق بیافتد، یادآور شد: نخستین خواهش 
بنده از مدیران دانشگاه های کشور این است که باید با ایجاد شرایط ویژه، جلوی مهاجرت 

دانشجویان گرفته شود، زیرا بحث بسیار مهمی است.
بزرگترین ثروت کشور، نیروی انسانی است

ادامه داد:  دارد،  نخبه ای  و  بزرگ  انسانی  ظرفیت های  ایران  اینکه  بیان  با  صمت  وزیر 
بزرگترین ثروت کشور، نیروی انسانی است و اگر هرکالایی در ایران با دنیا ارزش رقابتی 

داشته باشد، همین نیروی انسانی نخبه و ارزشمند است.
وی با اشاره به اینکه از پیچش پنج گانه ای که در برنامه هایش قرار دارد برای سیاست گذاری 
در وزارت صمت بهره مند می شود، خاطرنشان کرد: براساس بر اسناد بالادستی و هشت 
برنامه راهبری، سیاست هایی را برای وزارت صمت تدوین و استخراج کردیم که قرار است 

در سطح صنعت ترویج و دنبال شود.
واردات به نحوی باید انجام شود که به تولید ضربه نزند

این  از  پشتیبانی  و  برای حمایت  منسجمی  اگر ساختار  اینکه  بر  تاکید  با  علی آبادی 
سیاست ها ایجاد نکنیم، نمی توانیم این برنامه ها را اجرایی کنیم، تصریح کرد: با توجه به 
شرایط ارزی کشور، باید جهت دهی توسعه اقتصادی بر پایه رشد صنعتی پایدار، صادرات 
محور، در کنار تامین نیاز کشور با تمرکز بر محصولات و خدمات دارای فن آوری متوسط و 
پیشرفته و ارزش افزوده بالا، شکل بگیرد. به طور قطع واردات به نحوی باید انجام شود که 

به تولید ضربه نزند و به عنوان تنظیم گر عمل کند.
پتانسیل خوبی برای خودروهای برقی در کشور وجود دارد

وی در این خصوص اضافه کرد: معتقدم امروز در یک پیچ تاریخی قرارداریم و فرصتی 
استثنایی برای  مان ایجاد شده تا با جایگزینی خودروهای برقی که پتانسیلی خوبی در 
مورد آن در کشور وجود دارد، اساسا به سمت نوآوری فن آورانه حرکت کنیم تا در دنیا 

بدرخشیم.
لزوم حرکت در مسیر خلق در داخل و عرضه به خارج کشور

وزیر صمت افزود: اتخاذ سیاست های درون زا و برون گرا در بیانات رهبر معظم انقلاب 
مشهود است و ایشان همیشه به بنده تاکید می کردند که به سمت خلق در داخل کشور 

و عرضه به خارج کشور حرکت کنید.
وی بیان داشت: این موضوعات مستلزم تغییر رویکرد در آموزش از مقاطع اولیه تا تکمیلی 
است. به نظر من باید این رویکرد از دبستان شروع شود تا دانش آموزان بدانند چگونه باید 
خلق کنند و نه اینکه تنها برای یادگیری برخی موضوعات، درس می خوانند و در نهایت 

جسارت و نهایت ورود به عرصه های بین المللی را بدست آوردند.
این عضو کابینه دولت با اشاره به اینکه برای توسعه زیرساخت ها نیازمند تعاملات و 

ارتباطات بین المللی هستیم، افزود: توسعه زیر ساخت های تجاری و افزایش سهم کشور 
از تجارت بین المللی به کمک بهره گیری حداکثری از دیپلماسی تجاری- اقتصادی، برنامه  
راهبردی دیگرمان در وزارت صمت است که توسعه زیر ساخت های نرم افزاری و تجارت 
الکترونیک توسط شرکت های دانش بنیان و چابک، ابزار مناسبی برای تحقق این اهداف 

را فراهم خواهد کرد.
علی آبادی، از بازآفرینی و اصلاح حکمرانی بخش صنعت و معدن با تاکید بر تنظیم گری، 
تسهیل گری و نظارت و کاهش تصدی گری به عنوان راهبرد دیگر در وزارت صمت نام 
برد و یادآور شد: در سال های اخیر به جای سیاست گذاری و تسهیل گری برای صنایع، 
مجموعه های صنعتی و دانشگاه ها، دنبال تصدی گری بوده ایم که باید این مساله از طریق 

برنامه های اشاره شده، اصلاح شود.
مشکل اصلی کشور بهره وری است

وی اضافه کرد: مشکل اصلی کشورمان بهره وری است زیرا خام فروشی به معضل بزرگی 
برای کشور تبدیل شده است. همه می دانیم از نظر ظرفیت های تولیدی، اقدامات بزرگی 
در کشور در حوزه های مختلف رقم خورده اما در تولید، در مصرف، در انتقال و در توزیع، 
بهره وری بسیار پائین است؛ مشکلاتی که باعث از بین رفتن انگیزه ها برای بهره وری شده 

است.
لزوم حرکت به سمت اصلاح زنجیره ارزش

وزیر صمت، توسعه هدفمند صنعت و معدن به کمک شرکت های مادر و هسته های اصلی 
زنجیره ارزش آنها، در راستای افزایش بهره وری و رقابت پذیری در سطح بین المللی را 
از برنامه های راهبردی دیگر خود در وزارت صمت برشمرد و تاکید کرد: براساس این 

استراتژی ، باید به سمت اصلاح زنجیره ارزش برویم.
وی با اشاره به اینکه دانشگاه ها با اقدامات فن آورانه می توانند کمک کنند تا کشور از این 
وضعیت خارج شود، اضافه کرد: حمایت از نوآوری و ارتقای قابلیت های فن آورانه با تمرکز 
بر تحول دیجیتال، انقلاب صنعتی نسل چهارم، برقی سازی و اتوماسیون هوشمند از دیگر 
برنامه های راهبردی مان است که بر اصل حمایت از اقتصاد دانش بنیان و بومی تاکید دارد 

و از بحث هایی است که می تواند محور ارتباط صنعت و دانشگاه باشد.
توسعه سرمایه گذاری داخلی و خارجی

علی آبادی، متنوع سازی ابزارهای تامین مالی بنگاه های تولیدی و توسعه سرمایه گذاری 
داخلی و خارجی را راهبرد مهم دیگری برشمرد و خاطرنشان کرد: سرمایه گذاری، موضوع و 
چالش مهمی است که همه ساله در مجمع جهانی اقتصاد روی آن تاکید بسیاری می شود، 

اما کشورمان از این محل صدمات بسیاری خورده است.
وی در ادامه گفت: به طور قطع تغییر قانون و تدارک ابزارهای مالی پیشرفته و مدرن، 

می تواند از زمینه های همکاری دیگر بین دانشگاه ها و صنعت در این راستا باشد.
وزیر صمت، حرکت به سمت ارز تک نرخی، حذف قیمت گذاری دستوری و هدفمند کردن 
یارانه های پنهان در زنجیره ارزش صنایع را از دیگر راهبردهای این وزارتخانه برشمرد و 
تصریح کرد: یکی از مشکلات مان در کشور، در حوزه ارز است زیرا در حال حاضر سه نرخ ارز 
داریم. در چنین شرایط، باید اقتصاد به نحوی عمل کند تا نوسانات قیمت ارز منطقی شده و 
به حداقل برسد زیرا بالا و پائین رفتن قیمت غیر منطقی ارز، در بازار ایجاد التهاب می کند.
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